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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-SIS DE MARÇ DE DOS MIL DOS

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-sis de març de dos mil dos, a les 9 hores i 4
minuts, es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la
Presidència de l’Il·lm. Sr. Alcalde, Silvestre Borràs i Azcona, els regidors següents:

Na M. Lluïsa Domínguez i Escudero.
En Joan Baptista Gómez i Peñalva.
N’Alfred Cesari Castelló i Saez.
N’Emili Manuel Adán i Castaño.
En Francesc Zarzoso i Usina.
N’Alfred Pérez i Cardo.
N’Antònia L. Murciano i Rodríguez.
En Francesc Crispín i Sanchis.
En Manuel Esparza i Ripoll.
Na M. Cèlia Paniagua i Zornoza.
En Jaume Vidal i Falomir.
En Miquel García i Benítez.
Na M. Àngels García i Rodríguez.
Na Núria Hernández i Pérez.
Na M. Isabel Martínez i Domingo.
Na Gregòria Gil i Latorre.
En Marcel·lí Gil i Gandia.
En Francesc Ruiz i Villar.
En Miquel Àngel Cortés i Flor.
Na Maria Dolors Contreras i Matalí.
En Salvador Montesinos i Zamorano.
En Manuel Civera i Gómez.
Na Teresa Alegre i Peris.
N’Enric Lluís Ariño i Giménez.

Assistits del secretari general, Sr. Emili Olmos i Gimeno, i de l’interventor, Sr.
Josep Eugeni Garcerán i Rodríguez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la
corporació, en primera convocatòria.

La Presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre del dia.

1 APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR
Obert el torn d’intervencions, el portaveu del Grup Socialista Progressista, Sr.

CRISPÍN, diu: “En qualsevol cas, Sr. Alcalde, una vegada més, vull recordar-li que
consumirem pràcticament el 75% de la legislatura, són tres anys els que portem clamant
en el desert en aquest punt. Vostès vénen sistemàticament incomplint en aquest punt, un
punt que posen, lectura i aprovació si és procedent de l’acta anterior, no anteriors, que jo
recorde en tres anys de legislatura em sembla que només en una ocasió hem aprovat
l’acta anterior, en els altres trenta plens sempre estem aprovant actes de tres mesos
arrere, de quatre, de set, de vuit mesos, li hem dit per activa i per passiva que pose vostè
els mitjans perquè açò no succeïsca, vostès han reaccionat com sempre intentant tirar-
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nos els funcionaris al damunt, nosaltres quan parlem que vostès incompleixen la
legalitat, en absolut tenim res a dir dels funcionaris, que ens consta que treballen
almenys més que vostès, però és la seua obligació, la seua responsabilitat, Sr. Alcalde,
posar els mitjans perquè les actes puguen aprovar-se d’un Ple per a un altre, i no de
mesos arrere, perquè, si no, no té sentit fer intervencions i rectificar actes perquè
hauríem de tenir cada u un magnetòfon o algú pendent a veure què hem dit o deixat de
dir en aquest punt. Per tant, Sr. Alcalde, no es tracta de fer treballar més la persona que
està redactant les actes, que ens consta que treballa i bé, sinó que pose vostè més
persones, o que li lleve altres treballs a aquesta persona que fa les actes, perquè les actes
estiguen d’un mes per a un altre com diu la legalitat, perquè si no nosaltres seguirem en
aquest punt d’ací a final de la legislatura, no votarem les actes, les aprovaran vostès i
com que tenen 13 vots poden seguir vostès fent les actes i presentant-les quan vulguen,
li repetim, Sr. Alcalde, pose vostè els mitjans i segurament a més de solucionar algun
problema d’ocupació d’alguna persona, ens dóna a l’oposició alguna oportunitat de fer
el nostre treball que és el de controlar-los a vostès.”

El Sr. ALCALDE diu: “Vostè sap molt bé, Sr. Crispín, que hi ha hagut baixes, i
baixes importants, en algun cas alguna d’elles de més d’un mes de duració, a més de la
mateixa baixa del secretari general, no és fàcil habilitar mitjans quan no saps si duraran
una setmana eixes baixes o un mes, i en aquest cas han afectat la Secretaria General
pràcticament en la seua totalitat. No obstant això, una vegada més recull el suggeriment
a què té dret i li l’ordene al secretari general, però és difícil així poder fer complir les
coses.”

Sotmès a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per 17
vots a favor del PP, Bloc-EV, GM i SP i 8 abstencions del PSOE i UV, ACORDA:

Aprovar l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió que tingué lloc el dia 28
de desembre de 2001.

2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA
D’acord amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 28 de febrer
d’enguany, segons la següent relació:

Mes
febrer 2002

21/02/02 Informe raonat Comissió Provincial Qualificació Activitats. Exp. 129/01-C.
21/02/02 Autoritzant assistència Sr. Domínguez Pérez trobades Centre d’Estudis
Municipals de Cooperació Internacional, a Granada.
21/02/02 Anul·lació rebut IBI Rústica. Exp. 1973/01.
21/02/02 Anul·lació rebut IBI Urbana. Exp. 4142/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4141/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4140/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 159/02.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4144/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4145/01.
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21/02/02 Anul·lació rebuts i noves liquidacions IBI Urbana. Exp. 1859/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Rústica. Exp. 2078/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 1490/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4139/01.
21/02/02 Aprovar liquidacions IBI Urbana, núm. acord 226/02.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4143/01.
21/02/02 Anul·lació rebuts i noves liquidacions IBI Rústica. Exp. 96/01.
21/02/02 Aprovar liquidacions IBI Rústica, núm. acord 223/02.
21/02/02 Abonar al Sr. MSAL, Sr. JAMT i Sr. SMG diferents quantitats en ampliació
execució Sentència núm. 304 de 28,03,01, TSJCV.
21/02/02 Sotmetre a informació pública projecte d’urbanització polígon G-2 Pla Parcial
Platges Almardà. Exp. 2/00.
21/02/02 Sotmetre a informació pública projecte reparcel·lació de polígon G-2 Pla
Parcial Platges Almardà. Exp. 2/00.
21/02/02 Concessió llicència activitat de corredoria d’assegurances. Exp. 70/01-I.
21/02/02 Concessió llicència activitat de sala de bellesa. Exp. 14/01-I.
21/02/02 Concessió llicència activitat d’òptica. Exp. 58/01-I.
21/02/02 Concessió llicència d’activitat de venda de recanvis i accessoris de
l’automòbil. Exp. 71/01-I.
21/02/02 Rectificar error data en celebració mercat extraordinari festes patronals. Exp.
2/02-M.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exps. 1601/01 i 1462/00.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 2185/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 428/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4180/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 4176/01.
21/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IBI Urbana. Exp. 3917/01.
21/02/02 Anul·lació rebut per prescripció, IBI Urbana. Exp. 3074/00.
21/02/02 Aprovar liquidacions IBI Rústica, núm. acord 227/02.
21/02/02 Aprovar liquidacions IBI Urbana, núm. acord 228/02.
21/02/02 Aprovar liquidacions IBI Rústica, núm. acord 229/02.
22/02/02 Exp. 657/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 683/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 641/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 2088/01. Devolució part proporcional IVTM per baixa.
22/02/02 Exp. 28/02. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 941/01. Devolució prorrateig quota IVTM.
22/02/02 Exp. 401/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 515/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 611/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 1712/00. Rectificació tarifa IVTM.
22/02/02 Exp. 599/01. Anul·lació liquidació IVTM.
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22/02/02 Exp. 79/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 77/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 545/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 535/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 562/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 596/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 2435/01. Prorrateig IVTM per baixa.
22/02/02 Exp. 797/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 798/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 769/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 726/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 744/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 486. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 500/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 516/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 404/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 803/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 377/01. Sol·licitud prorrateig quota IVTM.
22/02/02 Exp. 787/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 779/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 766/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 718/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 672/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 392/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 2070/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 764/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 89/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 1129/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 854/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 977/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 1008/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 816/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 3816/01. Devolució prorrateig IVTM.
22/02/02 Exp. 759/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 756/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 807/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 868/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 864/01. Anul·lació liquidació IVTM.
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22/02/02 Exp.723/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 799/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 1174/01. Devolució prorrateig IVTM.
22/02/02 Exp. 2238/01. Devolució proporcional IVTM.
22/02/02 Exp. 2779/01. Sol·licitud devolució del prorrateig IVTM.
22/02/02 Exp. 825/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 3344/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 33/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 3814/01. Devolució taxa guals.
22/02/02 Exp. 1098/01. Anul·lació liquidació IVTM.
22/02/02 Exp. 959/01. Anul·lació liquidació IVTM.
25/02/02 Exp. 22/01-CT. Tenir per desistit la Sra. Alegria relatiu al canvi de titularitat
en la llicència d’activitat de perruqueria al c/ Periodista Azzati, 14.
25/02/02 Renovar PER i concedir PER a diversos ciutadans.
25/02/02 Exp. 25/01. Reclamar import danys ocasionats accident ocorregut el dia 1 de
març de 2001, danys a béns municipals.
25/02/02 Exp. 5/02-SC-IF. Anul·lar Resoluc. 13-2-02 per la qual s’incoava expedient
sancionador i restauració de legalitat urbanística al Sr. Tortajada Blas.
25/02/02 Exp. 6/02-IF. Incoar expedient sancionador al promotor d’obres realitzades al
polígon 7, parcel·la 256. Sòl no urbanitzable ordinari.
25/02/02 Aprovar liquidació núm. Acord 231/2002.
25/02/02 Aprovar, autoritzar, disposar i reconèixer i ordenar pagament despeses
recollides en la relació núm. 200200000251 que inclou 109 operacions.
26/02/02 Anul·lació rebut IBI urbana. Exp. 1547/01.
26/02/02 Canvi titularitat IBI Urbana. Exp. 3343/00.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 2966/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 594/99-bis.
26/02/02 Anul·lació rebuts i emissió liquidacions IBI. Exp. 3452/00.
26/02/02 Canvi titularitat rebut IBI urbana. Exp. 1502/01.
26/02/02 Anul·lació rebut IBI per canvi titularitat cadastral. Exp. 67/02.
26/02/02 Canvi titularitat cadastral IBI urbana. Exp. 1965/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1857/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1478/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1526/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp.1869/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1885/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1895/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1881/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 3347/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 4159/01.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1220/00.
26/02/02 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 4158/01.
26/02/02 Emissió nous rebuts IBI urbana i aigua. Exp. 3512/01.
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26/02/02 Anul·lació i canvi titularitat rebuts IBI urbana. Exp. 1908/01.
26/02/02 Aprovació liquidacions IBI urbana. Acord 230/02.
26/02/02 Anul·lació rebuts IVTM. Exp. 637/01.
26/02/02 Anul·lació rebuts IVTM. Exp. 576/01.
26/02/02 Anul·lació rebuts IVTM. Exp. 812/01.
26/02/02 Anul·lació rebuts IVTM. Exp.533/01.
26/02/02 Devolució ingressos indeguts, rebuts IVTM. Exp. 1180/01.
26/02/02 Devolució ingressos indeguts, rebuts IVTM. Exp. 13519/01.
26/02/02 Devolució ingressos indeguts, rebuts IVTM. Exp. 1311/01.
26/02/02 Devolució ingressos indeguts, rebuts IVTM. Exp. 1239/01.
26/02/02 Canvi titularitat rebut IVTM. Exp. 3657/01.
26/02/02 Devolució ingressos indeguts, rebuts IVTM. Exp. 1100/01.
26/02/02 Devolució ingressos indeguts, rebuts IVTM. Exp. 1168/01.
26/02/02 Ordenació pagament nòmina mes de febrer de 2002.
26/02/02 Al c/ Argent, c/ Migjorn amb c/ Mercuri.
26/02/02 Delegació regidors per a celebració matrimonis civils dies 2 i 9 de març de
2002.
26/02/02 Inscripció unió de fet en Registre Municipal. Exp. 08/02-UH.
26/02/02 Inscripció unió de fet en Registre Municipal. Exp. 09/02-UH.
26/02/02 Inscripció unió de fet en Registre Municipal. Exp. 10/02-UH.
26/02/02 Baixa en Registre Municipal unions fet, unió Exp. 30/00-UH.
26/02/02 Inscripció unió de fet en Registre Municipal. Exp. 11/02-UH.
26/02/02 Expedició ordre pagament a justificar, visita representants ciutat germana de
Cecina.
26/02/02 Autorització assistència a “I Jornada sobre aplicació de LOPD a la informàtica
i provisió fons despeses”.
27/02/02 Ordre de pagament a justificar a favor del Sr. SBA, despeses delegació Cecina
Falles 2002.
27/02/02 Aprovar liquidacions IVTM. Núm. acord 225/02.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM. Exp. 602/01.
27/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 536/01.
27/02/02 Anul·lació rebut IVTM per baixa. Exp. 55/01.
27/02/02 Anul·lació rebut IVTM per baixa. Exp. 773/01.
27/02/02 Anul·lació rebut IVTM per baixa. Exp. 755/01.
27/02/02 Anul·lació rebut IVTM per baixa. Exp. 743/01.
27/02/02 Anul·lació rebut IVTM per baixa. Exp. 711/01
27/02/02 Anul·lació rebut IVTM per baixa. Exp. 694/01.
27/02/02 Anul·lació rebut IVTM per baixa. Exp. 642/01.
27/02/02 Devolució quotes per prorrateig IVTM. Exp. 583/01.
27/02/02 Inclusió en padró IVTM i emissió liquidacions. Exp. 2307/01.
27/02/02 Desestimar sol·licitud anul·lació rebut IVTM. Exp. 626/01.
27/02/02 Devolució quotes per prorrateig IVTM. Exp. 2051/01.
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27/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 609/01.
27/02/02 Devolució quotes per prorrateig IVTM. Exp. 859/01.
27/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 592/01.
27/02/02 Devolució quotes per prorrateig, IVTM. Exp. 962/01.
27/02/02 Devolució quotes per prorrateig, IVTM. Exp. 765/01.
27/02/02 Devolució quotes per prorrateig, IVTM. Exp. 715/01.
27/02/02 Devolució quotes per prorrateig, IVTM. Exp. 2138/01.
27/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 1095/01.
27/02/02 Anul·lació i devolució liquidacions IVTM. Exp. 1650/01.
27/02/02 Anul·lació rebut i nova liquidació taxa ADP. Exp. 600/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 850/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 1114/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 810/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 815/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 621/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 888/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 509/01.
27/02/02 Desestimar sol·licitud devolució rebut IVTM. Exp. 886/01.
27/02/02 Anul·lació liquidació IVTM per baixa. Exp. 733/01.
28/02/02 Exp. 310/02. Permuta parades mercat exterior fix.
28/02/02 Renovació la PER de diversos veïns.
28/02/02 Deducció de retribucions AHC.
28/02/02 Establir període vacances i atorgar permís no retribuït a la funcionària FSA.
28/02/02 Exp. 17/01-OE. Tràmit d’audiència previ a l’OE d’obres de reparació a
l’immoble c/ Trobador, 7 bis.
28/02/02 Exp. 1/02 OE. Ordre d’execució d’obres de reparació a l’immoble c/
Escalante, 32 i c/ Lope de Vega, 1.
28/02/02 Exp. 40/01-LO. Llicència d’obres per a canvi de paviment del local c/ Sant
Josep, 16.
28/02/02 Exp. 49/02-LO. Llicència d’obres per fer tanca provisional (pal metàl·lic i
malla electrosoldat) de la parcel·la 3.4 del A-2 Almardà.
28/02/02 Exp. 50/02-LO. Llicència d’obres per fer tanca provisional (pal metàl·lic i
malla electrosoldat) de la parcel·la 3.5 del A-2 Almardà.
28/02/02 Exp. 66/02-LO. Llicència d’obres per col·locar pis de taulellet en terrassa i
pedra de marbre a la façana d’edifici al pol. 61, parcel·la 234.
28/02/02 Exp. 78/02-LO. Denegar llicència d’obres per a l’obertura de porta i execució
de rampa d’accés al c/ Calvari Vell, 1.
28/02/02 Aprovar padrons de taxa per aprofitament especial del domini públic per a
entrada de vehicles a través de les voreres. I amb quioscos.
MARÇ 2002

4/03/02 Remetre al tribunal còpia autentificada documentació recurs 03/874/01.
4/03/02 Contractar auxiliar administratiu Secció Manteniment gestió taxa d’aigua
potable.
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4/03/02 Portar a efecte mesures organicofuncionals mantenint ubicació del personal
adscrit al Departament de Manteniment.
4/03/02 Exp. 81/02 LO. Concedir llicències obres av. Dr. Palos, 8.
4/03/02 Exp. 91/02 LO. Concedir llicència obres av. Hispanitat, 25-2.
4/03/02 Exp. 93/02 LO. Concedir llicència obres c/ Clavells, 34.
4/03/02 Exp. 100/02 LO. Concedir llicència obres c/ Mare de Déu dels Desemparats,
57-1.
4/03/02 Exp. 106/02 LO. Concedir llicència obres c/ Poeta Llombart, 50.
4/03/02 Exp. 103/02 LO. Concedir llicència obres c/ Llíria, 28.
4/03/02 Exp. 108/02 LO. Concedir llicència obres av. Itàlia C-10.
4/03/02 Exp. 110/02 LO. Concedir llicència obres a la parcel·la P1-112 D, al camí Vell
de Terol.
4/03/02 Exp. 111/02 LO. Concedir llicència obres c/ Fornàs, 37.
4/03/02 Exp. 115/02 LO. Concedir llicència obres c/ Illa Amboto 8-10a.
4/03/02 Exp. 116/02 LO. Concedir llicència obres c/ Caleta, 1-7è-24a.
4/03/02 Exp. 117/02 LO. Concedir llicència obres av. Sants de la Pedra, 41-5a.
4/03/02 Exp. 119/02 LO. Concedir llicència obres av. Hispanitat, 17.
4/03/02 Exp. 120/02 LO. Concedir llicència obres c/ Britànica, 8.
4/03/02 Exp. 19/02-AFIC. Expedir ordre de pagament a justificar Jornada Qualitat
Afics-Alcoi, a favor de María Cabanillas Serrano.
4/03/02 Exp. 2/02-M. Concedir autorització instal·lació parada venda fruits secs Falla
Eduardo Merello.
4/03/02 Exp. 2/02-M. Autorització venda xurros falles a Cronista Chabret.
4/03/02 Exp. 2/02-M. Concedir autorització venda artesania i fotografies a la Falla
Eduardo Merello.
4/03/02 Exp. 57/01-M. Denegar renovació autorització venda no sedentària mercats
extraordinaris fixos de Sagunt.
4/03/02 Exp. 1695/2001. Anul·lar rebut liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 2292/2001. Anul·lar rebut error material IBIU 2001.
4/03/02 Exp. 1756/2001. Anul·lar rebut error material IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 1992/2001. Anul·lar rebut liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 1977/2001. Anul·lar rebut liquidació IBI Taxes canvi titularitat cadastral.
4/03/02 Exp. 2581/2001. Anul·lar rebuts IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 2540/2001. Anul·lar rebut liquidació IBI Canvi Titularitat Cadastral.
4/03/02 Exp. 4166/2001. Efectuar canvi titularitat IBIU.
4/03/02 Exp. 106/2002. Anul·lar rebut liquidació IBIU.
4/03/02 Exp. 85/2002. Anul·lar rebut IBI Taxes canvi titularitat cadastral.
4/03/02 Exp. 124/2002. Anul·lar liquidació canvi titularitat IBIU.
4/03/02 Exp. 281/2002. Mantenir en Recaptació Executiva IBIU.
4/03/02 Exp. 1676/2001. Anul·lar liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 4153/2001. Anul·lar rebut rectificació error material IBIU.
4/03/02 Exp. 4172/01. Anul·lar rebuts per error material IBIU.
4/03/02 Exp. 2194/2001. Anul·lar rebuts IBI Taxes Canvi Titularitat Cadastral.
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4/03/02 Exp. 1999/2001. Anul·lar liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 1510/2001. Anul·lar rebut IBI.
4/03/02 Exp. 275/2002. Anul·lar liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Aprovar liquidació núm. Acord 232/2002.
4/03/02 Exp. 196/2002. Anul·lar liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 2441/2001. Anul·lar rebuts IBI Taxes Canvi Titularitat Cadastral.
4/03/02 Exp. 00/3341. Anul·lar liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 161/2002. Anul·lar rebut IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 139/2002. Anul·lar rebut liquidació IBI Taxes Canvi Titularitat Cadastral.
4/03/02 Exp. 4188/2001. Anul·lar rebut error titularitat immoble.
4/03/02 Exp. 4189/2001. Anul·lar rebut liquidació titularitat immoble.
4/03/02 Exp. 216/2002. Anul·lar liquidació IBI Urbana.
4/03/02 Exp. 1194/2001. Traslladar resolució comunicant al Centre de Gestió cadastral
canvi titularitat IBI Rústica.
4/03/02 Exp. 3237/2001. Traslladar resolució al Centre de Gestió Cadastral comunicant
canvi titularitat IBI Rústica.
4/03/02 Exp. 1319/2001. Desestimar sol·licitud canvi titularitat IBI Rústica.
4/03/02 Aprovar, autoritzar, disposar, reconèixer obligació i ordenar el pagament
despeses recollides en relació núm. 200200000285 que inclou 72 operacions.
5/03/02 Concedir llicència d’obres a l’av. 9 d’ Octubre, 25. Exp. 121/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres a l’av. 9 d’ Octubre, 71-17a. Exp. 123/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres a l’av. País Valencià. Exp. 124/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres al c/ Sant Francesc núm. 03. Exp. 125/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres al c/ Alorco, 36. Exp. 126/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra núm. 4. Exp. 127/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres al c/ Roma, 16. Exp. 128/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres a la pl. Juan Ramón Jiménez, 6. Exp. 129/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres al c/ Clavells, 14. Exp. 130/02-LO.
5/03/02 Concedir llicència d’obres al c/ Palància, 13. Exp. 131/02-LO.
5/03/02 Nomenament funcionari interí enginyer tècnic industrial.
5/03/02 Nomenament funcionari interí animador juvenil.
5/03/02 Exigència provisional quantitat execució subsidiària demolició obra. Exp.
38/01-IF.
5/03/02 Concessió nínxols. Exps. 140, 431 i 326/01.
5/03/02 Concessió nínxol. Exp. 428/01.
5/03/02 Concessió nínxols. Exps 263 i 440/01.
5/03/02 Rectificació resolució. Exp. 396/01.
5/03/02 Concessió de nínxol al Sr. LBP.
5/03/02 Concessió nínxol Sra. PBR.
5/03/02 Aprovació incidències nòmina febrer-2002.
5/03/02 Rectificació liquidació i reconeixement dret devolució excés embargament.
Exp. 351/02.
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6/03/02 Inscripció unió de fet. Exp. 12/02.
6/03/02 Inscripció unió de fet. Exp. 13/02.
6/03/02 Baixa unió de fet. Exp. 3/02.
6/03/02 Concessió llicència activitat d’agència d’assegurances. Exp. 74/01-I.
6/03/02 Concessió llicència activitat de perruqueria de senyores. Exp. 79/01-I.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per canviar xapat de cuina. Exp. 150/02 LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per fixar elements de pedra en façana. Exp. 158/02
LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per a reforma de tanca. Exp. 667/01 LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per condicionar façana. Exp. 96/02 LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per a canvi finestrals. Exp. 154/02 LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per a canvi escalons, porta d’accés. Exp. 161/02
LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per canviar porta d’escala. Exp. 149/02 LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per a reparació instal·lació aigua potable. Exp.
134/02 LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per col·locar malla de fibra en terrassa. Exp. 135/02
LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per fer finestra en buit de porta. Exp. 141/02 LO.
6/03/02 Concessió llicència d’obres per a reforma cuina i bany. Exp. 146/02 LO.
6/03/02 Anul·lació liquidació per duplicitat, IBI Urbana. Exp. 00/2453.
6/03/02 Aprovació liquidacions IBI Urbana. Núm. d’acord 232/02.
6/03/02 Efectuar canvi titularitat rebuts IBI Urbana. Exp. 4154/01.
7/03/02 Exp. 2/02-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari falles.
7/03/02 Exp. 133/02-LO. Llicència d’obres per a canvi de finestra sense modificar buit
en façana i col·locar entaulellat c/ Papa Luna, 11.
7/03/02 Exp. 163/02-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a
presa de gas a l’av. Sants de la Pedra, 16.
7/03/02 Exp. 164/02-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a
presa de gas al c/ Vent de Marinada - c/ L’Argent.
7/03/02 Exp. 165/02-LO. Llicència d’obres obertura i tancament de rasa per a presa de
gas al c/ La Rosa, 44.
7/03/02 Exp. 166/02-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a
presa de gas a l’av. Sants de la Pedra, 18.
7/03/02 Exp. 167/02-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a
presa de gas al c/ Aitana, 33.
7/03/02 Exp. 169/02-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a
presa de gas al c/ Platí - c/ Vent de Marinada.
7/03/02 Exp. 177/02-LO. Llicència d’obres per a reparació del paviment de la calçada
de la c/ Arandoa del polígon Sepes.
7/03/02 Núm. acord 233/02. Aprovació liquidacions IVTM.
7/03/02 Exp. 844/01. Desestimació anul·lació rebuts per figurar embargats els vehicles
que reclamen.
7/03/02 Exp. 2774/01. Rectificació Resolució Alcaldia de data 12-12-01 per error.
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7/03/02 Exp. 1664/01. Rectificació Resolució d’Alcaldia de data 3-8-01 per error.
7/03/02 Exp. 593/01. Anul·lació liquidacions IVTM.
7/03/02 Exp. 1049/01. Anul·lació per duplicitat rebut IVTM.
7/03/02 Exp. 3327/01. Anul·lació per duplicitat per error en matrícula IVTM.
7/03/02 Exp. 3289/01. Rectificació Resolució d’Alcaldia 5-11-01 per error.
7/03/02 Exp. 375/01. Anul·lació liquidacions rebuts IVTM.
7/03/02 Exp. 1253/01. Anul·lació liquidació IVTM.
7/03/02 Exp. 1155/01. Anul·lació liquidació IVTM.
7/03/02 Exp. 667/01. Anul·lació liquidació IVTM.
7/03/02 Exp. 171/02. Devolució prorrateig IVTM per baixa.
7/03/02 Exp. 1042/01. Anul·lació liquidació IVTM.
7/03/02 Exp. 869/01. Anul·lació liquidació IVTM.
7/03/02 Exp. 450/01. Anul·lació liquidació IVTM.
7/03/02 Exp. 403/01. Anul·lació liquidació IVTM.
7/03/02 Exp. 627/01. Anul·lació liquidació IVTM. Per transferència.
7/03/02 Exp. 99/01. Anul·lar la liquidació de l’IBI Urbana.
7/03/02 Exp. 3620/01. Anul·lar rebut IBIR 2000.
7/03/02 Exp. 1805/01. Anul·lar rebut IBIU 2001.
7/03/02 Exp. 1937/01. Anul·lar rebut IBIU.
7/03/02 Exp. 98/01. Anul·lar rebut IBIU exercici 93 a 98.
7/03/02 Exp. 15/01. Canvi titularitat IBIU c/ La Rosa, 37-1-7.
7/03/02 Exp. 327/02. Anul·lar rebut IBIU 2001 c/ Sindicalista Torres Casado, 48-6-23.
7/03/02 Exp. 4152/01. Anul·lar rebut IBU per duplicitat.
7/03/02 Exp. 146/01. Anul·lació dèbits c/ Ramón, 26 i canvi de titularitat cadastral.
7/03/02 Exp. 1696/01. Anul·lar rebut IBIU .
7/03/02 Exp. 1761/01. Anul·lar rebut IBIU c/ Rei Sant Ferran, 3, esc. 01S1-0044
7/03/02 Exp. 1890/01. Anul·lar rebut IBIU c/ Barcelona, 12ª.
7/03/02 Exp. 1507/01. Anul·lar rebut IBIU c/ Pelayo, 5 esc. 1.
7/03/02 Exp. 1907/01. Anul·lar rebut IBIU c/ Roseta, 17 tots.
7/03/02 Exp. 1511/01. Anul·lar rebut IBIU c/ Astúries, 27, esc. 1-3-05.
7/03/02 Exp. 1748/01. Rectificació titularitat rebuts IBIU c/ Múrcia, 4 i 6 tots.
7/03/02 Exp. 4186/01. Anul·lar rebut IBIU c/ Horts, 43, esc. 1-2-3.
7/03/02 Exp. 1688/01. Anul·lació rebut IBIU c/ Illa Sardenya, 14-esc.1-02.
7/03/02 Exp. 51/02. Anul·lar rebut IBIU c/ Gómez Ferrer, 95.
7/03/02 Exp. 4493/01. Anul·lar rebut IBIU c/ Llibertat, 61-2-3.
7/03/02 Exp. 1447-2/00. Anul·lació per duplicitat liquidacions IBI Urbana.
7/03/02 Exp. 2845/00. Anul·lar rebut IBIU c/ Sant Rafel, 2, esc.1-01.
7/03/02 Exp. 4118/01. Recurs contra notificació providència d’embargament taxa OVP
ocupació taules i cadires, pl. Furs.
7/03/02 Exp. 4275/01. Recurs contra la notificació providència d’embargament IBI
Urbana Ronda Puig Santa Maria, 16.
7/03/02 Exp. 4265/01. Estimació devolució quantitat ingressada per domiciliació IBIU.
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8/03/02 Anul·lació rebut IVTM. Exp. 38/01.
11/03/02 Autoritzar, disposar, reconèixer l’obligació i ordenar el pagament relació
200200000354 que inclou 77 operacions.
11/03/02 Exp. 76/00. Reclamació contra les lectures de la taxa d’aigua LOB.
11/03/02 Exp. 3458/01. Estimar petició taxa d’aigua, clavegueram i fem VFC.
11/03/02 Exp. 7/02. Anul·lar rebut d’aigua per canvi de titularitat des de l’any 99. Pol.
44, 97,3-8.
11/03/02 Exp. 2605/01. Canvi de tarifa de fem c/ Reina Isabel II, 25, baix.
11/03/02 Exp. 82/02. Inclusió en el padró de la taxa de serveis de recollida domiciliària
de fem o residus sòlids urbans.
11/03/02 Exp. 3631/01. Revisió epígraf tarifa rebuts d’aigua c/ Camí Reial, 21-3.
11/03/02 Exp. 198/02. Canvi de titularitat i anul·lar rebuts taxa d’aigua, clavegueram i
fem.
12/03/02 Aprovació provisió fons a procurador, despeses processos judicials.
12/03/02 Atorgar gratificacions a personal per serveis extraordinaris.
12/03/02 Inscripció al Registre Municipal Associació Cultural Falla Eduardo Merello.
Exp. 31/01-AV.
12/03/02 Inscripció al Registre Municipal Associació Mares i Pares Alumnes de l’IES
Eduardo Merello. Exp. 01/02-AV.
12/03/02 Inscripció al Registre Municipal Associació Mares i Pares Alumnes de l’IES
Clot del Moro. Exp. 02/02-AV.
12/03/02 Inscripció al Registre Municipal Associació Mares i Pares Alumnes del
Col·legi Públic Educació Especial Sant Cristòfol. Exp. 04/02-AV.
12/03/02 Reintegrament rebuts per fuita d’aigua. Exp. 2943/01.
12/03/02 Concessió llicència obertura activitat innòcua. Exp. 59/01-I.
12/03/02 Admissió a tràmit sol·licitud obertura activitat. Exp. 10/02-C.
12/03/02 Admissió a tràmit sol·licitud llicència obertura activitat. Exp. 63/00-C.
12/03/02 Autorització parades venda mercat extraordinari falles. Exp. 02/ 02-M.
12/03/02 Autorització parades venda mercat extraordinari falles. Exp. 02/ 02-M.
12/03/02 Obertura matinal mercat Sagunt-ciutat el 28.03.02.Exp. 09/02-M.
12/03/02 Obertura matinal mercat municipal Sagunt-Port dies 28-03-02 i 12-10-02.
Exp. 08/02-M.
12/03/02 Realització mercats extraordinaris fixos Sagunt-Port 28.03.02 i 12-10-02.
12/03/02 Aprovació provisió fons despeses concurs dibuix educació vial.
12/03/02 Devolució taxes per serveis recollides fem o residus urbans. Exp. 791/00.
12/03/02 Rectificació error material rebut aigua. Exp. 29/02.
12/03/02 Canvi epígraf taxa fem rebut taxa. Exp. 155/02.
12/03/02 Desestimació recurs contra liquidació taxa aigua. Exp. 537/01.
12/03/02 Desestimació recurs alçada contra providència constrenyiment rebut aigua.
Exp. 2601/01.
12/03/02 Anul·lació rebuts aigua. Exp. 77/02.
12/03/02 Denegació sol·licitud informació. Exp. 374/02.
12/03/02 Denegació sol·licitud informació. Exp. 3580/01.
15/03/02 Contractació laboral temporal obra o servei determinat educador.
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15/03/02 Abonar concepte ajudes per fill al Sr. LRM.
15/03/02 Concessió llicència d’obres per reparar barana façana. Exp. 185/02 LO.
15/03/02 Concessió llicència d’obres per reparar teulada. Exp. 186/02 LO.
15/03/02 Concessió llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a presa de
gas. Exp. 673/01 LO.
15/03/02 Concessió llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a presa de
gas. Exp. 670/01 LO.
15/03/02 Concessió llicència d’activitat perruqueria. Exp. 7/02-I.
15/03/02 Autoritzar el Sr. MSJ assistència a Congrés Noves Tecnologies i
Transformació de l’Ocupació. Exp. 5/02 ADL.
15/03/02 Exp. 27/01-S. Proposta sanció JPM.
15/03/02 Exp. 2/02-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari falles.
15/03/02 Exp. 311. Permuta parades mercat exterior fix.
15/03/02 Exp. 20/02-LO. Llicència d’obres per a reforma de cuina i bany habitatge pl.
Cronista Chabret, 7-4a.
15/03/02 Exp. 101/02-LO. Llicència obres renovació del paviment d’habitatge parcel·la
14 del polígon 1.
15/03/02 Exp. 1298/01. Liquidació IVTM. Núm. acord 234/02.
15/03/02 Exp. 372/02. Anul·lació rebut IVTM per duplicitat.
15/03/02 Exp. 757/01. Anul·lació liquidacions IVTM.
15/03/02 Exp. 1457/01. Anul·lació liquidacions IVTM.
15/03/02 Núm. acord 235/02. Liquidacions IVTM.
15/03/02 Remetre còpia exp. administratiu i emplaçament a tercers interessats
contenciós 75/02 davant de Jutjat del Contenciós núm. 4 de València.
15/03/02 Fixació permís retribuït dia 18 de març de 2002 i serveis mínims.
15/03/02 Canvi dia celebració sessió ordinària Comissió Govern setmana fallera, a dia
21-03-02.
20/03/02 Incoació expedient disciplinari a funcionaris OGM i GRM.
20/03/02 Incoació expedient disciplinari a funcionari JMC.
20/03/02 Aprovació liquidacions núm. acord 237/02.
20/03/02 Imposició multa. Exp. 5572/01.
20/03/02 Imposició multa. Exp. 1387/02.
20/03/02 Imposició multa. Exp. 436/02.
20/03/02 Rectificació errors adjudicació parades mercats extraordinaris fixos Sagunt-
Port. Exp. 110/00-M.
20/03/02 Devolució fiança fira. Exp. 13/01-E.
20/03/02 Desestimar recurs reposició contra denegació llicència obres a l’av. Sants de la
Pedra, 1. Exp. 3/02-LO.
20/03/02 Llicència obres al passatge Vte. Moliner, 2. Exp. 188/02-LO.
20/03/02 Llicència obres al c/ Jaume I, 15. Exp. 189/02-LO.
20/03/02 Llicència obres al c/ Gómez Ferrer, 7-1a.- Exp. 190/02-LO.
20/03/02 Anunci en BOP exp. recaptació executiva relació 2002/1. Exp. 445/02.
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20/03/02 Ordenació pagament a Consell Local Agrari liquidació obra treballs forestals
PAMER/01.
20/03/02 Pagament a Consell Local Agrari liquidació obra Pla Camins Rurals any 2001.
20/03/02 Ordenar pagament a Consell Local Agrari subvenció Conselleria Agricultura
EMCORP/ 01.
21/03/02 Ordenar el pagament de la nòmina mes de març 2002.
21/03/02 Remetre exp. a secretaria Comissió Provincial Activitats, llicència activitat
aparcament de camions. Exp. 148/01-C.
21/03/02 Suspendre execució obres. Exp. 305/00-LO.
21/03/02 Concessió llicència d’obres per a reparació cornisa. Exp. 192/02 LO.
21/03/02 Ordenar notificació de Resolució. Exp. 55/97.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 90/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp.61/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp.16/00 LO
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 7/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 110/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 116/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 162/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 163/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 190/00 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 547/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 725/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 721/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 678/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 566/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 564/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 563/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 191/99 LO.
21/03/02 Declarar caducitat i arxiu exp. llicència d’obres. Exp. 54/99 LO.
21/03/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 908/01.
21/03/02 Rectificar Resolució d’Alcaldia de 15,06,01 per error material. Exp. 921/00.
21/03/02 Inclusió en padró, IVTM. Exp. 1170/99.
21/03/02 Rectificar Resolució d’Alcaldia de 28,12,01. Exp. 1081/01.
21/03/02 Anul·lació liquidació per baixa IVTM. Exp. 467/01.
21/03/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp.695/01.
21/03/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 735/01.
21/03/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 660/01.
21/03/02 Anul·lació rebut i nova liquidació IVTM. Exp. 524/01.
21/03/02 Anul·lació liquidació per error material IVTM. Exp. 686/00.
21/03/02 Anul·lació liquidacions i baixa en padró IVTM. Exp. 577/00.
21/03/02 Rectificar Resolució d’Alcaldia de 19,12,01 IVTM. Exp. 1102/01.
21/03/02 Devolució quotes IVTM. Exp. 3297/01.
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21/03/02 Anul·lació liquidacions i baixa en padró IVTM. Exp. 3282/01.
21/03/02 Reposició en voluntària rebut IBI Urbana 2001. Exp. 3509/01.
21/03/02 Reposició en voluntària rebut aigua. Exp. 3402/01.
21/03/02 Reposició en voluntària rebut aigua. Exp. 3848/01.
21/03/02 Reposició en voluntària rebut IBI Urbana. Exp. 2852/01.
21/03/02 Reposició en voluntària rebut IBI Urbana. Exp. 2857/01.
21/03/02 Reposició en voluntària rebuts IVTM. Exp. 3232/01.
21/03/02 Aprovació liquidació provisional taxa ADP, mercat exterior. Exp. 3976/01.
21/03/02 Aprovació provisional liquidació IVTM. Exp. 3518/01.
21/03/02 Aprovació liquidació provisional IVTM. Exp. 52/02.
21/03/02 Aprovació liquidació provisional IBI Urbana. Exp. 72/02.
21/03/02 Aprovació liquidació provisional plusvàlua. Exp. 3846/01.
21/03/02 Devolució ingressos indeguts IBI Urbana. Exp. 105/00.

3 COMPAREIXENÇA REGIDOR DELEGAT D’HISENDA SOBRE
DIVERSES QÜESTIONS PRESSUPOSTÀRIES. EXP. 8/02-M

Obert el torn d’intervencions, el Sr. ZARZOSO, diu: “En la proposició de
Segregació del Port se sol·licita la meua compareixença per explicar els següents punts
relacionats amb la meua Delegació, textualment són els següents: import de les despeses
sense consignació pressupostària que estan pendents de reconeixement per a pagament
en l’actualitat, acompanyant llistat d’aquests i data en què es van aprovar aquests per les
respectives regidories responsables. Un punt segon que diu: previsió de presentació de
Pressupost Municipal corresponent a l’exercici 2002, i un tercer apartat on diu
explicació davant del Ple municipal al càrrec de quin crèdit es pensa realitzar el
pagament d’aquests deutes, i si aquests pagaments minoraran les previsions
econòmiques contingudes en les partides corresponents del pressupost prorrogat o nou
corresponent a l’any 2002. Passe a informar-los donant lectura a la següent diligència
que diu així: diligència, que pose jo el secretari per fer constar que el regidor delegat
d’Hisenda, Sr. Zarzoso i Usina, amb independència que el Ple de l’Ajuntament en sessió
celebrada el dia 29 de gener d’enguany acordara l’esmentada compareixença, punt desè
quart de l’ordre del dia, proposició de Segregació del Port, sol·licitud de compareixença
del regidor delegat d’Hisenda, exp. 8/2002, en el curs de la sessió referida va donar
compte a la corporació dels punts que es reclamaven en la part expositiva de
l’esmentada proposició, import de les despeses sense consignació pressupostària que
estan pendents de reconeixement per al seu pagament en l’actualitat, acompanyant-ne
llistat i data en què es van aprovar aquests en les respectives regidories responsables, tal
com es reflectirà en l’acta corresponent. És a dir la moció, la proposició que presenta
Segregació del Port, la vaig contestar tota ja en el Ple del mes de gener. Respecte a
aquest punt no tinc res més a dir, em limite a l’acta que es va fer al seu dia.”

La Sra. MARTÍNEZ, portaveu de Segregació del Port, assenyala: “Vostè no va
contestar, Sr. Zarzoso, ni a la compareixença ni al contingut de la compareixença, és a
dir, el fet que hi haja hagut un reconeixement d’obligacions, el primer per import de
prop de 60 milions, no està contestant el que jo li pregunte, per una raó, vostè sap que la
liquidació del Pressupost ha d’estar presentada a 1 de març, després per tant jo li vaig
preguntar i vostè no em va voler contestar si a més d’eixe reconeixement d’obligacions,
és a dir, de diners gastats sense consignació pressupostària, a partir de les dades de la
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liquidació, perquè la liquidació no es fa l’1 de març, es fa amb anterioritat, quants diners
s’havia gastat l’equip de govern sense crèdits, i sense consignació pressupostària?, ara,
si vostè no ho sap o no ho vol dir, eixa és una altra qüestió, però jo no li vaig preguntar
per un reconeixement de crèdits de què ja tenia compte en la Comissió d’Hisenda, li he
preguntat quants diners s’ha gastat l’equip de govern l’any 2002 sense consignació
pressupostària, i li he preguntat si evidentment això minorarà els crèdits per al 2003, i
vostè haurà de dir que sí, i això és important, i quant al Pressupost encara no ha
informat quines previsions té vostè per al Pressupost i li recorde que estem a l’abril, és a
dir, que eixa compareixença que va fer vostè fora de temps no contesta i en aquests
moments segueix sense contestar les nostres preguntes. Vostè diga’ns quants diners hi
ha pendents de reconeixement de crèdit corresponent a l’exercici de 2002, no ens conte
un reconeixement d’obligacions que ja coneixem l’oposició, diga’ns quan té previst
aprovar el pressupost, i diga’ns a partir d’eixa quantitat en quants diners es minorarà i a
quines partides, perquè m’imagine que vostè ja tindrà un esborrany de pressupost, on
s’imputaran eixes minoracions de crèdit, si vol, si no vol, com vostès tenen majoria, no
és just, no és legal ni és democràtic però ho poden fer perquè tenen els tretze vots.”

El portaveu del Grup Socialista Progressista, Sr. CRISPÍN, indica: “Faré una
sola pregunta que em vinc fent des de principi de la legislatura, val que l’any 99
s’aprovara el Pressupost ja que no l’havia fet la corporació anterior ni a l’octubre o
novembre de l’any anterior quan havien de començar els treballs per poder-lo aprovar
en l’exercici econòmic anterior, val que aquesta corporació l’haguera d’aprovar una
vegada prenent possessió, va ser a l’octubre de 99, eixa se la passe; el que comença ja a
no entendre’s i ja que vostès presumeixen i exerceixen de rodillo amb els seus tretze
vots, comença a no entendre’s com és possible que any rere any, l’any 2002 em sembla
que es va aprovar al juny, l’any 2001 em sembla que va ser al maig, i enguany no tenim
ni notícia de quan pensen portar-lo ací a aprovació. Vostès quan aproven aquest
Pressupost ja per una qüestió lògica de transcurs de temps, hauran consumit
pràcticament la meitat dels recursos sense haver tingut autorització d’aquest Ple, no sé si
ho fan per açò, per tenir eixa llibertat de fer el que els done la gana sense control del
Ple, o no sé què és el que ocorre, podria entendre’s en una corporació en què l’equip de
govern no estiga assabentat d’una majoria suficient per aprovar-lo, podria entendre’s,
però el que no s’entén de cap manera és que vostès en tinguen 13 dels 25 vots i açò
sembla una novel·la d’Agatha Cristie tots els anys, amb un suspens a veure quin serà el
final de la novel·la, jo no sé si és que no s’acaben de posar d’acord, dic en allò polític,
perquè per prendre’s un cafè crec que sí, sembla que no s’acaben de posar d’acord en
quin projecte polític poden plasmar vostès en l’exercici econòmic corresponent, em
referisc no sols al Partit Popular, que no vull entrar en les seues qüestions internes, em
referisc al seu equip de govern, què passa que no es posen d’acord en com es gastaran
els diners dels saguntins, entre el Grup Mixt, el Bloc i el Partit Popular?, què ocorre
ací?, la veritat és que per damunt de diferències, moltes vegades les diferències
polítiques poden ser fins a saludables, el que ha d’haver-hi és una intenció que eixa
manca de recursos polítics per posar-se d’acord no acaben pagant-la els ciutadans,
perquè no tenir aprovat el pressupost l’1 de gener suposa que els ciutadans d’ací fora
que són els que paguen religiosament el que vostès els diuen que paguen tots els anys
són els que acaben al final de pagar la seua falta d’eficàcia, la seua negligència o la seua
incompetència a l’hora d’arribar a acords polítics, perquè, clar, l’oposició ni ens
consideren, ni ens presenten un document esborrany per si ens plantejàrem recolzar-los.
Els pregue que encara que fóra en l’últim exercici econòmic que ja no serà possible,
s’hagueren posat d’acord i que Sagunt haguera tingut l’oportunitat almenys de tenir un
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Pressupost de l’any que poguera arrancar des de l’1 de gener, cosa que no tindrem, a
veure si per a l’any 2003 encara que siga mig exercici s’aprova un pressupost a final
d’any i podem començar a rodar, i així la corporació que vinga no ha d’anar de pressa
per regularitzar un Pressupost prorrogat.

Repetisc, encara que estiguem ja a l’abril i no puguem complir la legalitat, que
com saben hauríem d’haver aprovat el pressupost al desembre, encara que estiguem ja a
l’abril, facen vostès el favor de presentar l’esborrany del Pressupost a veure si en el Ple
d’abril podem aprovar-lo.”

El delegat d’Hisenda, Sr. ZARZOSO, manifesta: “Sra. Martínez, li vaig
contestar en la meua intervenció a tots i a cada un dels punts que vostè acaba de dir,
respecte a les despeses ací tinc perquè tinc costum de quedar-me còpia de totes les coses
que intervinc en el Ple, tinc tota la intervenció en la seua totalitat que vaig fer. Mire,
respecte a les despeses sense consignació pressupostària que estan presents, els llegiré el
que li vaig dir, he de manifestar-me que a data d’avui posseïsc informació suficient per
poder-li contestar que no hi ha despeses sense consignació pressupostaris pendents de
pagament, excepte els recentment dictaminats en la Comissió Informativa d’Hisenda de
data 24 de l’1 de 2002, això li vaig contestar, però si n’hi haguera en un futur, cosa
probable, i li diré per què, mire, d’un Pressupost definitiu de 7.800 milions de pessetes,
que nosaltres hàgem portat només 59 milions de factures sense consignació
pressupostària, això equival a una desviació del 0’5 o poc més, i això és una quantitat
ridícula que l’única cosa que està demostrant vostè amb aquesta proposició és el seu
afany de protagonisme, i li ho dic de veritat perquè molt pocs ajuntaments s’han desviat
fins a la data en un 0’5 d’un Pressupost, després crec que eixa contestació que li vaig
donar, ara l’acabe de matisar. Després, vostè també pregunta, respecte a les previsions
de presentació del Pressupost corresponent a l’exercici del 2002, i també li vaig
contestar i li llegiré textualment el que li vaig dir, en primer lloc manifestar-li que el
Pressupost Municipal corresponent al 2002 ha sigut consensuat pels membres l’equip de
govern pertanyents a la Comissió Informativa d’Hisenda, sense imposicions, ni
coaccions per cap de les parts, dic açò, li deia en aquells moments, dic açò per eixir al
pas de certes manifestacions mal intencionades. I li deia, només falta quantificar
econòmicament el cost del capítol I, que és el corresponent a les despeses de personal,
una vegada en el meu poder ajustaré el Pressupost i el tancaré. Igualment li’n donaré
còpia al Sr. Alcalde i a partir d’eixe moment em limitaré a percebre les ordres, no
oblidant que per imperatiu legal els Pressupostos són de l’alcalde. Tan prompte com me
ho indique convocaré una primera Comissió d’Hisenda per donar-los a conèixer a
l’oposició, com vostè em pregunta quan tinc intenció de portar-los a Ple, jo li deia que
no ho sabia, li vaig dir, no ho sé, però possiblement al Ple ordinari del mes següent. Jo,
Sr. Crispín, no sé el que li diré si vostè s’ho creurà o no, però li diré la veritat, en
aquests moments els motius que s’està retardant el Pressupost no són de caràcter polític
ni de diàleg dels distints grups municipals, no, s’està retardant per motius de tipus tècnic
que crec que en eixe moment no ve al cas dir-los ara, és a dir, per una sèrie d’estudis
que per circumstàncies anòmales ens ha fet el que es puga tancar quan el teníem dèficit,
i després, Sra. Martínez, vostè també em diu en un tercer apartat que no li vaig informar
quan diu, que en realitat em fa dues preguntes: a càrrec de quin crèdit es pensen pagar
aquests deutes?, i si aquests pagaments minoraran les corresponents previsions
econòmiques de les partides afectades del pressupost del 2002?, Sra. Martínez, sí que li
vaig contestar i li ho vaig a tornar a llegir, en primer lloc manifestar-li quan vostè diu el
pagament d’aquests deutes, supose que s’està referint a l’expedient 1/2002, sobre
reconeixement d’obligacions d’exercicis anteriors, que va ser dictaminat favorablement
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en la Comissió Informativa d’Hisenda del 24 de l’1 de 2002, i que vostè en el preàmbul
de la seua proposició deia que rondava els 50 milions de pessetes, recordarà el que li
vaig dir sobre els 50 milions de pessetes. En resposta a la seua primera pregunta em
remet al que diu l’informe d’Intervenció de data 24-1-2002, diu, aquesta relació de
factures s’imputarà a l’exercici present al del 2002, mai al pressupost prorrogat com
tenim, la qual cosa suposa iniciar l’exercici amb menors possibilitats pressupostàries, el
present exercici contindrà les despeses pròpies d’aquest, així com els corresponents als
anteriors prorrogats, amb la qual cosa caldrà disminuir les noves despeses a realitzar
perquè al final de l’any no existisquen problemes de consignació pressupostària, això
ens ho diu l’interventor en el seu informe, de l’informe d’Intervenció es desprèn que
aquelles regidories, açò li ho deia així també, que aquelles regidories que s’hagen passat
en la seua consignació pressupostària del 2001 hauran de reduir despeses en els seus
corresponents partides del 2002 amb la finalitat de fer front a les despeses del present
exercici més les despeses procedents d’exercicis anteriors. Jo crec que li vaig contestar
ja en el seu moment a tot, però no he tingut cap inconvenient a tornar a repetir i
contestar-li tota la seua proposició.”

En un segon torn de paraula, la portaveu de Segregació del Port, Sra.
MARTÍNEZ, diu: “Vostè segueix amb la cançó de l’enfadós, Sr. Zarzoso, acaba de dir
que el fet que vostè es gasta 60 milions en un pressupost de 6.000, que no és per a tant,
li recorde que l’any 97 es va aprovar un pla de sanejament per el gran deute municipal,
això crec que no cal que li ho recorde, li recorde que els impostos i les taxes els han
pujat vostès des de l’any 98 un 50%, res d’IPC, i li recorde que només en
reconeixement d’obligacions vostès han fet una despesa per damunt dels Pressupostos a
pesar d’un pla de sanejament, a pesar de no amortitzar capital amb eixe pla de
sanejament i a pesar de la pujada d’impostos i taxes, al voltant del 50% estem parlant de
l’any passat, i són informes de la Intervenció, al voltant dels 400 milions de pessetes.
Que vostè em vinga amb la mateixa cançó que la vegada anterior, bo, açò és com un
diàleg de sords, jo li estic preguntant si amb la liquidació a la mà, que vostè la té,
quantes despeses hi ha?, i no vinga, perquè si vol quan vinga el Pressupost li ho
recordaré, no vinga vostè exemplificant dient que aquelles regidories que han realitzat
major despesa són les que pagaran eixa desviació legal perquè a càrrec d’elles
s’imputaran o se’ls reduirà els seus crèdits perquè jo li puc posar saborosos exemples de
com, previsions pressupostàries de serveis bàsics com a aigua i clavegueram, han hagut
de pagar la festa d’altres regidories dels seus socis d’equip de govern, les liquidacions
les llegim, no tinga vostè la falta d’ètica de dir que aquell que gasta, assumeix perquè a
mi em consta, a mi no, en les liquidacions que prou partides que els seus regidors
delegats s’han atingut a eixes previsions, resulta ser, i ací estan les liquidacions, que no
han pogut disposar dels crèdits perquè per mor de l’equip de govern i del pacte de
govern altres regidors s’han gastat les seues partides. Així que no diga vostè més
mentides, ni se sent orgullós d’haver-hi fos més de 400 milions amb un pla de
sanejament i havent pujat els impostos i les taxes, i estem parlant de l’any passat, al
voltant del 50%. I segueix vostè sense contestar, perquè vostè sap perfectament a data
d’avui totes les despeses que s’han realitzat sense consignació pressupostària, perquè
vostè diu, mire, només els 60 milions, però si hi haguera més, que no sap vostè les
despeses, que estem a l’abril, Sr. Zarzoso?, què l’interventor no s’ha posat a fer la
liquidació del Pressupost?, però vostè ens veu cara d’idiotes als ciutadans que som
regidors, o es creu que som subnormals, i perdone l’expressió?, és que damunt vostè es
vanta d’una cosa que a mi em cauria la cara de vergonya, li ho dic sense ganes
d’enutjar-me. El seu equip de govern apuja el 50% les taxes i impostos, aquesta
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corporació s’ha d’acollir a un pla de sanejament resultant de deutes anteriors que és un
pla de sanejament de cavall, no s’amortitza capital durant un muntó de temps, que és el
que li van impedir vostès fer al Partit Socialista, i es gasten 400 milions de més, i
damunt es posa vostè a aplaudir-se, a mi em dóna igual que es porten vostès molt bé
com a equip de govern, com si volen anar-se’n a ballar sardanes, el fet és que a principis
d’abril, el Pressupost no el coneixem 12 regidors que ens han votat els ciutadans, ni els
coneixen els ciutadans, si vostès es porten molt bé organitzen vetlades lúdiques amb el
seu equip de govern, però porte vostè els pressupost, o els hem de lloar la gràcia que
vostès es porten molt bé?, a mi em sembla encantador que es porten vostès molt bé,
però on estan els Pressupostos, Sr. Zarzoso?, on està la liquidació del Pressupost?, i on
estan les despeses?, segueix vostè sense contestar, si vol ara ix vostè, però com que jo
sóc la ponent li tornaré a dir el mateix, és qüestió de voluntat democràtica i de tarannà
democràtic, i per desgràcia hi ha molt poc de tarannà democràtic, perquè el tarannà
democràtic no són manifestacions ni declaracions, són fets i aptituds, i a finals de març
no coneixem el Pressupost, ni coneixem el Pla d’Inversions ni el coneixerem. I per
descomptat, no tinga vostè, ho dic per algun regidor del seu equip de govern que
després ha de veure les seues partides reduïdes, no diga vostè que el qui gasta paga, no
és veritat, ja s’encarreguen vostès de reajustar el tema en la Comissió de Govern, i
regidors que no fan ni s’excedeixen una pesseta de despesa, com a la xarxa de
clavegueram i d’aigua, veuen minorades les seues partides a costa de les festes d’altres
regidors, i això ho sabem vostè i jo, i si no li porte les liquidacions i ho comprovem.”

El Sr. CRISPÍN, portaveu del Grup Socialista Progressista, assenyala:
“Efectivament com ja veníem denunciant en el passat, ho acaba de reconèixer ací i això
l’honra, aquests últims tretze exercicis no s’han pogut aprovar els Pressupostos en la
seua data, és a dir, a finals de l’any anterior perquè puguen entrar lògicament l’1 de
gener, per motius polítics, perquè si enguany no és per això és perquè els altres
efectivament sí que ho han sigut, com veníem nosaltres denunciant i vostès negaven.
Ara, el que ja em sembla un poc el súmmum és que acaben, com sempre tirant la culpa
als funcionaris. A mi em sap greu parlar d’aquests temes perquè jo sóc funcionari, vostè
sap que sóc funcionari de carrera d’aquest Ajuntament ara en excedència i em sap un
poc de mal defensar-los per allò que diguen no, és que aquest s’està defensant a si
mateix, mire, en aquest cas em consta, ho he dit abans i ho torne a repetir, els
funcionaris treballen més que vostès i el que no es mereixen és que vostès diguen ara
que no s’aprova el Pressupost per qüestions tècniques, per qüestions tècniques
lògicament, que caldrà demanar responsabilitats als funcionaris. Jo volguera saber
quines qüestions tècniques, Sr. Interventor, com a màxim responsable del Pressupost,
Sr. Interventor, quines qüestions tècniques no han resolt vostès que fan que el Sr.
Zarzoso i la corporació no puguen portar a aprovació en la data que legalment està
establerta, el Pressupost per a l’any 2002?, és una pregunta concreta i requerisc una
resposta concreta si és possible en aquest acte. I de pas em contesta vostè també si té
previst donar-nos demà, que és l’últim dia hàbil establert per la llei per presentar-nos la
liquidació del Pressupost de l’any 2001, perquè, si no, vostè, si ens la dóna el dia 2 o 3
d’abril estarà incomplint també la legalitat vigent en el fet de facilitar a l’oposició en
temps i forma els documents que necessita per desenvolupar el seu treball.”

El representant del Partit Popular, Sr. ZARZOSO, manifesta: “Sra. Martínez,
vostè crec que viu en una altra òrbita quan compara el Pla de Sanejament, la moció de
censura, amb la situació actual econòmica de l’Ajuntament, i de l’endeutament de
l’Ajuntament, no té açò cap punt de comparació, en absolut. Només li recorde que els
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préstecs a llarg termini que té l’Ajuntament de Sagunt són de 2.900 milions de pessetes,
fa quatre anys eixe endeutament era de 3.400 milions de pessetes, si no recorde
malament i representava un 72% dels ingressos corrents de l’Ajuntament, avui els
nostres préstecs a llarg termini representen un 52% del nostre endeutament, quan la llei
ens permet endeutar-nos fins a un 110%, no em vulga comparar ni vulga donar a
l’opinió pública cap imatge que no és correcta de la situació econòmica del nostre
Ajuntament, això en primer lloc. En segon lloc vostè parla d’una pujada espectacular
del 50% en impostos i en taxes, bo, Sra. Martínez, jo és que o ací vostè aquest
Ajuntament el veu amb diferent perspectiva, que ací tots els anys s’han portat els
augments d’impostos i taxes, i en aquesta legislatura, molts, la majoria d’impostos ha
pujat un 4% i s’ha pujat en enguany 2001 perquè entren en vigor al 2002, dels cinc
impostos fonamentals que consta l’Ajuntament i que són fonts de finançament del
mateix només s’han pujat, s’ha modificat el tipus impositiu, que és el que pot fer
l’Ajuntament un 4% i vostè crida i parla d’augment d’impostos del 50%, açò sí que jo
ho anomene enganyar de mala forma. Quant a les despeses, la llei és la llei i tractarem
de complir-la el millor que es puga, aquells regidors que s’han passat del seu
pressupost, que han minorat la seua partida pressupostària hauran de recórrer-la, però
vostè és funcionària d’administració local, i també sap que ací existeixen partides que
pertanyen al mateix grup de funció, i el que es pot fer entre elles perfectament dins de la
llei. Per acabar, Sra. Martínez, li torne a repetir, si l’any 2000 el primer reconeixement
de factures sense consignació pressupostària va ascendir a 80 milions de pessetes,
enguany ha sigut de 59 milions de pessetes, vol dir que no hem anat a més, que hem
anat a menys, que hem millorat en la gestió. Des de la Regidoria d’Hisenda a primers de
desembre es va manar una circular tots els regidors, perquè digueren, per recordar-los
que calia presentar totes les factures perquè es tancava l’exercici amb la finalitat que no
s’amuntonaren, perquè vostè com a funcionària d’administració local sap el que ocorre
sempre al mes de desembre, i això es va fer. Se segueix controlant el que es pot, tinga
vostè en compte que el nostre municipi de més de 60.000 habitants amb dos nuclis, amb
els serveis econòmics dispersos, exercir un ferri control sobre la despesa no és tasca
fàcil i això vostè ho sap perfectament, s’està intentant i s’ha millorat en la mesura de les
nostres possibilitats, i res més, no puc contestar-li res més respecte d’això perquè crec
que li he dit tot el que li havia de dir.”

Tanca el debat el Sr. ALCALDE: “Ha comparegut el regidor d’Hisenda sobre
diverses qüestions pressupostàries, jo només he de dir que en cap cas, Sra. Martínez,
perquè es quede tranquil·la, el deute que aquest equip de govern i aquest alcalde puguen
deixar a la corporació en la següent legislatura serà superior, fixe’s en quantitat, a la
qual nosaltres heretem, per tant estiga tranquil·la que no hi ha més endeutament. I
nosaltres tot ha anat a inversions. En qüestions tècniques, Sr. Crispín, quan es diu
qüestions tècniques no es vol dir amb això que s’acusa als tècnics, ni de bon tros,
qüestions tècniques, alguns no dominem el programa aquest del full de càlcul, perquè
dominàvem, coneixíem la LOTUS 1, 2, 3 i l’Open Acces. No s’ha pretès dir per part del
Sr. Zarzoso que siga problema amb els tècnics i retard. El Pressupost està acabat ja, en
aquesta setmana possiblement es farà entrega a l’equip de govern, i possiblement en la
pròxima Comissió d’Hisenda se’ls entregue a vostès. Per tant Sr. Crispín, quede’s
tranquil que enguany tindrà tres mesos abans el Pressupost en les seues mans,
simplement això, i avançar tres mesos en un any, veurà que quan el tinga a les seues
mans hi ha hagut raons per fer-o.”
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Després del debat, es dóna per complit el tràmit de compareixença d’acord amb
l’article 105 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic, sense que
s’adopte cap acord.

4 COMPAREIXENÇA REGIDOR DELEGAT D’HISENDA SOBRE
TRANSFERÈNCIES REALITZADES PER ALTRES ADMINISTRACIONS
PÚBLIQUES. EXP. 18/02-M

Obert el torn d’intervencions, el regidor delegat d’Hisenda, Sr. ZARZOSO,
explica: “Diu textualment la proposició de Segregació del Port, se sol·licita la
compareixença del regidor d’Hisenda a fi que informe el Ple municipal de l’estat i
situació de les transferències realitzades per altres administracions públiques fins a la
present data, aquesta informació a fi de facilitar la seua comprensió pel Ple hauria de
detallar-se, diu la Sra. Martínez com a portaveu de Segregació del Port, hauria de
detallar-se inversió per inversió amb expressió de la quantia efectivament transferida i
de les que segons consta en els acords ha de ser assumida per altres administracions
públiques. Sra. Martínez, no és que hauria de detallar-se les transferències que vostè
sol·licita, és que vaig a detallar-les totes i cada una d’elles tant el que es refereix a
tributs com pel que fa a inversions, especificant l’import d’aquestes, i si vostè ho creu
convenient li diré la data del reconeixement de les obligacions i la data de pagament. A
més li obsequiaré de forma gratuïta amb les ordres pendents de pagament i que vostè en
la proposició no sol·licita. Ingressat per la Generalitat Valenciana al 2002, li diré
l’import en pessetes i la data de pagament, quant a tributs tenim un rebut d’aigua de la
Direcció General de Justícia per 19.304 pessetes amb data de pagament 13 del 2 del 2,
un rebut d’aigua, també de la Direcció General de Justícia per un import de 4.469
pessetes i pagat amb data 13 del 2 del 2. Direcció General de Serveis Valencians
d’Ocupació i Formació, import, 2.543.830 pessetes, amb data de pagament, 18 del 2 del
2. Direcció General de la Família, Menor i Adopcions, imports 3.270.374 pessetes pagat
amb data 12 del 2 del 2. El rebut de l’aigua de l’Àrea 3 per un import de 126.599
pessetes amb data de pagament 12 del 2 del 2. Sra. Martínez, si jo vaig a llegir-li
inversió per inversió i partida per partida m’agradaria que almenys vostè que ho demana
m’escoltara. Després, se’ns ingressa per al vial internuclis tram 2 A, tres ingressos
diferents, un per import de 97.077.998 pessetes i pagat el 31 de l’1 del 2, un altre per
import de 87.801.973 i pagat el 31 de l’1 del 2, i un altre de 58.992.238 pessetes i pagat
el 28 de l’1 del 2. De la Direcció General d’Integració Social del Discapacitat 829.890
pessetes pagat el 12 del 2 del 2, de la Direcció General de la Família, Menor i
Adopcions, import 1.635.186 pessetes pagat el 12 del 2 del 2, de la Direcció General
d’Interior, Suport Voluntari, 100.277 pessetes pagat el 26 del 2 del 2, de la Direcció
General del Servei Valencià d’Ocupació, 11.202.333 pessetes pagades el 28 de l’1 del 2,
de la Direcció General de Consum, 1.000.000 de pessetes pagat el 26 del 2 del 2, de la
Direcció General de Comerç i Consum un import de 573.000 pagat el 26 del 2 del 2, de
la Direcció General del Servei Valencià d’Ocupació, 2.484.000 pagades el 28 de l’1 del
2, i per a millora del Poliesportiu, 12.914.413 pessetes, pagades el 27 del 2 del 2. Açò és
el total ingressat per la Generalitat Valenciana l’any 2002 i que ascendeix a 281.873.658
pessetes.

Sra. Martínez, com que si no li ho dic m’ho va a tornar a preguntar, vaig a dir-li-
ho, pendent de pagament que tenim de la Generalitat Valenciana, diners que ens deu
però que està reconegut, li diré a data de reconeixement de les obligacions, si vol li ho
llig i si no li dic l’import total. Rebuts d’aigua, tenim de l’hospital de Sagunt que
compensem en tributs, en tenim 7 de l’Hospital per imports de 113.000, 12.000,
5.240.000, 34.000, 271.000, i 6.307.000 que han sigut les dates de reconeixement de les
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obligacions han sigut, 27-6-1, 27-6-1, 27-6-1, 27-6-1, el 2-10-1 i el 2-10-1. De la
Conselleria i Serveis Socials, en són 6.257.508 pessetes que el reconeixement
d’obligacions és amb data 1-10-1, Direcció General d’Integració Social del
Discapacitat, 1.121.024 pessetes, amb data 8-8-01. Després tenim de la Direcció
General de l’Interior, suport Voluntari, 132.184 pessetes, 26-10-1, de la Direcció
General d’Obres Públiques, Infraestructura Carreteres, 44.390.018 pessetes, que
aquestes són les que corresponen al que ens falta manar del vial internuclis, del tram 2
A, ens falta manar-nos els 44 milions i escaig de pessetes, de la Direcció General del
Llibre, 1.707.000 amb data 12-11-1, Direcció General de Benestar Social, 17.840.619
pessetes amb data 31-10-1, de la Direcció General de la Família, Menor i Adopcions,
452.824 pessetes, amb data 14-11-1, de la Direcció General de Transports 12.500.000
pessetes, amb data 4-11-1, de la Direcció General de Drogodependències 1.800.000
pessetes, amb data 23-11-1, de la Direcció General de la Dona 705.883 pessetes amb
data 13-11-1, Atenció Primària Àrea 3, 67.543 pessetes amb data 4-12-1, Direcció
General de Foment i Qualificació Professional, 796.800 pessetes, amb data 13-12-1, és
a dir, les ordres pendents de pagament de la Generalitat a favor de l’Ajuntament de
Sagunt ascendeix a 131.523.219 pessetes.

Per tant ingressat per la Diputació Provincial l’any 2002, import de la despesa
154.929.839 pessetes, import de la subvenció, 34.799.999 pessetes, Plans Provincials,
Piscina d’Almudàfer 348 milions l’import de despesa 300.120 pessetes, import
subvenció 32.866.903 pessetes, Pavelló Poliesportiu al Nord del Palància, import de la
despesa 276.737.494 pessetes, import de la subvenció l’any 2002, 32.866.903 pessetes,
els Plans Provincials els compensem amb la Diputació mitjançant el recàrrec provincial
de l’impost d’activitats econòmiques que representa un 29% de la recaptació del dit
impost, és a dir aquests diners no cal que ens els mane la Diputació perquè els
compensem mitjançant l’IAE. Per tant, ingressat per l’Autoritat Portuària de València,
mitjançant Conveni signat entre l’Autoritat Portuària i l’Ajuntament i a través dels Fons
Resider, el concepte és la restauració de l’Església de Begonya, el seu import ascendeix
a 114.810.429 pessetes, la subvenció de l’any 2002, són 60 milions de pessetes, l’import
ja s’ha rebut i són 60 milions de pessetes, hi ha altres despeses que vénen en part
subvencionats i que són, però encara no estan reconeguts, i són la Casa dels Berenguer
l’import de despesa són 290 milions, l’import de la subvenció 200 milions. Dels Fons
Europeus Feder per al pàrquing de Sants de la Pedra, l’import de la despesa és de
535.478.733 pessetes, la subvenció ascendeix a 214.191.493 pessetes, i per a la
reurbanització del Grupo Goyoaga tenim una subvenció de 20 milions de pessetes.

Crec que la Sra. Martínez encara que no ha sigut capaç d’aguantar aquest rotllo
de xifres, li he contestat en la seua totalitat a tot el que ella ha preguntat.”

Després del debat, es dóna per complit el tràmit de compareixença d’acord amb
l’article 105 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic, sense que
s’adopte cap acord.

5 COMPAREIXENÇA REGIDORS DELEGATS TINÈNCIA D’ALCALDIA
DESCENTRALITZACIÓ. EXP. 9/02-M

Obert el torn d’intervencions, el portaveu del Grup Mixt, Sr. CORTÉS, explica:
“Supose que el que vol saber Segregació del Port és com està el tema de la
descentralització administrativa, bé, doncs podríem dir que prou mal, les coses són com
són i no com un volguera que foren. Va haver-hi un pacte quan el Grup Mixt va entrar
en l’equip de govern, un dels punts, per a nosaltres va ser el punt essencial i fonamental,
era el tema de la descentralització administrativa a la Tinència d’Alcaldia. Però és cert



23

que això anava d’alguna manera lligat a l’edifici de Bancaixa i a la paret de noguera,
amb la finalitat entre altres d’haver fet allí un alberg juvenil. Bé, aquest era un punt
essencial per a nosaltres i en el qual encara pensant i tenint clar que l’edifici de
Bancaixa no és la solució al problema administratiu que té l’Ajuntament de Sagunt,
nosaltres, des del Grup Mixt, pensem i continuem pensant que la solució ideal passa per
un edifici administratiu a mitjan camí, pels dos PROP, i la Tinència d’Alcaldia i
l’Ajuntament com a òrgans polítics i d’informació, creiem que això seria l’ideal, però
també entenem que Sagunt, a pesar del que alguns pensen, Sagunt ciutat, està en una
situació econòmica prou més delicada que la que està el Port; el Port és una ciutat
dinàmica i només cal veure pel nombre de comerços i per l’activitat econòmica que es
desenvolupa al Port i la que es desenvolupa a Sagunt, només cal veure Camí Reial, que
si llevàrem els bancs, pràcticament es quedarien sense comerç. Bé, per tant vam
entendre que a pesar que seguim pensant que la solució ideal és eixe edifici a mitjan
camí, creiem que llevar la part administrativa o pràcticament tota de Sagunt ciutat li
causaria un dany a nivell econòmic, entenem nosaltres, un dany creiem que important, i
Sagunt ciutat no es pot permetre ni nosaltres hem de permetre’l. Per tant eixe acord es
porte en el sentit que es compraria l’edifici de Bancaixa, es compraria la Casa de
Noguera i es portaria la descentralització a la Tinència d’Alcaldia, indiscutiblement com
supose que tot el món sap, no s’ha comprat Bancaixa, no s’ha comprat la Casa de
Noguera i per tant el tema de la descentralització també està aturat.

Jo els vull dir una cosa que després de 4 o 5 mesos que porte a la Tinència
d’Alcaldia, el que he après que no coneixia a pesar de 15 anys d’estar en la política,
lògicament fins que no estàs a la Tinència d’Alcaldia no saps exactament què és el que
volen els ciutadans, als ciutadans els importa un pimentó la descentralització
administrativa, perquè amb els serveis de la Tinència d’Alcaldia pràcticament ací no
puja ni un 2% dels ciutadans a solucionar res perquè es poden solucionar des de la
Tinència d’Alcaldia, però, clar, és un problema de dignitat, d’un nucli que té un nombre
d’habitants importantíssim i per tant seria convenient dignificar la Tinència d’Alcaldia,
com es mereix un nucli de 44 i escaig mil habitants. Però jo els diré què és el que volen
els ciutadans i què és el que no els estem donant, solució als xicotets problemes, allí tots
els dies que estic i estic dos dies a la setmana perquè no puc estar més faria falta que
estiguera una persona tots els dies atenent les demandes de tots els ciutadans, que no
són grans demandes, no són grans problemes els que vénen a plantejar-te, són xicotets
problemes del dia a dia, d’un clavegueram, d’una llum, d’un clot, i als qui a vegades
som incapaces de donar resposta, i això sí que és un problema que ens estan demandant
els ciutadans, un problema de la vigilància de la policia, dels sorolls de les motos, de la
neteja dels carrers, això és el que dia a dia a mi com a tinent d’alcalde del Port m’estan
demandant, a mi no vénen a dir-me, abaixe’s gent de Sagunt perquè m’ha tocat pujar a
Sagunt, no pugen pràcticament a res, i si la Tinència d’Alcaldia, el tinent d’alcalde
funcionaren com hauria de funcionar, tenint les competències que hauria de tenir,
lògicament sobraria tot el altres, perquè, repetisc, una vegada més, el que volen els
ciutadans, almenys en la meua experiència a la Tinència d’Alcaldia és que els
solucionem els xicotets problemes i que som incapaços de solucionar-los. Per tant, eixa
és la meua experiència i així ho transmet al Ple, i crec que amb independència de qui
estiga, jo puc estar ara, però, bo, si algú pensa que estant a la Tinència d’Alcaldia hi
haja algú del Partit Popular, la Tinència d’Alcaldia funciona millor o pot tenir més
competències no tinc cap problema a cedir la Tinència d’Alcaldia a la persona que,
l’equip de govern, fins a si m’ho diu l’oposició, no tinc cap problema, però si fa falta
que la Tinència d’Alcaldia, i en açò emplace a l’equip de govern, a més ja ho he dit
diverses vegades, jo crec que la Tinència d’Alcaldia requereix tenir unes competències
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sobretot en la figura del tinent d’alcalde, siga qui siga, i jo crec que ara després de 15
anys ningú pensarà que a aquestes altures és una manera de figurar, no és cap manera de
figurar, sinó que simplement m’he adonat d’una realitat importantísima que és la que
necessiten els ciutadans, la que estan demandant i jo no puc donar-los, i per això moltes
vegades em pense a deixar la Tinència d’Alcaldia, perquè el que tampoc estic disposat
és a perdre dos matins complets a la Tinència d’Alcaldia atenent la gent, crec que
l’atenc amb la dignitat que es mereixen, però sense poder-los solucionar eixos xicotets
problemes, eixos xicotets problemes que es podrien solucionar amb voluntat de tots i
d’alguna manera millor coordinats. Açò és el que hi ha, no hi ha descentralització
perquè no hi ha compra de Bancaixa i perquè no hi ha compra de paret a Noguera, però
el que sí que garantisc ací públicament que si arriba la compra de Bancaixa, hi haurà
compra de la paret de la casa de Noguera, i hi haurà descentralització administrativa, i si
no hi ha Bancaixa, indiscutiblement no hi haurà compra de la Casa de Noguera i quasi
segur que no hi haurà descentralització administrativa.”

El portaveu del Partit Popular, Sr. CASTELLÓ, assenyala: “Sra. Martínez, si em
permet, ho dic perquè el Sr. Cortés com que no ha portat la gestió del tema de l’edifici
PROP sinó que l’he portat jo directament, li comente com està l’assumpte del local del
PROP al Port. L’any 2000 no teníem prevista, ho dic perquè la informació siga més
completa, no hi havia pressupost per executar cap obra d’edifici PROP, es va comprar
l’edifici PROP l’any 2000 i en el pressupost del 2001, ja va haver-hi partida per a la
rehabilitació de l’edifici. El Pressupost de l’any 2001 com vostè sap es va aprovar
definitivament al mes de juliol, amb la qual cosa va estar operatiu a partir de setembre, i
les obres es van portar a terme al llarg de tot el mes de desembre de l’any passat,
quedant pràcticament conclòs amb la qual cosa dins dels plans de la Conselleria que es
fan més o menys a aquestes altures, per executar-se al llarg del segon i tercer trimestre,
no es va poder portar a terme el tema del PROP, quedem amb la Conselleria que
nosaltres aniríem fent obra, perquè després entraren ells, per descomptat tota l’obra
d’acord amb les indicacions d’ells tant de disseny de l’espai com de metres requerits,
etc., es va canviar tot el sòl, la rasant del sòl, es va canviar el sostre, es va posar el
sistema d’aire preparat, tot el tema informàtic, el tema telefònic, etc., tot el que porta
eixa història, les claus del local del PROP ja les tenim novament a l’Ajuntament, amb la
qual cosa ja tenim la disponibilitat de l’edifici, està completament reformat i com saben
com està si volen podem anar a veure’l quan vulguen, falta simplement que per la
Conselleria de Modernització d’Administracions Públiques de València es porte a terme
la compra dels materials que han d’anar a l’oficina, es dote de personal i per la nostra
part així mateix dotar-lo també del personal adequat, en el moment que sapiguem que la
Conselleria el va a portar. Això aproximadament a la Conselleria calculen que pot estar
dins d’uns 70 o 80 dies, operatiu per part d’ells, amb la qual cosa amb la nostra part no
hi haurà cap problema a portar-lo a cap i el sistema que comentava el Sr. Cortés pot
quedar perfectament definit.”

La portaveu de Segregació del Port, Sra. MARTÍNEZ, manifesta: “Jo crec haver
entès, Sr. Cortés, que com que ací hi ha menys activitat econòmica, si els ciutadans del
Port són tractats en règim d’igual com a impositors i com a contribuents, això suposaria
una crisi per al nucli de Sagunt, més o menys, no? Perquè com que hi ha major activitat
econòmica i és una ciutat més dinàmica i Sagunt no ho és, llavors el nucli de Sagunt
quedaria desvalgut. Mire vostè, jo no sóc qui planteja la ciutat global, la ciutat global la
planteja vostè, la planteja el Bloc i els seus socis de l’equip de govern consensuen. El
que vostè diga després de quatre mesos a la Tinència d’Alcaldia que no pot resoldre,
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mire vostè, nosaltres, que som portencs i per ser portencs som segregacionistes, si jo
fóra veïna de la capital de València o de Madrid no ho seria, però sent portenca sóc
segregacionista, evidentment, nosaltres estem farts de sentir queixes del veïnat, perquè
per a qualsevol gestió mínima cal pujar, perquè la Tinència d’Alcaldia, vostè ho sap tan
bé com jo, és receptora de documents, soluciona uns pocs de temes i el que fa és
notificar i traslladar, això és així, amb els efectius i el nivell que té vostè. Mire vostè,
plantejar que la descentralització depèn de la compra de Bancaixa a mi em sembla que
com a mínim és tenir, i perdone vostè l’expressió, molt poca coherència i molta menys
ètica. Quan vostè el 21 de setembre de 99 deia, sense descentralització no hi haurà pacte
de govern a Sagunt, vostè i la Sra. Contreras que estaven posant sobre la taula per
pactar?, perquè al 97 ja eren vostès els adalils de la descentralització, proposta del Grup
Municipal del CDS per a la descentralització administrativa de l’Ajuntament, l’any 97,
vostè s’ha omplert la boca, i la seua sòcia de Grup Mixt, dient això de la
descentralització administrativa, ara resulta que vostè es creia això de la
descentralització administrativa però com cal comprar Bancaixa no el va posar sobre la
taula en la negociació?, haver-ho dit, mire vostè, jo forme part de l’equip de govern però
el Bloc vol comprar Bancaixa, quan s’ha sabut que això era un pacte de govern?, quan
s’ha denunciat en la premsa, però com es portarà la descentralització administrativa si
cal gastar-se 600 milions de pessetes per acumular serveis?, vol que li diga la segona
part a vostè i a l’equip de govern? L’edifici de Bancaixa a poc que ens descuidem es
comprarà i a més estalviarem diners perquè hi ha un muntó de locals llogats, tenim un
Ajuntament que és una vergonya perquè estan els funcionaris distribuïts per immobles a
Sagunt menys aquells que es creen el de la ciutat global practicar-lo. En qualsevol ciutat
moderna els serveis s’acosten al ciutadà, si som la ciutat global quin problema té Sagunt
que es trasllade l’Ajuntament al Port?, quin problema, no som tots els mateixos?, se
suposa que sí, no som tots iguals, per pagar sí. Jo personalment he escrit un article en el
butlletí d’informació municipal, em sembla un argument totalment vergonyant estar
dient-li als funcionaris de Sagunt que si al Port es moren i no són ningú, els ciutadans de
Sagunt paguen els seus impostos i taxes, i és un poble de 20.000 habitants, què passa,
que Puçol, Xilxes, Moncofa, no subsisteixen?, el que s’està mantenint és una sèrie de
privilegis anònims en els serveis i a les instal·lacions, però els ciutadans de Sagunt no
són de tercera o quarta, ni els del Port de segona, paguen els seus impostos i taxes com
qualsevol, vostès estan venent la idea els que estan recolzant una classe social dirigent
saguntina que ha afonat el Port o no dóna el tracte que mereix al Port, i ha afonat la seua
ciutat per no arriscar, no invertir i no fer ciutat, que és el que passa en aquest poble, al
nucli de Sagunt, estan venent que els saguntins es moren si no estan depenent del Port, a
mi em cauria la cara de vergonya eixe argument tan vergonyós, què passa, que es mor la
gent de Sagunt, que no treballarà i no paga les taxes?, per descomptat que no es mor, el
que passa que vostès estan mantenint una situació de privilegi i de menyspreu, vostè ha
parlat de dignitat, quan pactà, Sr. Cortés, quina dignitat va posar vostè?, com va vendre
la dignitat dels portencs?, ara, resulta que ha descobert vostè en quatre mesos que total
no passa res, quants anys porten en les partides pressupostàries la descentralització?, li
ho vaig a dir jo, des de l’any 93 i 96, sap el que va ocórrer amb la descentralització?,
que les partides o no es gasten o es van gastant en altres coses. Llavors, vostès que
s’omplin la boca de ciutat global hauran de ser coherents, o què passa, que açò és com
el judici de Salomó, que no es pot traslladar serveis o l’Ajuntament al Port, que cal
posar-los en meitat del camí perquè així ens emprenyem tots? O siga, que si la realitat, i
el desenvolupament i el major volum de ciutadans i d’activitat econòmica aconsella
traslladar l’Ajuntament al Port, no, llavors com el judici de Salomó, si jo no el puc tenir
el partim per la meitat i així ens emprenyem tots, escolte, això és una política totalment
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d’alienats mentals, però està responent a un tarannà i és la realitat, els fets, el volum
econòmic, les activitats i les demandes ciutadans exigeixen que l’Ajuntament estiga al
Port perquè és la capçalera de comarca econòmica i la que més necessita per nombre
d’habitants i serveis tenir eixos serveis, ah no, com això que és indiscutible no es pot
qüestionar, anem a inventar-nos això de posar-lo a meitat, però, escolte, què li soluciona
a vostè?, si vostè a més és dels que pensa que tots som els mateixos, que es queden ací
els serveis que facen falta i es trasllade al Port la Casa Consistorial, no té perquè sentir-
se ofès, vostè es creu que el Bloc se sentirà ofès?, si és el principal aladí de la ciutat
global, i vostè, i el PSOE, i el Bloc, escolte, si és la ciutat global acostem els serveis on
són necessaris i traslladem la Casa Consistorial, no, no com això que és indiscutible no
es pot fer, l’anem a posar a mitjan camí, això és com el judici de Salomó, com que la
realitat no la puc assumir, tots emprenyats. I ara, ens ix vostè amb això de Bancaixa i la
Casa de Noguera, mire, sense descentralització no hi haurà pacte de govern a Sagunt 21,
de setembre de 1999. Miquel Àngel Cortés acusa al PP i al Bloc de “tenir el Port deixat
de la mà de Déu”, encara sort que vostè forma part de l’equip de govern i ara en
comptes de deixar de la mà de Déu deu ser de la mà de Déu i de tota la cort celestial,
perquè vostè està en l’equip de govern des de l’any 2000. Què ha passat amb les
partides de descentralització?, perquè per invertir a la Casa del Mestre Penya, a la Casa
dels Berenguer, a la vessant, al pàrquing, al Poliesportiu, vostè sap quants milions hi ha
ací ficats a canvi del clavegueram i la piscina de cinc o sis carrers? Llavors, cal ser
coherent. Jo entenc que vostè es vulga buscar una sortida com a polític, ho entenc, una
altra cosa és que el compartisca i el preu que cal pagar, però no ens vinga vostè dient ara
que durant set anys ha estat vostè equivocat. Vostè va dir a l’opinió pública i als seus
votants, i a més ho va manifestar ací quan es va passar al Grup Mixt, que el trasllat de
serveis i la descentralització era allò bàsic per a vostè, perquè el que ha de fer és dimitir
Sr. Cortés, si u és coherent dimitisca vostè de l’equip de govern, si vol i si no continue,
però per favor hi ha un mínim de coherència. Com es descentralitzaran serveis si la idea
és comprar l’edifici de Bancaixa i acumular ací tota la concentració de serveis?, llavors
la dignitat dels portencs quin preu té quan paguem el 70% dels impostos? I això del
PROP, Sr. Castelló, vostè vol fer-nos creure això dels 70 dies?, si vostès viuen
magníficament el tema de la descentralització, els importa tres raves mentre arreglen les
vessants del castell de Sagunt, vostè es pensa que això és de rebut. Per què van posar el
primer PROP a Sagunt?, el primer PROP a Sagunt quan fins a la premsa recull que no
es complien les expectatives d’usuaris, però dóna igual, és el mateix, en un gest de
dignitat, i d’igualtat, i de tarannà democràtic, el primer PROP es va posar a Sagunt,
portem quatre o cinc anys esperant el PROP. Mire vostè, a mi em dóna el mateix que
vostè siga del PP, que del PSOE, que d’EU, el que està passant amb el poble del Port no
és de rebut, no s’hi val, en una societat democràtica, i vendre que els saguntins es moren
de fam o s’afonen si es traslladen els serveis, jo si fóra saguntina em recordaria de la
mare d’algú perquè que jo sàpiga tots els habitants de Sagunt paguen els impostos,
taxes, plusvàlues, i són 20.000 habitants, jo així no accepte la solidaritat. Jo em sent
solidària amb el tercer món perquè es moren de fam i no poden tirar endavant, amb els
saguntins jo em sent agermanada, o he de donar-li de menjar a la gent de Sagunt, que no
treballen i compleixen com jo?, per favor no utilitzen un llenguatge per a una explicació
que no és comprensible i no ofenguen ni els ciutadans de Sagunt ni els del Port.”

El Sr. CORTÉS, portaveu del Grup Mixt, indica: “La veritat és que quan es vol
fer demagògia, a mi em fa gràcia veure algunes persones exclamacions quan han tingut
oportunitats d’haver baixat serveis al Port i tampoc ho han fet en 6 o 7 anys que han
estat governant i no se n’han recordat del Port, i ara pareix que no ens ho creiem i no sé
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quantes coses més. Mire vostè, si jo crec i continuem pensant que amb dos PROP,
l’Ajuntament i la Tinència d’Alcaldia, i un edifici a mitjan Sagunt i el Port, això seria la
solució ideal, perquè no cal pujar i vostè no té ni idea perquè vostè no ha baixat per la
Tinència d’Alcaldia per a res, per tant, de què parla vostè?, què coneix vostè de la
Tinència d’Alcaldia?, res, llavors vaja a la Tinència d’Alcaldia i assabente’s què és el
que volen els veïns i què és el que sol·liciten i demanden els veïns, i eixe problema el
tenen vostès perquè vostès volen el contrari del que volem nosaltres i políticament no
l’accepte ni el compartisc, la segregació, quan resulta que Europa va a la unitat ací
estem plantejant la segregació, molt bé, eixe és el seu problema, no és el nostre, que cal
baixar serveis al Port, per descomptat, que el PROP s’hauria d’haver fet al Port primer,
indiscutiblement i completament d’acord en això, però d’ací a plantejar que ara llevem
tots els serveis d’ací i ens els baixem tots al Port, hi ha molt poca gent que estiga fent
eixe plantejament excepte vostès, que lògicament la situació econòmica de Sagunt
comparada amb el Port, jo crec que no cal ser molt llest i no es tracta de pidolar ni dir a
la gent de Sagunt que si s’abaixen els serveis al Port es moren, no es moren, ací no es
mor ningú, però, home, jo crec que les persones que ens hem presentat per Sagunt, i
Sagunt és Sagunt ciutat i el Port, tenim l’obligació que les coses funcionen el millor
possible i que hi haja un repartiment el més just possible de la riquesa entre Sagunt i el
Port, no n’hi ha per a vostè, perquè jo sí que ho veig, jo veig el Port i veig Sagunt, veig
el que hi ha al Port i el que hi ha a Sagunt, i veig la riquesa que s’està generant al Port i
veig la riquesa que s’està generant a Sagunt, però, clar, per a això cal governar, cal
dirigir i cal portar delegacions i adonar-te del comerç, en el meu cas, perquè el porte jo,
o de l’esport que es fa en un lloc i en un altre, o d’una altra sèrie d’activitats com el
tema de la Tinència d’Alcaldia, és molt fàcil des de l’oposició i des d’un grup
segregacionista fer plantejaments de tot per al Port, indiscutiblement, i els de Sagunt si
hi haguera un grup segregacionista diria que tot per a Sagunt, però jo crec que està el
trellat i el sentit comú per a alguna cosa, i sobretot d’aquelles persones que ens hem
presentat per Sagunt.

Mire vostè, la dignitat, quan nosaltres entrem en l’equip de govern l’únic punt
que posem sobre la taula va ser el punt de la descentralització i com a contraprestació
estava el tema de Bancaixa i el tema de la paret de Noguera, i crec que era un bon acord
perquè aquest local no reuneix cap condició, la més mínima condició per tenir ací els
serveis municipals. I Bancaixa ja ho he dit i ho seguisc mantenint i com ho dic
públicament no he d’amagar-me, jo haguera preferit i seguisc preferint un edifici
administratiu a mitjan camí perquè crec que seria la solució ideal, però indiscutiblement
tal vegada en aquests moments no és la solució ideal en base al que he dit i ho mantinc,
jo crec que no podem desmuntar els serveis administratius o en la seua totalitat o en una
part molt important de la ciutat de Sagunt, i entre altres coses perquè també crec que el
que estan demandant els ciutadans del Port no és eixa descentralització, almenys no és
el que jo he captat, el que estan demandant els ciutadans, i jo el que exigisc ací
públicament és que a la Tinència d’Alcaldia, al tinent d’alcalde, siga qui siga, se li
donen els mitjans necessaris per solucionar els xicotets problemes que són els que
demanden els ciutadans. Jo porte 5 o 6 mesos i no ha vingut cap ciutadà a dir-me,
escolta, he de pujar, no ha de pujar si no vol, si funciona la Tinència d’Alcaldia i si
funciona el tinent d’alcalde; per tant, jo entenc que això no cal, però igual que entenc
que això no cal també entenc que per dignitat la Tinència d’Alcaldia ha d’estar d’alguna
manera més abrigada.

També diu que la classe saguntina, la classe alta saguntina ha afonat el Port, la
veritat és que jo tampoc sé on està eixa classe, però que ha afonat el Port, el Port està
afonat econòmicament, socialment, com està afonat el Port?, perquè jo veig que més
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construccions és impossible, la gent gasta fins al que no tenim, hi haurà poques ciutats
on pugues trobar tant de cotxe nou, tant d’adossat, tant de pis, llavors, on està
l’afonament del Port?, diga-m’ho vostè, llevat que estiga en la seua mollera, perquè és
que qualsevol persona normal que abaixe al Port que puge a Sagunt, jo crec que el que
entendria és que el que s’està afonant és Sagunt, no el Port, per tant, que vinga vostè a
dir que és que el Port l’han afonat o l’estan afonant, que eixos plantejaments els facen
des de la segregació em sembla bé, és la seua tasca i han de dir-ho, però no ens facen
combregar amb rodes de molí als qui estem tots els dies veient la realitat del Port i la
realitat de Sagunt, perquè ara ens vinga a dir que el Port s’afona o que el Port l’han
afonat, a mi m’agradaria que Sagunt tinguera la meitat que el Port. Jo no sé si quan vam
pactar ens vam equivocar, en el sentit de, indiscutiblement el Bloc tenia uns interessos,
nosaltres en teníem altres, i supose que el Partit Popular en tindria altres, i al final vam
conjugar eixos interessos a intentar que es portara endavant la descentralització amb
l’edifici de Bancaixa i amb la paret de Noguera, és cert que això no ha eixit endavant i
no sé per què, però si ix endavant Bancaixa, jo els garantisc a vostès que eixirà endavant
la paret de Noguera i la descentralització administrativa. I si no ix endavant Bancaixa,
què vol, que dimitisca?, doncs no tinc cap problema per dimitir, però vostè es creu que a
aquestes altures que dimitisca o no dimitisca, com deia ací, eixida com a polític ara a la
meua edat i amb vint anys ací, eixida com a polític, quina eixida?, eixida d’anar-me’n a
ma casa dignament, però què passa, que si no es porta a terme la descentralització no isc
d’ací dignament?, doncs ja m’agradaria que la meitat de vostès treballara la quarta part
del que he treballat jo en aquest Ajuntament per Sagunt.”

En segon torn de paraula, el portaveu d’Unió Valenciana, Sr. MONTESINOS,
diu: “No pensava intervenir en aquest tema perquè no m’imaginava d’alguna manera el
posicionament del Sr. Cortés, i la veritat és que vista l’exposició i l’aptitud em preocupa
el canvi espectacular, sobretot d’actitud, i que pel que sembla segons ha exposat ell ara
l’objectiu és potenciar al màxim, ja no és la descentralització al 100%, és potenciar al
màxim la Tinència d’Alcaldia, el tinent d’alcalde, la figura del tinent d’alcalde, això és
el que crec haver entès. Després d’un muntó d’anys, com ha dit el Sr. Cortés, dient
sempre el mateix, de sobte que en quatre mesos d’experiència la Tinència d’Alcaldia
canvie, sincerament no m’ho acabe de creure perquè si porta 10 anys dient el mateix,
quatre mesos d’experiència no crec que siguen suficients per canviar totalment d’actitud
o de criteri. Dir ara que no cal al 100% com m’ho creia o com ho expressava
anteriorment sobre la descentralització o eixe edifici entre els dos nuclis, en el qual
estem d’acord nosaltres i ho hem dit públicament un muntó de vegades, és realment
preocupant amb els arguments que s’han exposat que almenys a mi no em convencen.
També comentar o dir que per conèixer els xicotets problemes que els ciutadans tenen
simplement conviure en aquest poble, habitar, i si a més ets regidor encara que siga de
l’oposició, és prou per conèixer la problemàtica del dia a dia que existeix, simplement
vivint i si a més ets regidor la gent es dirigeix i et conta les coses, simplement amb això,
si a més ets tinent d’alcalde i estan allí m’imagine que molt més.

Molt breument per acabar, demanar-li al Sr. Cortés que no canvie d’actitud, que
siga ferm en les seues històriques propostes, reivindicacions, perquè en cas contrari serà
molt difícil d’explicar i molt més d’entendre.”

La Sra. MARTÍNEZ, portaveu de Segregació del Port, indica: “Sr. Cortés,
nosaltres som segregacionistes, i quan estem demanant que es traslladen els serveis o la
casa consistorial partim de les seues premisses, als segregacionistes ens pot seguir
interessant perfectament des d’un punt de vista egoista i dels nostres objectius que la
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situació es mantinga, però nosaltres ens hem presentat a les eleccions per defensar els
interessos del Port, quin millor argument per carregar-se la segregació que traslladar la
casa consistorial, si som tots iguals?, l’ha tingut 100 anys Sagunt, perquè que la tinga
ara el Port, perquè per a altres coses sí que es planteja, per a la manifestació de les dones
cal pujar a Sagunt i es puja. El que estem demandant des d’un punt de vista de la
segregació és anar en contra de la segregació, però estem al mateix temps defensant els
interessos i reivindicant la dignitat. Vostè està tirant la culpa als seus veïns del Port que
són els qui li han votat que tinguen iniciativa econòmica, que siga una ciutat dinàmica,
escolte, tenim la culpa els del Port de tenir eixa capacitat d’iniciativa, econòmica i
empresarial i comercial?, hem de pagar un preu per això?, perquè vostè confon la
iniciativa privada i el tarannà del Port, que és un poble emprenedor i que és combatiu,
forjat amb una història molt jove, però forjat a colp de vicissituds i a colp d’esforç, tu
hauràs de plantejar-te què pots fer per Sagunt per revitalitzar-lo, ara que això hàgem de
demanar disculpes els del Port per tenir eixa iniciativa, em sembla que fins ací hem
arribat, i vostè confon unes coses amb altres.

Mire, si el comentari que realitzava fa set o vuit anys que s’ha fet, li recorde que
Marcel·lí Gil, i no Marcel·lí Gil sinó el CIPS, va ser el que va fer l’any 89 i el que va
desenvolupar i va remodelar la Tinència d’Alcaldia, i si Marcel·lí Gil haguera continuat
en el pacte de govern els serveis d’urbanisme i activitats s’hagueren portat al Port
perquè això era una condició del pacte de govern, així que no tots fan el mateix, vaja-
se’n que li queda a vostè molt bé donar la callada per resposta.

Senyors del Partit Popular, crec que vostès exerceixen de partit progressista,
democràtic, al servei dels ciutadans, doncs siguen clars, diguen-li a la gent i a la gent
saguntina que no s’ho van a creure que pel fet de traslladar serveis a la casa consistorial,
Sagunt s’afona, diguen-los-ho als saguntins. Mire vostè, si traslladem els serveis al nucli
on hi ha major demanda d’eixos serveis perquè som 40.000 habitants, i eixa activitat
econòmica, i eixa iniciativa empresarial i eixa demanda de serveis bàsics és major
perquè som 40.000 veïns, Sagunt s’afona, expliquen-los-ho bé als saguntins, que són
uns inútils segons vostès, i el fet de traslladar la casa consistorial suposa l’afonament de
Sagunt, si es trasllada la casa consistorial Sagunt s’afona, s’ho creu algú?, no s’ho creu
absolutament ningú. Vostès estan jugant a discriminar i a perpetuar una situació de
privilegis i d’irrealitat que no té ni cap ni peus, i quant a la realitat que coneix el Sr.
Cortés, jo estic farta d’atendre gent que a l’hora d’aclarir una plusvàlua ha de pujar, ací
està l’organigrama i els funcionaris que hi ha a la Tinència d’Alcaldia, no es pot
gestionar, els nivells de gestió estan ací a la casa consistorial, qualsevol reclamació que
exigisca un examen d’expedient i parlar amb el funcionari de gestió cal pujar, allí es
donen altes i baixes i se solucionen quatre cosetes, fins i tot per a temes de padró cal
pujar, no ho dic jo, m’ho diu la gent i, si fa falta que portem noms i cognoms, els
portem. Vostès culpen al Port de tenir eixa iniciativa privada i eixa espenta de què
nosaltres fem gala, perquè som fills i néts de treballadors i facen pagar al Port eixa
iniciativa que tenen, i diguen-los als saguntins que es mor, un poble de 20.000 habitants,
i així seguirem mantenint el que estem mantenint i no és de rebut en una societat
democràtica ni en un ajuntament modern i seguiran sense traslladar serveis, i vincular
això a la compra de Bancaixa, vostès veuran, per què no es plantegen amb els solars que
hi ha al Port, que hi ha un muntó de solars, invertir els 600 milions a fer un edifici en
condicions, quan el solar el tenim?, no se’ls ha ocorregut plantejar-se amb la quantitat
de solars que vostès venen i després els inverteixen on els dóna la gana, fer un edifici en
condicions al Port?, amb 600 milions de pessetes quina edificació es podria fer, no, això
no, perquè cal fer-ho a mitjan camí, això és un tarannà miserable per als veïns del Port,
com que no toca i no el podem tenir a mitjan camí i així ens fotem tots, perquè jo crec
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que els electors i els veïns del Port aquest tema el tenen clar els passarà la factura, i al
primer que li l’han de passar és al Sr. Cortés, que porta 10 anys omplint-se la boca de
descentralització, i ara resulta que en quatre mesos ha descobert que no fa cap falta la
descentralització, ni fa falta donar eixos nivells de gestió, jo no sé, de veritat, la poca
coherència, per no dir el poc desvergonyiment de què fan gala alguns representants dels
ciutadans perquè en els seus programes parlen blanc durant anys i ara resulta que han
descobert la Mare de Déu de Lorda.”

El Sr. CRISPÍN, portaveu del Grup Socialista Progressista, diu: “La veritat és
que haguérem acabat abans posant un punt sobre si segregació sí o segregació no,
perquè al final sembla que el que es pretén hàbilment per part de Segregació del Port és
que s’acabe parlant de la segregació, encara que siga l’únic municipi d’Europa que parla
de dividir i no de sumar esforços, jo coincidisc amb Cortés només en una cosa que ha
dit, em sembla important, jo crec que afortunadament al Port es donen les condicions
perquè hi haja una activitat econòmica més fluida, es donen les condicions, no és que
els ciutadans del Port siguen d’una altra pasta especial com ha apuntat malament sota el
meu punt de vista Isabel Martínez, ni tampoc tenen un grup sanguini diferent dels de
Sagunt, si em permets la comparació amb altres polítics d’aquest país, que fins establien
un determinat grup sanguini. Jo crec que el que es donen senzillament unes condicions
en aquests moments bones perquè hi haja un desenvolupament econòmic en aquella
zona del municipi de Sagunt i unes condicions que per a això està l’administració
pública, no sols l’autonòmica, i si m’esgota l’estatal, al nucli de dalt, al nucli de la ciutat
històrica que per les raons que siga està més constret i està més deprimit. Sí que és
veritat que aquest municipi si té algun problema en aquest sentit és aquest nucli d’ací
dalt es deprimeix, cada dia hi ha menys activitat ací dalt, i no és perquè allí baix hi haja
més sinó perquè ací dalt no s’estableixen polítiques que vinguen a coajudar eixe
desenvolupament, no perquè açò siga em tape jo el cap amb la manta i deixe els peus
destapats. Jo estic cansat de sentir-li a Miquel Àngel i seguisc pensant que tampoc passa
res, que quan se n’adona rectifica, rectifica amb molta freqüència, el problema és
rectificar amb molta freqüència perquè ja no és de savis, i quan u s’equivoca moltes
vegades, no és savi.

A mi m’encanta escoltar els arguments que jo donava fa a penes un any quan
se’n vingué ací amb la descentralització que ja estaven fent les maletes els funcionaris
d’urbanisme i activitats i jo deia ací que això era un despropòsit, em sembla que deia. Jo
sóc de Sagunt i em sent tan de Sagunt com del Port, o més, tan del Port com tu.
Repetisc, que omplint-se la boca de descentralització quan confoneu, descentralització
amb mala gestió, perquè al final els recursos públics en són pocs i ell sembla que se
n’ha adonat ara que gestiona més directament els problemes dels ciutadans que els
ciutadans en efecte, i en això també estic d’acord amb ell i li done l’enhorabona una
altra vegada, que els ciutadans el que volen és que se’ls resolga problemes i no que se’ls
creen problemes. Per a mi haver descentralitzat de la manera que ell entenia llavors els
serveis municipals haguera sigut crear un altre problema o almenys traslladar un
problema. El que cal fer, i en això torne a repetir que coincidim, és posar en
funcionament les instal·lacions municipals que ja estan al llarg del municipi de Sagunt,
si és possible millorar-les o complementar-les, i el que cal fer és treballar en la solució
dels problemes, no a crear-los.

Després, ha fet al·lusió una vegada més a una sèrie d’acords de govern, que se
suposa que ha d’entendre’s d’aquest govern, d’aquest equip de govern, recordar-los una
vegada més que en aquest municipi, en aquest consistori, s’ha tingut el costum des de
l’etapa democràtica, abans no, en l’etapa de la dictadura açò era que el que es feia, el
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que es coïa ací era ocult però des de l’etapa democràtica fins ací, es tenia els costums de
comunicar als ciutadans i als partits polítics quins eren els continguts i el programa
polític de l’equip de govern, a fi que hi haguera un mínim i elemental lògic seguiment
per part de l’oposició i dels mateixos ciutadans, del que es pretenia fer o de quin és el
projecte polític de l’equip de govern de torn. Sembla que hi ha uns acords de govern i
sembla que almenys que jo sàpiga no en coneixem l’oposició el contingut, jo crec que
encara que siga al final de la legislatura per no trencar el costum no estaria malament
que ho diguéreu, mira, quedem en açò i si no ho hem dit abans és perquè no hem
complert res, perquè sembla que tampoc es complirà la descentralització, ni els
pàrquings, ni la compra de cap edifici, ni la Casa del Notari, ni la Casa dels Berenguer,
almenys que jo sàpiga, o que a mi em sona no es complirà res. Ara, això sí, del que sí
que presumeixen en el BIM, que ja tindrem temps de parlar en aquesta sessió plenària.
El Sr. Castelló sí que presumeix en concret, no el Sr. Castelló, el Sr. Zarzoso presumeix
en el BIM d’això sí que saben presumir de la qualitat que teníem abans de l’aigua i de la
qualitat que en tenim ara de l’aigua, com si vostès hagueren tingut alguna cosa a veure
en eixa millora de la qualitat de l’aigua, vostès no han tingut res a veure, ni la gènesi de
la portada de l’aigua del metre cúbic que va ser socialista ni tampoc en les
infraestructures, en absolut, d’això si que presumeixen, de l’única cosa que poden
presumir de cap altra obra, i damunt s’atreveixen a dir que els socialistes no vam
invertir ni un duro a l’aigua, a la xarxa d’aigües, ni en el servei d’aigües de Sagunt, el
que passa és que com calumniar i plasmar els seus sons en els papers, vostès amb els
diners de tots fan seus, perquè no els costa a vostès diners, els costa diners als ciutadans,
de totes les maneres temps hi haurà per parlar del BIM.”

Tanca el debat el Sr. CORTÉS: “Cal deixar les coses clares, a vegades s’intenta
però no s’aconsegueix, continuem apostant per la descentralització, jo crec que a ningú
se li escapa, encara que a alguns riguen, és que hi ha un acord i eixe acord caldrà
complir-lo en la seua globalitat, i si no es compleix no es complirà en cap dels seus
aspectes, això és així, està clar? Vostès poden demandar el que estimen oportú, jo tinc
molt clar que nosaltres vam signar un acord i que eixe acord o es compleix en el seu
conjunt o no es compleix en cap dels seus aspectes. Ha d’haver-hi una descentralització
adequada a les necessitats dels ciutadans, però també els dic que el que necessiten els
ciutadans no és la descentralització, el que necessiten els ciutadans és que
l’administració aquesta funcione millor del que ho fa, que no hi haja tantes
equivocacions en els rebuts d’aigües, plusvàlua, etc., i que presenten una queixa d’un
rebut i a l’any que ve vinga una altra vegada el rebut amb el mateix error, eixos són els
problemes que la gent vol que els solucionem. El problema de la vigilància, i tampoc
som capaços de solucionar-los, un clot que porta 40 anys allí i no som capaços de tapar-
lo, una claveguera que fa soroll, això és el que volen que els solucionem, i això és el que
ha de funcionar, jo crec que ací és on hem de prestar el màxim esforç, que per
descomptat apostem per la descentralització jo crec que ja ho hem dit, més clar no ho
puc dir, si es compra Bancaixa es comprarà la Casa de Noguera i es portarà a terme la
descentralització, i si no es compra Bancaixa supose que igual que ells no em permeten
una cosa, jo intentaré que almenys l’acord es complisca en la seua globalitat. No sé com
acabar, perquè quan u no vol entendre les coses no cal dir res. Jo crec que Paco ha dit
quelcom important, jo crec que el que la gent vol és que se li solucionen els problemes, i
els problemes no se solucionen per baixar tot el que estava dalt portar-lo avall o al
revés, els problemes se solucionen perquè funcionem prou millor del que ho estem fent
que per cert jo crec que caldria millorar prou.”
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Durant el debat, l’alcalde abandona momentàniament la sessió, i és substituït en
la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Castelló.

Després del debat, es dóna per complit el tràmit de compareixença d’acord amb
l’article 105 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic, sense que
s’adopte cap acord.

6 COMPAREIXENÇA PRESIDENT FUNDACIÓ MUNICIPAL DE
CULTURA. EXP. 10/02-M

Obert el torn d’intervencions, el president de la Fundació Municipal de Cultura,
Sr. CIVERA, explica: “En la proposició de Segregació del Port se’m demanen tres
coses, el pressupost de la Fundació respecte d’això del Centenari, el pressupost general
de la corporació també respecte d’això del Centenari, i les despeses de la programació
de l’Auditori. El que està ben clar en açò és que és curiosa la relació de les coses. El
Pressupost de la Fundació i el Centenari, jo crec que públicament ja s’ha dit, però com
que sembla que hi ha determinades persones més que voler explicacions el que volen és
dir la seua com s’ha posat ací de manifest ja en les dues compareixences anteriors, ella
parla, ella diu i ella es creu les coses, o ells es creuen les coses com si fóra veritat i no
em respon que a una visió parcialíssima de la realitat, doncs bé, jo ho torne a explicar,
bé, al principi de preparar el que es deia, després la Comissió de la Fundació, de la
Comissió pel Centenari del Port, es van presentar una sèrie de persones a la Fundació
dient-me si podien constituir-se en Comissió i jo els vaig contestar que no tenia cap
inconvenient que si açò al final, institucionalment s’ha de celebrar en els temes que siga,
que vosaltres sigueu una comissió informativa respecte d’això, la veritat és que allò va
començar a emprendre el vol també per l’anterior president, que siga dit de passada, et
vas carregar tu mateix, Sr. Dionís, va començar el Sr. Dionís a dir Manolo açò ho hem
de fer entre tots i jo li vaig dir que no m’anava a oposar en absolut que es constituïsca
una comissió informativa de l’Ajuntament que si voleu que siga una comissió
informativa que depenga de cultura jo ací no intervindré perquè com que ja conec el
marro, és prou que jo diga una cosa perquè diguen aquest senyor vol fer açò perquè si
no així es dificulta més el Port, la cosa és que vam decidir entre tots que es fera una
comissió informativa lògicament constituïda per polítics d’aquest Ajuntament, auxiliada
o complementada com es vulga dir per una comissió cívica de representants de persones
i es va establir un protocol i això és el que hi ha, eixa comissió informativa comptarà
amb un pressupost municipal, per tant la Fundació en principi no té res a veure amb açò,
i això és el que vam decidir tots, ho va decidir aquest Ple i a mi em sembla bé, si ho hem
fet així entre tots, que es faça així, no obstant això, el pressupost de la Fundació, que en
principi no ha de contemplar res, perquè tindrà un pressupost especial, aquest
Ajuntament tindrà un pressupost especial per celebrar el Centenari, per tant açò no
implica per a res el pressupost de la Fundació, com és lògic i normal perquè la
programació anual ha de continuar amb tots els projectes i programacions en què hem
pogut assumir coses que puguen realçar la celebració del Centenari, ho estem fent, però
dic també que no sols s’ha fet ara, jo vaig dir una cosa que algunes persones ací van
començar a riure’s o ho van prendre a broma, o ho van prendre com un insult, perquè
ací pareix que si les coses no es fan com u pensa, com pensa algú és que estan mal fetes,
acabe de llegir també unes declaracions d’Evangelina que no compartisc, però alguna
cosa sí, i és que Evangelina diu que al 1902 va haver-hi una carta de poblament a
Sagunt molt important, l’última carta de poblament, jo m’imagine que els que m’estan
sentint saben el que és una carta de poblament, no vol dir nàixer del no-res sinó que es
crega, és un context jurídic a partir del qual s’obri l’acollida de nous habitants en un
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territori, i efectivament el que va passar a Sagunt a partir de 1900 i no de 1902 és que a
partir d’eixe moment s’estaven obrint les portes perquè vingueren una intensa, una gran
quantitat de persones de tot l’estat espanyol, primer de València, molta gent de
València, molta d’Aragó, molta de Castella, bascos, andalusos i han vingut a aquesta
ciutat i a partir d’aquell moment es van obrir les portes per crear ací una gran ciutat que
actualment té 60.000 habitants, jo compartisc com dic eixa idea de la carta de poblament
evidentment però jo ja a partir de 1900 estic fent esforços perquè es prenga més
consciència de la identitat de la població a partir del naixement del Port, de tota la
població, els del Port ha de prendre consciència del que són en el context de Sagunt i els
de Sagunt han de prendre consciència del que significa el Port en el context també del
mateix municipi, i dic que estem fent ja coses perquè no sé si vostès recordaran que en
les meues àrees ja al 1900, va recolzar moltíssimes coses, per exemple l’exposició de la
reconversió-revolució, les xarrades que es van fer a la casa de cultura del centre cívic,
que jo vaig intentar que es feren al mateix temps perquè s’ajuntaren, per exemple es va
crear el premi del fotògraf del Port, etc., ja al 1900 vaig dir açò i en l’actualitat estic fent
un poc el mateix, també dins de la casa de la joventut el premi de fotografia serà sobre
el Centenari i moltes de les coses que podem organitzar, la disposició dels espais per
descomptat està oberta en principi a la celebració i tot el que puguem realitzar ho farem;
per tant, això és el que implica al pressupost de la Fundació, totes les activitats que
puguen tenir eixe reforç perquè seran benvingudes i jo per descomptat les recolzaré, a
nivell de la corporació comptarà amb un pressupost del 2002 que estem estudiant i quan
estiga estudiat es farà públic i es farà, però de qualsevol manera, jo vull dir una cosa, jo
he observat una quantitat d’ansietats que a mi em semblen del tot equivocades, però, bo,
en qualsevol cas no és més que una qüestió individual i personal, la paraula la tindrà
l’equip de govern i el Ple també per descomptat, com a membres que formen la
Comissió del Centenari, però si estem convençuts, si creiem que perquè ens gastem 50,
100, 200 o 1000 milions en una cosa és que quan més sucre més dolç, jo en principi he
de dir que a mi el cafè m’agrada amarg, i no per això el meu cafè està pitjor que el teu
que l’has omplit de sucre jo pense que ací del que es tracta és que hem de ser conscients
que la qüestió econòmica té unes limitacions i en qualsevol cas la predisposició és fer
un esforç especial o significatiu tinguem en compte que Centenari 750 aniversari es va
fer amb no arribava a 5 milions i va ser una cosa digna i potser vam poder fer
moltíssimes més coses, doncs sí, però tampoc va desmerèixer perquè del que es tractava
en aquell cas concretament era de celebrar unes efemèrides, en aquest cas jo estic
d’acord que és molt important i tots els recursos que tinguérem serien pocs, salvant totes
les distàncies perquè aquest nucli del Port que avui està pujada que alguns no
reconeixen, assumisca d’alguna manera el liderat en eixe aspecte del que és el projecte
municipal i el que és suposem dins de la comarca, i després em demana una cosa que no
sé per què la relacionen perquè en qualsevol cas, com que sóc jo, també la demanen, les
despeses, les despeses de la programació de l’auditori, respecte d’això de les despeses
autoritzades a 31 de desembre de 2001, eren 29 milions de pessetes, quasi 30 milions de
pessetes, ja està, què vols, que et done per exemple quina és la meua idea, no a tu sinó a
tot el municipi respecte d’això del pressupost de cultura que al meu entendre és un
pressupost molt humil per a la categoria de ciutat que tenim, i que hauríem de fer tot el
consistori un esforç per aconseguir més recursos si poguera ser, perquè és que eixe
pressupost humil que tenim que en l’actualitat està amb una aportació municipal al
voltant de 130 aproximadament més 30 de taxes, 160 milions, vinga a repartir-se, si en
férem quatre parts iguals a atendre el que serien les quatre àrees o quatre parts que jo
pense que haurien de ser les que farien funcionar mínimament les instal·lacions que
tenim, no totes, les que depenen de la Fundació Municipal de Cultura, seria una quarta
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part per exemple per a la programació teatral de la Casa de Cultura del Port, una quarta
part per a l’Auditori, una quarta part per a la UPE i una quarta part per a la resta de
programes i joventut, eixa seria una bona distribució tenint en compte la humilitat del
nostre pressupost, tinguem en compte que eixos 40 milions, estem parlant en termes
generals i a nivell del que jo crec que s’hauria de fer a nivell de l’execució d’eixos
diners, tinguem en compte que d’eixe import de 160 que al final es converteix entre
unes coses i altres i si poguera ser ampliar el pressupost a la proposta actual de 2002 a
180 milions de pessetes, tinguem en compte que d’eixe import el personal s’emporta
aproximadament el 40 per cent i la resta són el caixet i les despeses generals, això és un
poc l’explicació general, si vol més coses me les pregunta.”

La Sra. MARTÍNEZ, portaveu de SP, diu: “Mire vostè, pel que ha plantejat de
Dionís, li recorde que ja des de juny i abans de juny de l’any 2000, els segregacionistes
vam estar demanant partides i organitzar el Centenari del Port i vostès van passar
olímpicament, vostè que té la Fundació de Cultura i que és el responsable, també va
passar olímpicament, estar parlant que hi ha un pressupost humil quan fins a la setmana
passada o fins fa 10 dies es parlava de 15 milions, i vostè va parlar d’aportació
generosíssima en la comissió especial, es fa una aportació generosíssima de 15 milions,
això està gravat i es pot traure, és la mateixa aportació que té Teresa de l’Alt Palància,
quan vostè parla que els recursos són escassos li recorde que només l’exposició del
Mestre Rodrigo que sí que estava programada amb antelació i que tenia 6 milions de
consignació pressupostària o vuit, no ho recorde, només en eixa activitat es van gastar
vostès 16 milions i mig i va haver-hi de reconèixer crèdits per eixa diferència, només en
una activitat del Mestre Rodrigo, que val el mateix que un centenari d’un poble de
40.000 habitants, llavors contestar-li a vostè és jo crec que vostè mateix es retrata, Sr.
Civera, vostè mateix es retrata perquè no ha donat ni el més mínim pas, primer perquè el
centenari del meu poble fóra un centenari participatiu, i perquè fóra participatiu això cal
programar-lo amb antelació, fixe’s vostè, Teresa de l’Alt Palància que porta 15 milions
porta organitzant la seua efemèrides al voltant d’un any i escaig si no fóra pel tarannà
que tenen els portencs i els col·lectius, i les falles i una sèrie d’associacions el centenari
no s’hauria vist al carrer, si no arriba a ser per les falles que la gran majoria han fet
referència al centenari i s’han molestat i han realitzat exposicions i han realitzat
aportacions en els seus llibres de falles, vostè no ha fet absolutament res, ni vostè ni
l’equip de govern, llavors, per a unes coses el pressupost és humilíssim, per a altres es
programa amb antelació i es gasta més enllà del pressupost, i seguim igual, vostès la
programació de la Fundació de Cultura, ens diu als regidors segregacionistes que van a
la Fundació de Cultura, que la Fundació de Cultura i el Centenari no tenen res a veure,
que el centenari és una cosa de l’Ajuntament, doncs mire vostè, en nom dels portencs
moltes gràcies perquè vostè una vegada més demostra que no tots som iguals i que les
sensibilitats evidentment són molt diferents, i la cosa continuarà igual, estem ja a l’abril,
i fixe’s vostè el que s’està fent des de fa dos anys l’hem vingut demanant i han passat,
vostès i el Partit Popular, que és el que consent aquestes coses, i ja veurem les despeses
de l’auditori, per a l’auditori no hi ha problema en la programació i en la recollida de
taquilla, es cobrisca el pati de butaques al 50 o al 40, per a altres coses sí que hi ha
problema, ara veurem al musical al port el que és capaç d’organitzar però evidentment
eixir vostè justificant la humilitat del pressupost quan l’any passat només en una
activitat es van gastar molt més del que vostè tenia previst per al centenari d’un poble
que és el setè de la província de València i que té unes peculiaritats dignes, per la seua
casuística i la seua singularitat d’exalçar-se i de valorar-se el retrata vostè perfectament,
no crec ni que torne a fer una altra intervenció.”



35

El ponent, Sr. CIVERA: “Mira, Maribel, i et dit Maribel perquè em fa la
impressió que no parles ja ni pel teu grup, perquè tu, perdona que et diga, i em sembla
molt bé que tu cregues que parles en nom de 40.000 o 60.000 habitants, tu tot just parles
en el millor dels casos pels qui t’han votat, que no arriba al 25 per cent dels votants,
eixa la primera, tin en compte que la majoria de la població del Port no ha votat
Segregació del Port, però després et diré una altra cosa, ni tu ni els teus companys us
creieu això de la segregació, ni t’ho creus perquè si no perdries el temps a buscar
signatures autentificades, o fer una moció com déu mana perquè el municipi aquest està
o no està d’acord amb la segregació en comptes d’enverinar l’opinió pública, eixa la
primera, la segona i ja entrant en la matèria que ens ocupa t’he de dir una cosa, la
Fundació Municipal de Cultura està, quan vosaltres no estàveu ni pensant en el
centenari, treballant, ja t’he dit que he treballat tot el que he pogut, no sols jo sinó
l’equip de govern, hem estat en la reunió des que es va muntar la celebració de la
fundació de Menera l’any 2000, t’assabentes, quan tu encara no sabies res de centenaris,
ja estava l’equip de govern recolzant la iniciativa a la Universitat t’ho dic perquè
t’assabentes, i has de saber que nosaltres hem treballat tot el que ens han demanat i un
poc més i si jo no estic fent més pel centenari és perquè m’ho vau demanar vosaltres, el
Ple, em vau dir, cal crear una comissió informativa i jo accepte el que diga el Ple, i el
que estic fent és que de les programacions habituals anuals de la fundació donar-li la
vessant del Centenari, es poden fer més coses?, si és el que m’heu manat després faig
una altra cosa que no sé si ho has observat en les comissions informativa, calle perquè
tu no tingues motiu per ficar-te amb Manolo Civera i amb el Bloc, i amb l’equip de
govern, o és que no ho has observat i encara que parle al final i diga qualsevol cosa
resulta que és Manolo Civera el que dificulta el que siga, però que no sabem a què vas
tu?, a crear odis i greuges comparatius, com és un greuge comparatiu això de l’auditori,
o és que no te n’has adonat que aquest equip de govern i el Bloc ha posat en
funcionament el centre cívic, que és el millor centre cultural que tenim en aquesta ciutat,
que no parles d’això, no t’interessa, a tu el que t’interessa és crear odi, greuges
comparatius i que la gent busque culpables com si ací estiguérem encara al segle XV,
aquesta és la teua tècnica, Maribel, i la gent et coneix perfectament, la gent sap
perfectament qui ets i no tens més armes, i quant a l’aportació és el que en el moment
que us vaig informar a l’aportació del centenari, que jo pense que és una quantitat molt
digna, que ens podríem gastar 40 i si tinguérem 100 també, o és que et creus que jo estic
en contra si en tinguérem 100 milions ens els gastàrem en un acte cultural, però en actes
culturals que valguen la pena, no en disparaes ni cordaes, és la informació que vaig
donar en aquell moment, l’equip de govern, decidirà el que puga disposar i jo com a
membre d’aquest estaré d’acord amb el que decidisca la majoria, però per a tu tot seria
poc, que et coneixem, 15, 30, 30, 60, 60, 100, a tu què t’importa, després quan ens
gastàrem els 100 diries que hem malversat els fons de tots, dels del Port que paguen
més, sempre el greuge comparatiu, sempre, aquestes són les teues armes i després una
cosa he de dir-te i ho dic per a coneixement de tots els companys, Maribel, la teua
presència en la comissió del centenari del Port ha sigut desqualificada per tots els
membres de la comissió i no sols per mi, que res més et dic que no t’enrotlles massa
perquè el temps el tenim comptat, has estat desqualificada per la resta de gent i no
precisament per l’equip de govern sinó per la comissió cívica.”

La Sra. MARTÍNEZ, des del seu escó parla i no s’entén, per la qual cosa no es
pot fer la transcripció per problemes de megafonia.
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Després del debat, es dóna per complit el tràmit de compareixença de
conformitat amb l’article 105 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim
Jurídic, sense que s’adopte acord algun.

7 DONAR COMPTE DESIGNACIÓ NOUS REPRESENTANTS DEL GRUP
POPULAR EN CONSELL D’ADMINISTRACIÓ FUNDACIÓ MUNICIPAL DE
CULTURA I PATRONAT MUNICIPAL D’ESPORTS

El Ple de la corporació municipal, en la sessió ordinària que tingué lloc el dia 26
de juliol de 2002, va adoptar acord relatiu al nomenament de vocals integrants dels
òrgans rectors dels organismes autònoms municipals, entre ells, el nomenament a
proposta del Grup Popular Municipal del Sr. Emili Adán i Castaño, com a vocal del
consell d’administració de la Fundació Municipal de Cultura i vocal de la junta rectora
del Patronat Municipal d’Esports, en virtut de l’apartat c) de l’article 6 dels respectius
estatuts.

Presentada amb data 26 de desembre de 2001 dimissió del referit regidor com a
membre dels referits òrgans rectors d’ambdues fundacions municipals; la portaveu del
Grup Popular Municipal ha presentat sengles escrits pels quals comunica l’adscripció de
la Sra. A. Elionor Murciano i Rodríguez i Sr. Emili M. Adán i Castaño a les vocalies
dels òrgans rectors de la Fundació Municipal de Cultura i del Patronat Municipal
d’Esports, respectivament.

Atès el que estableix l’apartat c) de l’article 6 dels vigents estatuts de la
Fundació Municipal de Cultura i del Patronat Municipal d’Esports, segons el qual
formaran part del consell d’administració i de la junta rectora, respectivament, “els
restants vocals es nomenaran pel Ple a proposta dels grups municipals proporcionalment
a la seua representació municipal entre persones qualificades per al càrrec per la seua
especial dedicació o vinculació al món de la cultura o l’esport, respectivament”.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
PRIMER: Nomenar la Sra. A. Elionor Murciano i Rodríguez com a vocal del

consell d’administració de la Fundació Municipal de Cultura en substitució del Sr. Emili
M. Adán i Castaño.

SEGON: Nomenar el Sr. Emilio M. Adán i Castaño com a vocal de la junta
rectora del Patronat Municipal d’Esports.

8 REFOSA SOL·LICITUD SUBVENCIÓ PAPIF, BOSCOS I SENDES DE
XICOTETS RECORREGUTS

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

La Conselleria de Medi Ambient, en el DOGV de 12 de desembre de 2001, ha
publicat l’Ordre de 29 de novembre de 2001, en la qual s’estableix un règim d’ajudes
destinades a la protecció, conservació i millora dels espais forestals de la Comunitat
Valenciana.

En aquesta nova Ordre, la disposició transitòria segona disposa que les
sol·licituds d’ajudes presentades a partir de l’1 de novembre de 2001, formulades
segons les bases de les ordres d’ajudes que resultaren derogades, seran adaptades i
tramitades de conformitat amb les noves bases reguladores establertes en aquesta nova
Ordre.

Les ajudes que es deroguen i adapten són les següents:
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Senda de Xicotet Recorregut.(PR) –Senda dels Lladres.
Accions de desenvolupament i aprofitament dels boscos a les zones rurals.
 –BOSCOS- (any 2001).
Accions prioritàries contra incendis forestals -PAPIF -(any 2001).

Vistes les deficiències que s’indiquen esmenar, referents a:
Aportar fotocòpia compulsada de l’escriptura pública registrada, certificat

registral o qualsevol altra forma vàlida en dret, en relació a acreditar la titularitat de
drets de propietat, d’ús i gaudi.

Acord adoptat pel Ple o, si fa al cas, per la Comissió de Govern quan acredite
tenir aquesta facultat delegada, o per l’alcalde de la corporació amb la posterior
ratificació del Ple o de la Comissió, pel qual s’aprova la sol·licitud de subvenció i pel
qual es compromet al compliment de la totalitat de les clàusules d’aquesta ordre, en el
cas de ser beneficiari (anteriorment a les ajudes). DE L’ACTIVITAT DE SENDES DE
XICOTET RECORREGUT.

En aquests moments, a les 11 hores i 20 minuts l’alcalde es reintegra a la
Presidència de la sessió.

Obert el torn d’intervencions, la ponent, Sra. ALEGRE, diu: “El que presente
per a ratificació del Ple és ratificar les activitats a realitzar, té lloc a les muntanyes
d’utilitat pública, Font de Ribera, Bonilles, així com al núm. 103 Gausa i núm. 131
Bonilles i la senda que recorre el vessant del Castell de Sagunt i aprovar la sol·licitud de
subvenció sol·licitada comprometent-se al compliment de la totalitat de les clàusules de
la present ordre, en el cas de ser beneficiari de l’activitat de sendes de xicotet
recorregut, bé el que porte al Ple, explicaré el punt primer i segon de la meua proposta,
he d’explicar que amb data 12 de desembre de 2001 es va publicar en el DOGV l’ordre
29 de novembre de 2001 de la Conselleria de Medi Ambient, per la qual s’estableix un
règim d’ajudes destinades a la protecció, conservació i millora dels espais forestals de la
Comunitat Valenciana, aquesta Ordre unifica i actualitza les anteriors ordres d’ajudes
forestals, què vol dir açò, abans hi havia diverses ordres que regulaven el PAPIF, els
boscos, un altre tipus de plantacions, una altra Ordre del 4-6-97 que evitava l’erosió i
una altra del 12-6-97 que parlava de sendes de xicotet recorregut, el dia 30 de novembre
era la data màxima per presentar els papers com cada any i nosaltres ho vam fer, el Ple
del 29 va aprovar el PAPIF i boscos i la senda també la vam presentar el dia 30 de
novembre i el dia 29 de novembre apareix l’Ordre que estic esmentant però es publica el
12-12-2001, amb la qual cosa, des de València, des de la Conselleria ens sol·liciten que
tornem a fer tots els papers en el sentit i en unificar l’Ordre tenim dret a una subvenció
de fins a 120.000 euros que subvencionen fins al 100 per 100, el que diga fins al 100 per
100 no és més que, per exemple, en el PAPIF parlava fins al 70, fins al 60 per cent però
sempre era el 70, etc., etc., nosaltres destinem dues partides que sumen 3.129.000
pessetes per al tema del PAPIF i dels boscos, concretament 1.160.000 pessetes eren
destinades a PAPIF i 2.694.100 pessetes a boscos, açò sí, la Conselleria ens dóna la
subvenció sol·licitada, no haurem d’aportar gens de diners, què hem sol·licitat ara, en
aquest “refregit” que hem fet demanem el que havíem demanat en el PAPIF i en boscos
i afegim una cosa més per completar tots els diners que ens poden donar, jo no sé si ens
donaran els 120.000 euros, si ens els donen, molt bé, però si no el que vinga benvingut
siga, tot açò forma part i està tret d’unes memòries valorades que es van fer dos anys
seguits tant de PAPIF com de boscos, i ací es recullen totes les coses que cal fer i estan
fent-se gradualment tant de PAPIF, de boscos com el 15 per cent que tenim destinat a
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millores forestals, i estem actuant en una sèrie de muntanyes d’utilitat pública, si volen
algun aclariment, estic a la seua disposició.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
PRIMER: Ratificar que les activitats a realitzar tenen lloc a les muntanyes

d’utilitat pública, Font de la Ribera –Bonilles (políg. 20, parc.: 6-28-515-817-844-897 i
971- MONTÍBER). Així com en el núm.103 Gausa i núm. 131 Bonilles. I la senda que
recorre el vessant del castell de Sagunt.

Per tant es tracta de béns de domini públic ex lege, amb la qual cosa queda
acreditada la propietat dominical municipal d’aquest.

SEGON: Aprovar la sol·licitud de subvenció sol·licitada, comprometent-se al
compliment de la totalitat de les clàusules d’aquesta ordre, en el cas de ser beneficiari
DE L’ACTIVITAT DE SENDES DE XICOTET RECORREGUT.

9 CREACIÓ I APROVACIÓ ESTATUTS CONSORCI PER AL FOMENT
ECONÒMIC DEL CAMP DE MORVEDRE

Obert el torn d’intervencions, la Sra. CONTRERAS, diu: “En primer lloc
volguera agrair a tots els ajuntament i entitats privades que han estat col·laborant per
poder arribar a la conclusió i creació d’aquest consorci que crec que serà molt útil per a
la comarca, la seua participació, creure com han cregut en la idea del consorci i les
seues finalitats i que per fi hagen fet possible junt amb l’Ajuntament de Sagunt aquesta
realitat que a partir d’avui vindrà sent, els estatuts que aprovarem ara, han sigut
dictaminats favorablement pel Consell Econòmic i Social de la ciutat de Sagunt, en data
21 de desembre de l’any 2001, a partir de llavors han sofert dues modificacions
substancials, bo, en realitat tres, la primera arran d’unes negociacions amb el Partit
Socialista a nivell comarcal, ja que tots vostès han anat rebent informació de com s’han
anat portant a terme la redacció d’estatuts i han pogut ser partícips d’ells, el Partit
Socialista a nivell comarcal també va participar, va presentar una sèrie de modificacions
en concret en dos punts que han sigut admeses en aquests estatuts que vénen ara a la
seua aprovació i també han sigut modificats posteriorment per la Secretaria Tècnica
d’aquest Ajuntament, així com per la Intervenció quant a qüestions tècniques, per tant
tal com han sigut modificats i com apareixen en l’expedient es formula la següent
proposta d’acord de Ple, primer, aprovar la constitució del Consorci per al Foment
Econòmic del Camp de Morvedre junt amb les administracions locals i entitats sense
ànim de lucre següents: Ajuntament de Gilet; Ajuntament d’Algar de Palància;
Ajuntament d’Albalat dels Tarongers; Ajuntament de Benifairó de les Valls;
Ajuntament de Faura; Ajuntament d’Algímia d’Alfara; Ajuntament de Quart dels Valls;
Ajuntament d’Alfara d’Algímia; Ajuntament de Torres Torres; Ajuntament de Petrés;
Ajuntament d’Estivella...; Fundació Bancaixa Sagunt; Universitat de València (Estudi
General) a través de la Fundació Universitat-Empresa de València; ASCOSA – AVA
SAGUNT; Unió Intercomarcal CCOO Camp de Morvedre i Alt Palància; Associació
d’Empresaris del Camp de Morvedre; UGT Horta Nord- Camp de Túria i Camp de
Morvedre, moltes gràcies a tots, aquells que sense estar en aquest moment ací dins ens
han dit que arribaran a temps de poder constituir-se com a membres de l’assemblea
d’aquest consorci i a aquells altres que han participat però que han decidit finalment no
intervenir com el servei valencià d’ocupació, si algun regidor té algun aclariment a fer,
amb molt de gust el faré en aquest Ple.”

El Sr. GIL diu: “Un xicotet aclariment, Sra. Contreras, els fons que s’utilitzaran
per posar en funcionament aquests estatuts seran procedents dels fons RESIDER, em
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pot contestar, és així, recorda per qui es van aprovar els fons RESIDER, perquè, clar, 12
vots de l’equip de govern i el proscrit que també els va votar a favor, que era jo, ací van
eixir els 15 milions, fixe’s si estarem a favor que es puguen emprar, però li ensenyaré un
periòdic curiós que porte, mira, Silvestre, te’n recordes d’aquest periòdic, perquè, clar, a
l’experta en ficar-nos rotllos en els plens i com et veig tan experta a preparar papers em
crida l’atenció de manera especial, tu que segueixes sent equip de govern quan es va fer
aquest periòdic i ara que estigues parlant de papers que porten tants fulls, et dic que ets
experta a portar-nos ací cada mort d’upa, però no hi ha forma de sentir-te parlar que els
pressupostos apareguen, et recordaré per exemple algun comentari teu, quan els
famosos pressupostos del dia 27 de gener de 1998, dius fet aquest que per trist repetitiu,
no deixa de ser un pas arrere per al desenvolupament de Sagunt, es va tornar a cometre
una barbàrie contra els interessos dels saguntins i portencs, s’ha tornat a paralitzar la
vida municipal i el desenvolupament de la nostra ciutat i el pitjor de tot és que aquesta
actuació està motivada per odis, rancors personals per vendetes i venjançes de la més
baixa mena, curiosa la xica, era curiós i ara no se la sent parlar que estem al mes de
març, acabant març ja i els pressupostos sense anomenar-los, ara paperets com els
d’avui, no veges, quan els famosos projectes Urban aquells, dels que mai vam saber res
més i finalment et recorde, volguda companya, que des del 97 ets equip de govern i cap
any s’han aprovat els pressupostos quan correspon, i enguany, per exemple, ací un
paperet de no sé quants fulls però dels pressupostos res, així que compta amb el vot de
Segregació del Port per aprovar els estatuts, però a veure quan se sent la teua veu
cantadora i sentim parlar dels pressupostos, almenys seguint la teua argumentació, que
va ser molt curiosa i m’estic reservant el que et vull dir per no fer més tens el Ple, però
no cregues que em falten ganes.”

El Sr. CRISPÍN diu: “Vaja per davant, Mª Dolors, que aprovarem la proposta,
nosaltres els socialistes sempre estarem recolzant quan no impulsant iniciatives que
tinguen a veure amb la planificació i el desenvolupament de la nostra àrea de gestió en
aquest cas de la comarca però farem un prec, perquè la por que ens fa és que amb açò
passe el mateix que ha passat amb el pla estratègic, que com tot el món sap heu enterrat
vosaltres, després que pràcticament tots els grups polítics que ací s’asseuen a
l’hemicicle durant la campanya electoral tenien en boca el pla estratègic, almenys hi
feies referència, us heu encarregat d’enterrar-lo sense donar cap explicació respecte
d’això, jo recorde que fa més d’un any es posava per última vegada aquella junta o
aquella fundació per al pla estratègic i ningú ens ha dit què ha passat amb el pla
estratègic, sí que ens heu dit el que volies que no passara perquè us recorde que en
aquest Ple, l’equip de govern heu rebutjat iniciatives del Partit Socialista en el sentit de
consignar una quantitat econòmica molt modesta a fi de rehabilitar el pla estratègic,
sabeu que el pla estratègic té sentit a l’origen en el context socioeconòmic en el qual es
desenvolupe que cal anar adequant-lo naturalment amb el transcurs del temps, nosaltres
no fa molt de temps, farà un parell d’anys, no recorde molt bé les dates però ha de ser
per ací, vam plantejar a aquest Ple una quantitat econòmica per tornar-lo a posar
d’actualitat, aprofitar l’elevat percentatge que lògicament tenia de planificació i de coses
que segueixen sent necessàries però complementar-lo amb allò sobrevingut, us el vau
carregar l’equip de govern i a nosaltres el que ens fa por és que açò com tantes coses
que feu normalment els del Partit Popular, en aquest cas el Partit Popular i els vostres
socis de govern us quedeu sempre en el virtual, en el que farem en els papers, en els
catàlegs, en les fotos i una vegada us heu fet la foto, heu fet el catàleg i heu dit que
l’aneu a fer, això sí, diversos anys, perquè semble que el feu tots els anys, després no es
fa i a ningú sembla importar-li, en açò us demanem que, en benefici del
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desenvolupament econòmic de la nostra comarca, no feu el que heu vingut fent i que
realment us creieu el que plantegeu i que no acabe ací la gestió de posar en marxa la
FECAMP, sinó que comence ací, finalment, Mª Dolors, m’ha semblant escoltar quins
ajuntaments són els que participaran o participen en açò però no he escoltat quins
ajuntaments no han manifestat encara la seua adhesió, si ets tan amable de recordar-nos
quins són, encara que, i ho he dit al principi que naturalment votarem a favor aquesta
iniciativa.”

La Sra. CONTRERAS diu: “Almenys ara no em despatxaré a gust, Sr. Marcel·lí,
perquè agraïsc moltíssim que vagen a votar a favor, em recorda vostè que va votar el
conveni amb la Generalitat Valenciana i amb l’autoritat portuària dels fons FEDER en
els quals estava, a més dels diners per a l’església de Begonya, 15 milions per a
l’oficina del pla estratègic, efectivament li ho agraïsc i eixes declaracions meues que
vostè ha llegit en la premsa, no es referien a açò ni als fons FEDER, es referien a quan
vostè en el pressupost dins de l’etapa anterior i després de la moció de censura s’havien
aprovat inicialment els pressupostos s’havien fet les al·legacions corresponents i
precisament quan arriba l’aprovació definitiva vostè el que vota són les al·legacions i no
el pressupost definitiu, clar, ací ens agafa com vostè comprendrà un emprenyament
fenomenal a tots els membres de l’equip de govern per allò que no ens va semblar bé
que vostè haguera fet i pel que va ser cessat, ara estem en un moment diferent i jo
parlaré conforme vostè es porte, ara no entren en vigor com han sentit als meus
companys per qüestions tècniques que no de tècnics, paperets que s’han anat portant,
que s’han anat aprovant perquè jo li diré paperets de fons europeus que hem anat
presentant, o siga, projectes que hem anat sol·licitant, un life medi ambient, que no se’ns
va subvencionar, un leonardo que no se’ns va subvencionar, un urban que no se’ns va
subvencionar, un logos que no se’ns va subvencionar, un icual que sí que se’ns ha
subvencionat i un proproder 2 que estem a l’espera que se’ns conteste, el consorci no és
una iniciativa europea, el consorci és una entitat local de nova creació de la qual
formaríem part els regidors de l’Ajuntament de Sagunt i que en principi majorment la
seua dotació econòmica i financera ha de venir a través de subvencions que puguen
donar altres entitats per a desenvolupament dels fins amb què és creat, no es tracta de
quelcom que ens concedisquen o que deixen de concedir-nos sinó que nosaltres siguem
capaços de posar-lo en marxa, i quant al Sr. Crispín que fa referència a la fundació del
pla estratègic, vull dir-li que la fundació del pla estratègic no la para l’Ajuntament, es
para per si mateixa quant al que significa com a fundació, quan canvia la Llei de
Fundacions i s’exigeix que es faça un desembossament inicial del 50 per cent de
l’exercici actual per poder-se registrar en el registre de fundacions com a tal i adquirir
personalitat jurídica, eixe desembossament per part dels membres no es dóna i és quan
no arribem a adquirir personalitat jurídica, per això, el Sr. Alcalde, en aquests moments
president de la fundació no consolidada, és la que deixa de convocar-nos, s’idea una
situació per poder eixir d’eixe impàs i eixa situació és una nova associació, en aquest
cas un consorci que té una millor tramitació administrativa en la seua constitució al qual
no s’exigeix eixe desembossament previ inicial, amb la qual cosa se simplifiquen les
possibilitats que hi haja algun problema intern administratiu que engegue en orri, com la
fundació amb el pla estratègic, esperem que aquest consorci sí que siga capaç de posar-
lo en marxa, de tirar endavant i de prendre com a base referència el que hi ha fet i puga
actualitzar-se. Els pobles que no han entrat no significa que no entren més endavant
perquè tenen de temps fins que es faça l’assemblea de constitució en què poden
personar-se amb el seu acord plenari corresponent, en aquests moments no tenim
voluntat de pertànyer al consorci, significa no tenim el document que sí que figura en
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els expedients de voluntat de pertànyer de Benavites, Quartell, Segart i Canet, però això
no significa que no formen part del consorci en el seu moment ja que hi ha temps
perquè ocórrega i els estatuts estan oberts, hi hauria una assemblea constituent en què
tenen temps de personar-se i de formar part i espere que ho facen.”

El Sr. GIL diu: “Sra. Contreras, els dos parlem el mateix idioma, hem dit el
mateix, però vostè ho ha volgut canviar per veure si l’enteniment no era el mateix, el
que fem ara és aprovar una cosa, i el que li he dit jo en la meua intervenció que és
experta a traure els papers que després no serveixen per a res, s’ha aprovat una cosa, i
una altra està pendent d’aprovar-se, i aquesta per colofó està ja aprovat, de la resta és
paper mullat, no hem fet res que valga la pena, per a res i m’he referit a això que ha fet
molts papers que no han servit per a res, només que per eixir ací a aquest micròfon i en
la premsa, però efectiu zero, com diu el president de govern que tenim, cero patatero, i
quin comentari he fet, que vostè m’ha dirigit a mi unes declaracions en la premsa el
famós 28 de gener de 98, ací tots asseguts fins a l’ínclit Sr. Almor estava en la
fotografia, quina colla d’impresentables sou, els dos, perquè mira que teniu la cara dura,
esteu parlant de fer molts papers però arriba el moment que és quan pinten bastons,
recolzar el pressupost, dir que es pose, si un només té tant de valor com la resta, en sou
dos, però, clar, estan passant els mesos, quin any hem aprovat el pressupost quan
correspon, cap, l’any que més prompte es va aprovar va ser eixe, l’any 98, a veure quan
demaneu a l’equip de govern de què formeu part que els pressupostos isquen en el seu
moment o si no t’esquinces les vestidures ací, com vas fer llavors, és el mateix
municipi, els mateixos ciutadans al Port, els mateixos a Sagunt i les mateixes
necessitats, però esteu calladets, almenys fores coherent i d’acord amb el que vas dir
seguires mantenint la teua postura, a això em referia, parlàvem de dues coses distintes
però t’he fet eixa excepció que fas molts papers però no en fas cap en la línia del
pressupost i tens el poder per poder-los fer, esteu tot el dia ficant la mà al poal i no
quadren en la vida, no hi ha forma de quadrar-los, la sort que tens és que aquests els
tens ja amarrats.”

D’acord amb el dictamen de la Comissió d’informativa d’Activitats Industrials i
Comercials, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat ACORDA:

PRIMER: Aprovar la constitució del Consorci per al Foment Econòmic del
Camp de Morvedre junt amb les administracions locals i entitats sense ànim de lucre
següents: Ajuntament de Gilet; Ajuntament d’Algar de Palància; Ajuntament d’Albalat
dels Tarongers; Ajuntament de Benifairó de les Valls; Ajuntament de Faura;
Ajuntament d’Algímia d’Alfara; Ajuntament de Quart dels Valls; Ajuntament d’Alfara
d’Algímia; Ajuntament de Torres Torres; Ajuntament de Petrés; Ajuntament
d’Estivella...; Fundació BANCAIXA Sagunt; Universitat de València (Estudi General)
a través de la Fundació Universitat-Empresa de València; ASCOSA–AVA SAGUNT;
Unió Intercomarcal CCOO Camp de Morvedre i Alt Palància; Associació d’Empresaris
del Camp de Morvedre; UGT Horta Nord-Camp de Túria i Camp de Morvedre.

SEGON: Aprovar inicialment els estatuts pels quals haurà de regir-se, i disposar
que se sotmeten a informació pública i audiència dels interessats per termini de trenta
dies perquè puguen presentar-se reclamacions i suggeriments que seran resoltes per la
corporació. En cas de no produir-se’n, es consideraran definitivament aprovats.

TERCER: Designar a la totalitat dels regidors i regidores de la corporació com a
representants de l’Ajuntament de Sagunt en l’Assemblea General del Consorci per al
Foment Econòmic del Camp de Morvedre.
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10 PROPOSICIÓ PSOE SOBRE REGLAMENT JUNTES LOCALS DE
SEGURETAT. EXP. 21/02-M

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició, que diu:
“Els darrers anys de Govern del PP han provocat una greu pèrdua de la seguretat

dels espanyols, com a conseqüència entre altres dels següents factors: la reducció de les
polítiques socials de benestar i preventives; la deterioració de les capacitats operatives
dels cossos de seguretat, la reducció d’efectius materials i de personal, i la total
descoordinació entre forces i cossos de seguretat de l’estat i policies autonòmiques i
locals. Aquesta situació passa en aquests últims mesos a ser molt preocupant, com
demostren les recents xifres de criminalitat, o les taxes d’homicidis i delictes violents,
que ens situen al cap dels països europeus amb més criminalitat. El Govern és
responsable d’aquesta situació, perquè és el que té la majoria de les competències en
matèria de seguretat ciutadana.

No obstant, davant de l’abandó de la seguretat per l’estat, les policies locals,
dependents dels ajuntaments, s’han vist obligades a suplir per si mateixes les carències
dels cossos de seguretat de l’estat, sense comptar amb els mateixos mitjans, ni amb
competència per a això. Davant d’aquesta realitat, s’adverteix a més una total manca de
voluntat política del Govern per enfortir la necessària coordinació entre els cossos de
seguretat de l’estat i la policia local, com seria imprescindible a fi d’aconseguir
l’eficàcia en la persecució del delicte i en el compliment de la legalitat. El deficient
funcionament de les juntes locals, òrgans de coordinació entre forces i cossos de
seguretat de l’estat i les policies locals, així ho posa de manifest.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Sagunt aprova la següent moció:
Instar al Govern a elaborar i desenvolupar un reglament de funcionament de les

juntes locals de seguretat amb l’objectiu d’enfortir aquest mecanisme de coordinació
imprescindible per millorar la seguretat de les nostres ciutats”.

Obert el torn d’intervencions, el portaveu del Bloc, Sr. CIVERA, diu: “Nosaltres
compartim la filosofia a la part dispositiva, en la part expositiva no volem entrar, ens fa
la impressió que forma part de la política estatal portada a la local, amb la qual cosa per
a nosaltres això es desvirtua en aquests moments molt. Si tot açò és veritat, Paco,
nosaltres ens preguntem si eixa Llei Orgànica 2/86, sobre les forces i els cossos de
seguretat de l’Estat es posa en pràctica a partir d’una instrucció, instrucció, ara,
vosaltres demaneu Reglament, no sé quina és la diferència. Nosaltres no obstant això
estem, per descomptat, d’acord amb la filosofia de millorar la seguretat de la ciutat per
tant nosaltres si del que es tracta és, independentment de la moció que heu presentat,
d’aprovar una moció en què es demane més la seguretat que podria ser redactada en els
següents termes i que presente com a proposta que l’accepteu o de modificació de la
proposició, de la part dispositiva, nosaltres estaríem d’acord, però si accepteu això, si
no, no a nosaltres ens sembla un poc una guerra entre partits a nivell estatal, perquè a
nivell local no sé açò com es mastega, per a nosaltres si la part dispositiva diguera instar
al govern les mesures oportunes per fer més efectives les juntes locals de seguretat amb
l’objectiu d’enfortir la coordinació imprescindible per millorar la seguretat de les
nostres ciutats, nosaltres estaríem completament d’acord, o siga no en el tema d’elaborar
i desenvolupar un reglament, perquè això, vosaltres que vau aprovar la Llei, el PSOE,
em referisc, i que després vau aprovar el que seria la instrucció del 87 en la qual
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s’aplica, ens sembla un poc contradictori per la vostra part, ara torne a repetir si el que
voleu és això jo propose que si accepteu eixa modificació d’allò que s’ha redactat, que
és simplement llevar el d’elaborar i desenvolupar un reglament de funcionament, llevar
això, i que quede de la forma que he dit, instar al govern les mesures oportunes per fer
més efectives les juntes locals de seguretat amb l’objectiu d’enfortir la coordinació
imprescindible per millorar la seguretat de la nostra ciutat, nosaltres estaríem
completament d’acord, si no nosaltres ens abstindrem.”

El Sr. ALCALDE diu: “Per l’art. 50 de la Llei Orgànica 2/86, de 13 de març, en
la instrucció del 26 de novembre de 87 amb la qual han vingut funcionant les juntes de
seguretat i entenc que, bé, es desenvolupe un reglament de funcionament, no té res, va
haver-hi temps des del 86 i 87 fins al 96 per haver-ho fet, però, en fi, tots hem vist
funcionar amb elles i pareix que ara no, el que està clar i no compartisc per a res és
l’exposició que fa en la seua proposició i allò altre no tindríem major acord, però les
xifres amb les seues realitats i desgraciadament hem de remetre’ns a les estadístiques i
ja en anys anteriors ja ix amb les estadístiques que nosaltres teníem sobre ciutats
semblants, les estadístiques més baixes de la Comunitat Valenciana i d’Espanya, i
continuem ací, i he de dir-ho, amb la particularitat que d’acord amb açò la policia 2000-
2001 ve funcionant perquè en l’eficàcia sí que hi ha un augment i considerable, i en les
dades estan ací, en aquests dies en el termini d’un mes ens hem reunit dues vegades
perquè sí que és cert que hi ha una xicoteta part d’alarma per uns delictes que s’estan
cometent al camp que no arriben a ser robatoris, perquè no es poden assenyalar que
siguen amb intimidació i violència, les xifres són semblants, no hi ha un creixement,
però no obstant amb els fets aclarits hi ha un fort creixement i amb el nombre de
detinguts també, en el total de delictes xifres semblants en el primer trimestre de l’any
passat i del trimestre d’enguany, del total de delictes de l’any 2001 eren 21 aclarits,
enguany n’han sigut 56, més del 100 per 100, en el total de faltes que l’any passat van
ser 28, enguany en portem ja 17 i en el total de delictes i faltes l’any passat 49 i en
aquest en portem 73 aclarides, els fets on s’ha produït un considerable augment
d’aclarits i per consegüent una major eficàcia policial són en robatoris amb força en
locals, en sostracció de vehicles i en robatoris amb intimidació a les persones i entenc
que sí que està funcionant açò, Sr. Crispín, i no compartisc per tant la seua part
expositiva, i el que si es demana i hem demanat des de la junta de seguretat en l’anterior
i en aquesta una vegada més que si hi ha delictes als camps com pareix que està
succeint, que es denuncie, que hi haja col·laboració i no que de nom tinga coneixement
la policia nacional, la guàrdia civil, la policia local o la policia rural, perquè així és
difícil poder actuar, perquè controls i serveis estan muntats i el que es necessiten són
denúncies i identificacions, perquè si no de poc serveix aquesta eficàcia que està
demostrant la policia.”

El ponent, Sr. CRISPIN, diu: “Sr. Alcalde, no sé si sap que vostès porten
governant des de l’any 96, sis anys ja, ho dic perquè sembla que el que no es va fer amb
aquella fecunda activitat parlamentària dels anys de l’equip socialista en el govern de la
nació, ja no s’ha de fer, i vostès l’única excusa que posen és que com que no es va fer en
època socialista ja no tenim obligació de fer-ho. La seguretat ciutadana sempre ha
suposat un dels valors fonamentals de les societats desenvolupades, la llibertat, la
convivència en pau i la possibilitat de moviments sense traves de les persones, són
valors associats a la democràcia que al seu torn ha de ser garant d’aquests, per això les
democràcies es doten de recursos humans i materials que garantisquen aquests valors,
recursos que han de ser suficients i al mateix temps moderns i innovadors per poder
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afrontar aquelles persones o col·lectius que atempten contra aquests impedint un normal
desenvolupament dels individus, la societat i el sistema democràtic, vostè qualifica
l’estat actual de la inseguretat ciutadana de la nostra ciutat i per extensió de la nostra
comarca o de la nostra comunitat autònoma com una xicoteta alarma, perquè hi ha hagut
algun delicte entre els agricultors, com si anaren a més com un sector menor, vostè
s’atreveix a qualificar això després que l’increment, perquè les xifres són rotundes,
l’increment de la delinqüència del 2001 és ni més ni menys del 30 per cent, ací ningú
està parlant d’eficàcia policial o de funcionament dels funcionaris de les forces de
seguretat de l’estat que prou tenen de sofrir-los a vostès, prou tenen amb tenir-los a
vostès de directors de la seua funció, perquè a pesar d’açò treballen com estan
demostrant que estan treballant, però és clarament insuficient, Sr. Alcalde, segurament
serà vostè l’únic ciutadà d’aquesta comarca que pensa que açò de la seguretat ciutadana
va cada vegada a menys, que cada vegada els ciutadans són més segurs i que total
quatre delictes que hi ha hagut ací amb els llauradors és el que ha desencadenat l’alarma
social, mire, la insatisfacció s’ha plasmat en recents manifestacions protagonitzades per
distints sectors socials, comerciants, empresaris, associacions veïnals, en general
alcaldes, responsables polítics i fins i tot sindicats policials estan posant en dubte les
polítiques públiques que el partit popular està aplicant en aquesta matèria, sembla que
els únics que no perceben aquesta creixent preocupació són els responsables estatals,
autonòmics i locals d’aquesta matèria que són incapaços de plantejar accions que
puguen donar resposta en el curt termini a aquesta sensació d’inseguretat creixent que es
viu en la nostra societat. Com deia, sembla que només vostè, Sr. Alcalde, és a qui no
sembla importar-li el nivell de seguretat dels nostres ciutadans, potser és perquè vostè
porta escorta i els altres no. Sr. Civera, a la proposta que vostè em fa serè un poc més
extens, volia haver-ho deixat en un principi en una qüestió genèrica d’un primer pas
però serè molt més explícit i faré una esmena d’addició a la moció que hem presentat,
una esmena d’addició que espere que reculla també l’esperit del que vostè plantejava i
que llegiré, a més del punt que consta en la moció afegiria un punt número dos que és el
següent, segon: instar al Consell de la Generalitat Valenciana perquè d’acord amb les
seues competències i amb la col·laboració del Govern de la nació s’adopten amb
caràcter urgent les següents mesures per augmentar la seguretat ciutadana a la nostra
comunitat: a) implantació efectiva de judicis ràpids en la totalitat dels jutjats de la
Comunitat Valenciana, dotant les sales de l’adequada i corresponent dotació material i
de personal a fi d’evitar la tardança en la realització dels judicis i la consegüent absència
d’elements coactius per als que vulneren la llei, b) dotació dels recursos necessaris
perquè d’acord amb allò que estableix la Llei del Menor, es complisquen de forma
efectiva les penes de caràcter social a favor de la comunitat, c) establir els mecanismes
pertinents per garantir la responsabilitat civil subsidiària dels pares en casos de faltes o
delictes comesos per fills menors d’edat, d) elaboració d’una normativa de qualitat per
al funcionament de les companyies de seguretat privada l’adequació de la qual
garantiria la mateixa administració, e) increment dels efectius de la policia nacional a la
Comunitat Valenciana fins a cobrir amb caràcter d’urgència les actuals necessitats de
1.500 agents més, f) creació en la policia nacional d’unitats especialitzades que amb la
dotació necessària de mitjans materials i de personal, s’ocupen dels delictes de violència
de gènere, maltractaments, menors, màfies organitzades tant nacionals com
internacionals, g) increment a la Comunitat Valenciana i amb caràcter urgent dels
efectius de la guàrdia civil, concretament 500 efectius més dotant-la de recursos
materials suficients, per garantir el compliment de funcions que té encomanades,
vigilància rural, de polígons industrials, etc., distribuint-los pel territori valencià,
d’acord amb criteris i objectius de seguretat ciutadana, h) establir un pla anual
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d’increments addicionals d’efectius de policia nacional a les zones costeres de la
Comunitat Valenciana en època estival, època en què es produeix un increment
substancial de la població, i) implantar una major coordinació entre la policia nacional i
les policies locals de la Comunitat Valenciana posant en comú les bases de dades
necessàries per a l’increment de l’eficàcia policial en la persecució del delicte, j)
implantar una millor coordinació entre la policia nacional i les policies locals de la
Comunitat Valenciana posant en comú la base de dades necessàries per a l’increment de
l’eficàcia policial en la persecució del delicte, k) elaborar i desenvolupar un reglament
de funcionament de les juntes locals de seguretat a fi d’enfortir aquest mecanisme de
coordinació per millorar la seguretat de les nostres ciutats, creació del cos de la policia
autònoma amb identitat pròpia i amb delegació de funcions d’acord amb l’article 150.2
de la Constitució Espanyola. Com dic aquestes mesures vindrien a incrementar, com a
esmena d’addició la moció inicial.”

El portaveu del Bloc, Sr. CIVERA, assenyala: “Mira, Paco, no sé si m’has entès
o no, però crec que no, nosaltres pensem que, conste que és completament legítim que
tu en aquest fòrum a nivell local portes els problemes de Madrid, València, i em sembla
correcte, però el que jo com a partit independent al PSOE i al PP no puc acceptar és que
ací em portes la polèmica, que no sé si hi ha la vostra, respecte d’això de la seguretat
ciutadana. Jo en eixe tema no vull entrar perquè pense i veig per la forma que ho has dit,
ara mateix el que acabes de fer és proposar una alternativa que és tot un programa
electoral, el fòrum de discussió d’açò seria les Corts Valencianes o les de Madrid, on
teniu representació i no ací. A nosaltres el que ens tocaria ací, i d’açò teniu el meu
suport, és independentment de les desavinences que ja les heu dit i que constaran en
l’acta, però que no tenim perquè, pense jo, el Bloc no té perquè recolzar la part
expositiva que s’envie a Madrid, a València, o on s’haja d’enviar, jo ací no vull entrar,
l’única cosa que dic és que si voleu demanar més seguretat per a la ciutat en base a una
millor efectivitat de la junta, estem d’acord, però més enllà d’això nosaltres no entrem
en el tema, per tant si manteniu la vostra proposta nosaltres ens abstindrem, no volem
entrar en aquest tema, tot i que hi estem d’acord, potser ens posem a parlar i l’acceptem
al 100%, però pense que aquest no és el moment.”

El Sr. CASTELLÓ, portaveu del Partit Popular, indica: “Molt breu, vull dir-li,
Sr. Crispín, que el que han intentat amb aquesta moció és traure la batedora i donar-li
unes voltes a tot açò, no és que el que vostè pretén és que la situació millore, el que
vostè pretén amb tot açò, i entenga’m el que vull dir-li, és crear certa alarma social amb
un tema que ja de per si és alarmant, però el que pretén amb aquesta moció és que es
veja, que es note que hi ha un moment conjuntural en el qual la situació en la persecució
del crim que està augmentant i no està augmentant per la qüestió que s’estiga realitzant
una mala gestió des del Ministeri de l’Interior i des de les autonomies en les àrees
competents, està augmentant per un altre tipus de qüestions que en l’anàlisi del
Ministeri de l’Interior vénen molt claretes, i no li vaig jo a repetir ací ara. Possiblement
vostè pot pensar que hi haja o trobe a faltar altres Ministeris d’Interior d’èpoques
socialistes, nosaltres en qualsevol cas li diem que preferim mil vegades aquest Ministeri
de l’Interior actual a altres cúpules d’interior que hi ha hagut en altres temps.”

El ponent, Sr. CRISPÍN, assenyala: “Mire vostè, a mi no em succeeix el mateix,
al principi semblaven vostès d’una altra pasta, venint del mateix lloc semblaven d’una
altra pasta, però cada vegada s’assemblen més al règim anterior, al franquista, al
colpista, m’explique?, i m’explique, per les seues actituds en el Ple, utilitzant tots els
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mitjans al seu abast per emmudir l’oposició i perquè no els agrada en absolut la crítica,
posen Ple rere Ple de manifest el seu autèntic tarannà, perquè no podia ser d’una altra
manera, d’eixe tronc vénen vostès, i ja va sent hora que la ciutadania se n’adone. Mire
vostè, el Ministeri d’Interior actual confon les tasques d’interior amb les tasques
antiterroristes, jo no li discutiré al Ministeri d’Interior actual el seu esforç en la lluita
antiterrorista, en absolut, Déu me n’allibere, però no està fent absolutament res per la
resta de la seguretat del ciutadà, el ciutadà avui a Espanya és molt més enginy i insegur
que fa 10 anys, i això està al carrer. Jo no cree l’alarma social, Sr. Castelló, la creen
vostès quan any rere any no reposen els llocs de policia local que prèviament han creat
en el Pressupost, vostès estan deixant sense protecció els ciutadans, no nosaltres, a
nivell local i estatal, han passat anys amortitzant les places que tenien vacants, ara, a
última hora sembla que s’adonen del mal que han fet i trauen a l’opinió pública que
crearan 6.000 places quan l’oposició de la policia nacional ha de fer-se també d’una
manera gradual perquè no et trobes d’ací a 30 anys amb la meitat de la policia nacional
amb 60 anys, tots els anys s’ha de fer un contingent. És un problema que no es creuen
vostès la política de seguretat del ciutadà, estan vostès propiciant el negoci de les
empreses privades de seguretat, ací seguretat perquè se la puga pagar, a càrrec de l’erari
públic, la mínima imprescindible, imprescindible amb el concepte que vostès plantegen,
la ratlla la posen vostès, el ciutadà de peu no està segur, ni l’agricultor ni l’urbà, vostè
passeja a les nits pel carrer?, no s’hi veu una ànima, no perquè la gent no vulga eixir és
perquè tenen por, no es veu una ànima ni un policia local, vostè, Sr. Alcalde, sembla no
assabentar-se’n, què passa, Sr. Alcalde, és que vostè no viu ací?

La intervenció de Civera és la de sempre, quan ha de menjar-se algun marró,
quan li han dit els altres, açò a canvi d’allò altre, dius que per no sé quina raó has de
votar en contra, te l’amplie, te’l desenvolupe i després no me l’aproves, queda millor
dient-me que és que el teu compromís amb el pacte, no el vas a votar, i així quedem
clars des del principi, i així nosaltres no caiem en l’inargumentable, perquè caiem en el
ridícul. A mi de veritat em fa pena quan hi ha persones a qui els atribuïsc, una altra cosa
és que ho tinguen, una certa qualitat intel·lectual que fan el ridícul a més d’eixa manera
tan ridícula. A mi sí que em sembla que els problemes d’inseguretat ciutadana són del
meu poble, com a regidor em preocupa i molt que la gent de Sagunt no se senta segura,
el que passa que com a regidor de l’oposició no tinc cap mecanisme per millorar eixa
situació de seguretat que no siga instar a les administracions que sí que tenen l’obligació
i la responsabilitat de solucionar eixe problema perquè es pose en marxa. I això és el
que estic pretenent fer amb aquesta moció perquè això en una primera instància és
responsabilitat nostra, la policia local té algunes competències en matèria de seguretat
ciutadana, algunes com a cos auxiliar de les altres policies, poques, jo no acusaré
l’alcalde de ser el màxim responsable del que passe a Sagunt en matèria de seguretat, ell
sí que m’ha acusat de ser jo el causant de l’alarma social, ell sabrà per què, jo no li’n
culparé de ser el màxim responsable, alguna responsabilitat sí que en té, més
responsabilitat té la Generalitar Valenciana perquè té més competències, i gairebé tota
el Ministeri de l’Interior, per això jo he de dirigir-me amb eixos nivells de
responsabilitat de cada un perquè complisca amb la seua obligació, i el que pretén la
meua moció i l’esmena. Per tant senyors del Partit Popular, siguen un poc seriosos i no
facen d’això política ni partidisme, hi ha un problema real i vostès tenen més
possibilitats que altres partits de solucionar-lo.”

Tanca el debat el Sr. ALCALDE: “Vostè, Sr. Crispín, sabrà on visc, mire a
veure, o si porte escorta, vostè ho sabrà, jo sí que vaig oferir que si algú estava
preocupat en eixe sentit que no tinguera inconvenient per si necessitara escorta i tota la
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resta. Així que no sé qui aprofita per fer política i partidisme. Ha parlat vostè d’un
increment del 30%, ací torne a repetir i sent el símil comparatiu que haja de recórrer a
les estadístiques però estan ací per a alguna cosa, estem en xifres semblants a anys
anteriors, i com he repetit en moltes ocasions, aquestes xifres semblants són les més
baixes en ciutats de 50 a 60.000 habitants, les més baixes de la Comunitat Valenciana, i
de les més baixes d’Espanya en ciutats semblants, no obstant l’eficàcia policial que crec
és convenient dir-ho per motivar els mateixos cossos de seguretat, l’eficàcia que han
demostrat i estan demostrant amb el nombre de delictes aclarits i amb el nombre de
persones detingudes, que hi ha un increment considerable, fins i tot en els successos
d’aquests dies. Com dic, a vostès els va servir la Llei Orgànica i els va servir eixa
instrucció i a nosaltres ens ha servit també, però per a això tenim els parlamentaris a les
Corts Generals i a les Valencianes, perquè legislen, per tant en el Reglament no tenim
cap inconvenient que es desenvolupe, una altra cosa és la part expositiva i l’esmena que
indubtablement això és objecte d’un programa polític. Repetisc, que desgraciadament
cal recórrer a les estadístiques i les estadístiques estan ací.”

En el debat el portaveu del PSOE presenta una esmena d’addició a la part
dispositiva, que consisteix a afegir un segon apartat, que diu:

“Instar al Consell de la Generalitat perquè, d’acord amb les seues competències i
amb la col·laboració del Govern de la nació, s’adopten amb caràcter urgent les següents
mesures per augmentar la seguretat ciutadana a la nostra Comunitat:

Implantació efectiva de judicis ràpids en la totalitat dels jutjats de la Comunitat
Valenciana, dotant les sales de l’adequada i corresponent dotació material i de personal
a fi d’evitar la tardança en la realització dels judicis i la consegüent absència d’elements
coactius per als qui vulneren la llei.

Dotació dels recursos necessaris perquè, d’acord amb allò que estableix la llei
del menor, es complisquen de forma efectiva les penes de caràcter social a favor de la
comunitat.

Establir els mecanismes pertinents per garantir la responsabilitat civil subsidiària
dels pares en cas de faltes o delictes comesos per fills menors d’edat.

Elaboració d’una normativa de qualitat per al funcionament de les companyies
de seguretat privada, l’adequació del qual garantiria la mateixa administració.

Increment dels efectius de la Policia Nacional a la Comunitat Valenciana, fins a
cobrir amb caràcter d’urgència les actuals necessitats de 1500 agents més.

Creació en la Policia Nacional d’unitats especialitzades que amb la dotació
necessària de mitjans materials i de personal, s’ocupen dels delictes de violència de
gènere, maltractaments, menors, màfies organitzades, tant nacionals com internacionals.

Increment a la Comunitat Valenciana i amb caràcter urgent, dels efectius de la
Guàrdia Civil, concretament 500 efectius més, dotant-la de recursos materials suficients
per garantir el compliment de funcions que té encomanades: vigilància rural, de
polígons industrials, etc. Distribuint-los pel territori valencià d’acord a criteris i
objectius de seguretat ciutadana.

Establir un pla anual d’increments addicionals d’efectius de policia nacional a
les zones costeres de la Comunitat Valenciana en època estival, època en la qual es
produeix un increment substancial de la població.

Implantar una major coordinació entre la Policia Nacional i les Policies Locals
de la Comunitat Valenciana posant en comú les bases de dades necessàries per a
l’increment de l’eficàcia policial en la persecució del delicte.
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Elaborar i desenvolupar un reglament de funcionament de les juntes locals de
seguretat a fi d’enfortir aquest mecanisme de coordinació per millorar la seguretat de les
nostres ciutats.

Creació d’un cos de la policia autonòmica, amb identitat pròpia, i amb delegació
de funcions d’acord amb l’article 150.2 de la Constitució Espanyola.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 12 vots de PSOE, SP i UV, 8
vots en contra de PP i 5 abstencions de BLOC-EV i GM.

A continuació, es presenta una esmena de supressió de la part expositiva de la
proposició inicialment presentada.

Sotmesa l’esmena a votació, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PP,
Bloc-EV i GM i 12 vots en contra de PSOE, SP i UV, acorda suprimir tota la part
expositiva de la proposició amunt tanscrita.

Per tot això, incorporades les esmenes aprovades, i sotmès a votació el fons de
l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 14 vots a favor PSOE, SP, GM i UV, 8 vots en
contra de PP i 3 abstencions de BLOC-EV, ACORDA el següent tenor literal:

PRIMER: Instar al Govern a elaborar i desenvolupar un reglament de
funcionament de les juntes locals de seguretat amb l’objectiu d’enfortir aquest
mecanisme de coordinació imprescindible per millorar la seguretat de les nostres ciutats.

SEGON: Instar al Consell de la Generalitat perquè, d’acord amb les seues
competències i amb la col·laboració del Govern de la nació, s’adopten, amb caràcter
urgent les següents mesures per augmentar la seguretat ciutadana a la nostra Comunitat:

Implantació efectiva de judicis ràpids en la totalitat dels jutjats de la Comunitat
Valenciana, dotant les sales de l’adequada i corresponent dotació material i de personal
a fi d’evitar la tardança en la realització dels judicis i la consegüent absència d’elements
coactius per als qui vulneren la llei.

Dotació dels recursos necessaris perquè d’acord amb allò que estableix la Llei
del menor, es complisquen de forma efectiva les penes de caràcter social a favor de la
comunitat.

Establir els mecanismes pertinents per garantir la responsabilitat civil subsidiària
dels pares en cas de faltes o delictes comesos per fills menors d’edat.

Elaboració d’una normativa de qualitat per al funcionament de les companyies
de seguretat privada, l’adequació del qual garantiria la mateixa administració.

Increment dels efectius de la Policia Nacional a la Comunitat Valenciana, fins a
cobrir amb caràcter d’urgència les actuals necessitats de 1500 agents més.

Creació en la Policia Nacional d’unitats especialitzades que, amb la dotació
necessària de mitjans materials i de personal, s’ocupen dels delictes de violència de
gènere, maltractaments, menors, màfies organitzades, tant nacionals com internacionals.

Increment a la Comunitat Valenciana i amb caràcter urgent, dels efectius de la
Guàrdia Civil, concretament 500 efectius més, dotant-la de recursos materials suficients
per garantir el compliment de funcions que té encomanades: vigilància rural, de
polígons industrials, etc. Distribuint-los pel territori valencià d’acord a criteris i
objectius de seguretat ciutadana.

Establir un pla anual d’increments addicionals d’efectius de policia nacional a
les zones costeres de la Comunitat Valenciana en època estival, època en la qual es
produeix un increment substancial de la població.
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Implantar una major coordinació entre la Policia Nacional i les Policies Locals
de la Comunitat Valenciana posant en comú les bases de dades necessàries per a
l’increment de l’eficàcia policial en la persecució del delicte.

Elaborar i desenvolupar un reglament de funcionament de les juntes locals de
seguretat a fi d’enfortir aquest mecanisme de coordinació per millorar la seguretat de les
nostres ciutats.

Creació d’un cos de la policia autonòmica, amb identitat pròpia, i amb delegació
de funcions d’acord amb l’article 150.2 de la Constitució Espanyola.”

11 PROPOSICIÓ PSOE SOBRE ESTUDI IMPACTE AMBIENTAL PGOU.
EXP. 22/02-M

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició, que diu:
“El Ple de la corporació municipal, en la sessió ordinària que tingué lloc el dia

27 de setembre de 2001, va adoptar, entre altres, l’acord que ‘en les actuacions
urbanístiques, s’apliquen les mesures correctores incloses en l’estudi d’avaluació
d’impacte ambiental del PGOU de Sagunt’.

Posteriorment, atès que s’estava comprovant l’incompliment de l’acord plenari
esmentat en el punt anterior, el Grup Socialista va presentar una altra proposta al Ple
municipal del passat 31 de gener de 2002, perquè s’elevaren al rang de normes
urbanístiques les mesures correctores incloses en l’Estudi d’Avaluació d’Impacte
Ambiental del PGOU de Sagunt.

Proposta que va ser rebutjada pels tretze vots de l’equip de govern municipal
(PP-Bloc-Grupo Mixt) amb els arguments que ells: ‘… veien inútils aquests estudis
d’impacte previstos en el PGOU, que només serveixen per retardar els expedients i que
aquestes mesures correctores no eren d’obligat compliment …’

Recentment la Conselleria de Medi Ambient ha resolt que el projecte de
gasoducte d’Unió Fenosa no necessita informe d’impacte ambiental, la qual cosa
contrasta o contradiu un informe tècnic municipal. També s’ha conegut que, basant-se
en un altre informe tècnic, la Comissió de Govern va autoritzar determinades
transformacions agràries en terrenys qualificats com a sòl no urbanitzable d’especial
protecció. Ha hagut d’intervenir el SEPRONA, la Guàrdia Civil, per advertir l’Alcaldia
que s’estaven cometent infraccions a la normativa protectora del medi ambient.

Dèiem en la nostra moció del passat 31 de gener que ‘en la tramitació i
desenvolupament de determinades actuacions urbanístiques, no sol fer-se cap esment si
s’han complit o no les recomanacions o mesures correctores contingudes en l’Estudi
d’Impacte Ambiental del PGOU’, ni tampoc s’esmenta en els expedients el compliment
de la Llei 2/1989 de la Generalitat Valenciana d’Impacte Ambiental.

Per tot això, a fi d’acomodar a la legalitat vigent l’actual Estudi de l’Impacte
Ambiental del PGOU de Sagunt, es proposa al Ple municipal la proposta d’acord
següent:

1. Que es realitze concurs públic i la seua posterior contractació dels treballs i
estudis necessaris per a l’homologació a la legalitat vigent de l’actual Estudi d’Impacte
Ambiental del PGOU de Sagunt”.

Obert el torn d’intervencions, el Sr. CASTELLÓ, portaveu del PP, diu: “Com bé
recull la moció, comenta que aquest tema s’ha tractat dues vegades en dos plens, però
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no com el punt de la descentralització que va ser fa un any i llavors pot haver-hi alguna
modificació, cosa que sembla normal que a més els grups de l’oposició puguen
controlar, sinó que açò es va tractar en el Ple passat i fa dos plens des de llavors, per la
qual cosa vaig a repetir-los el mateix que ja els vaig dir en aquella ocasió, però molt
breu, molt ràpid, perquè em sembla que açò és jugar amb la capacitat de decisió del Ple,
que nosaltres en la nostra normativa urbanística tinguem o no tinguem la necessitat de
realització d’estudis d’impacte ambiental, significa que la Conselleria de Medi Ambient,
que és qui els verifica en el cas que la normativa sectorial exigisca estudi d’impacte
ambiental ells el tenen en compte, en el cas que la normativa sectorial no ho exigisca
ells no demanen informe d’impacte ambiental i com no és una competència nostra sinó
que és de la Conselleria independentment de les modificacions que vostès vulguen fer al
Pla General a la Conselleria que és qui dóna o no dóna els estudis d’impacte ambiental
això li dóna el mateix, si ho exigeix la legislació sectorial la Conselleria ho demanarà si
no ho exigeix la legislació sectorial la Conselleria no ho va a demanar, per molt que a
Sagunt ens encabotem o que vostès s’encaboten que sí, això és el que vaig voler dir jo
quan vaig dir que està perdut el temps perquè la frase entre cometes que han posat no és
en absolut certa, està ben especificat i vindrà en la pròxima acta del Ple perquè vaig dir
jo que això no era ni més ni menys que perdre el temps, tramitar-ho ací quan la
Conselleria no el va a tramitar i va a dir-te que no cal, perds tres mesos perquè la
Conselleria et diga no cal eixe estudi d’impacte ambiental per a aquest tema. No tinc res
més a dir en aquest assumpte, espere que en la resta de legislatura, Sr. Vidal, jo li ho
garantisc en la resta de legislatura, no diré res més en aquest tema.”

Tanca el ponent, Sr. VIDAL: “Mire vostè, Sr. Castelló, el que avui portem al Ple
no s’assembla en res a les propostes que hem fet en el Ple del 31 de desembre i en el de
setembre de l’any passat, no s’assembla en res, no és el mateix, açò no s’ha tractat.
Segon, és lamentable i ho hem dit al principi del Ple que aquest tema es tractara el dia
31 de gener i avui encara no tinguem l’acta per poder confrontar què és el que va dir
l’un i l’altre, clar, vindrà als tres mesos que ja ningú se’n recorda del que va dir o del
que va deixar de dir, es fa com es fa, i les frases entre cometes van ser els comentaris
entre cometes que van recollir els mitjans de comunicació en aquell moment en el Ple
del 31 de gener, es responen exactament a les entre cometes. Sr. Castelló, la Llei obliga
els ajuntaments que el PGOU tinga un estudi d’impacte ambiental, i hi haja una
declaració d’impacte ambiental, i això l’any 92 l’exigia i ara també i si tenim un estudi
d’impacte ambiental que no val el que cal fer és homologar-lo, dir quines coses no
serveixen perquè la Llei des de l’any 92 fins avui han canviat coses, potser temes,
continguts d’eixe estudi d’impacte ambiental, d’eixes mesures correctores, avui estan
desfasats i no s’ajusten a la realitat, i el que cal fer és homologar-los, que és el que
s’està demanant avui ací en aquest Ple, que s’homologue eixe estudi d’impacte
ambiental d’acord amb la Llei vigent, que s’homologue perquè no hagen de dir en
Conselleria que això no serveix i perquè no tinga vostè l’excusa que com que a la
Conselleria ja ens el revisaran, no, que ens l’homologuen i que els tècnics municipals
tinguen en compte el contingut de la Llei i diguen no procedeix o sí que procedeix, que
en cap cas en cap expedient es tenen en compte. Nosaltres votarem que s’homologue,
però si els 13 vots imposen una altra solució, jo els faig una proposta als senyors del
Bloc que és part important i que són els que tenen la responsabilitat del medi ambient en
aquest municipi, vagen vostès a la Conselleria de Medi Ambient i pregunten si l’estudi
d’impacte ambiental s’ajusta a la legalitat, si els diuen que sí, apliquen-lo, i si els diuen
que no s’ajusta a la legalitat, el que han de fer és modificar-lo, l’estudi, el contingut de
l’estudi d’impacte ambiental del PGOU, si no s’ajusta a la legalitat vigent que
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l’homologuen, que diguen que no s’ajuste i que ens donen un estudi, quelcom, un
document que siga vàlid i que s’aplique, això és el que estem demanant, que
s’homologue aquest estudi de fa deu anys i que ha plogut molt, i que els tècnics tinguen
en compte en les activitats tant urbanístiques com d’activitats, això és el que estem
demanant, i tornarem a insistir.”

Durant el debat, el Sr. Ruiz abandona momentàniament la sessió, i ho fa
definitivament el Sr. Cortés.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 11 vots a favor de PSOE, SP i UV, 12
vots en contra de PP, Bloc-EV i GM i 2 abstencions de Sr. Ruiz i Sr. Cortés (en
aplicació de l’art. 100.1), ACORDA:

No aprovar la proposició de referència.

12 PROPOSICIÓ PSOE, DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SUPORT A
DONES AFGANESES. EXP. 23/02-M

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició, que diu:
“Després dels greus esdeveniments succeïts a Afganistan, la presència d’un

govern que manifesta la seua voluntat de treballar a favor de llibertat, obri una porta a
l’esperança. No obstant la situació segueix sent difícil, i encara ho és més per a les
dones.

És necessari modificar moltes coses per dignificar la vida de les dones: garantir-
los el seu dret a l’educació, a la salut, a la independència econòmica, a la llibertat de
moviment, a la seua imatge i a ser ames del seu cos i la seua sexualitat, no obstant
aquestes propostes estan encara molt lluny de la realitat de les dones afganeses.

A Afganistan, la democràcia no serà possible sense les dones, ni tampoc serà
possible el desenvolupament econòmic i social, i sobretot no podrem parlar del
compliment dels drets humans si no es garanteixen els drets humans de les dones.

La comunitat internacional ha d’ajudar a la reconstrucció d’Afganistan, i ha
d’ajudar no sols a la reconstrucció econòmica, sinó també a l’avanç social, polític i
cultural. Un avanç que ha d’incloure el desenvolupament d’una cultura de convivència
que garantisca la llibertat i la dignitat de les dones, i el seu dret a ser respectades en un
entorn d’igualtat.

Aquesta ajuda de la comunitat internacional ha de condicionar-se a la garantia
dels drets humans, i de forma específica dels drets humans de les dones.

El Parlament Europeu va aprovar amb data 13 de desembre de 2001 una
Resolució en defensa dels drets de les dones d’Afganistan que, entre altres coses,
demana a l’autoritat provisional afganesa que establisca al més prompte possible
mesures que permeten a les dones circular lliurement, accedir a l’educació, rebre atenció
sanitària i treballar, així com que adopte lleis que reconeguen la igualtat dels drets entre
homes i dones en tots els àmbits.

El Ple d’aquest Ajuntament, per majoria de tots els grups polítics representats en
ell, acorda en el marc de les seues competències:

Recolzar la Resolució de Parlament Europeu sobre les dones a Afganistan,
aprovada al 13 de desembre de 2001, i fonamentalment en els apartats relatius a:
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El suggeriment fet a Nacions Unides perquè designe una ponent per a la igualtat
de gènere que vetle pel compliment dels compromisos contrets en relació amb les dones
durant el procés de transició i reconstrucció d’Afganistan.

La solució als estats donants i en particular a la Unió Europea, perquè
garantisquen que les dones afganeses es beneficien directament d’un 25% a un 30% de
les ajudes econòmiques que es destinen a la reconstrucció d’Afganistan.

El suport a les dones que han sofert i sofreixen violència, mitjançant el
desenvolupament de programes específics.

A més aquest Ajuntament es compromet en la posada en marxa de programes de
sensibilització i suport a les dones afganeses, i en defensa dels seus drets fonamentals.”

Obert el torn d’intervencions, la representant del Bloc, Sra. ALEGRE, diu:
“Simplement estem d’acord naturalment però volia aclarir que és que quan parleu que, a
més aquest Ajuntament es compromet en la posada en marxa de programes de
sensibilització i suport a les dones afganeses, i en defensa dels seus drets fonamentals,
vull aclarir que al desembre va haver-hi unes jornades organitzades per l’Institut de
Secundària Eduardo Merello, 18, 19 i 20 de desembre, amb la presentació d’una
novel·la, en la qual vam tenir participació el Gabinet de Promoció del Valencià, vam fer
també un dinar organitzat, la idea va partir de l’IES Eduardo Merello, jo vaig assistir a
eixe dinar perquè em van invitar i vaig tenir oportunitat de parlar amb una senyora que
va assistir-hi, va ser un acte molt interessant, després es va prolongar l’acte al Centre
Cívic amb la participació de Serveis Socials, que supose que Marisa tindrà quelcom a
dir, i amb el Departament de l’Àrea de la Dona, i va ser un acte molt interessant sobre el
tema d’Afganistan.”

La Sra. DOMINGUEZ, representant del Partit Popular, assenyala: “Efectivament
com bé ha indicat la Sra. Alegre, des de l’administració s’han efectuat programes i
projectes en suport de la situació d’aquestes dones, i he de dir que com ella bé ha
indicat, tant el Departament de Serveis Socials com l’Àrea de la Dona ha fet aquestes
activitats, i per tant des d’aquest equip de govern, des de les delegacions en què tinc
competència, en el que no dubte que seguirem col·laborant i avançant en aquesta línia,
en defensa dels drets, no sols d’aquestes dones sinó de qualsevol altra dona, en
qualsevol país que es trobe en situacions que hagen de ser defensades davant d’eixes
ideologies, creences o com vulguem dir-ho per part dels qui governeu als països, el dret
a la llibertat i a la democràcia de tots els éssers humans, especialment de les dones que
estan molt sacrificades, són les defenses i els drets en què els nostres departaments
seguiran lluitant per elles.”

En segon torn de paraula, la portaveu de Segregació del Port, Sra. MARTÍNEZ,
indica: “Nosaltres aprovarem evidentment la moció, hem presentat una per a un
pronunciament municipal contra la sharia islàmica pels successos de Nigèria que pel
que s’ha vist es repetiran en un altre cas, i evidentment ja no és un tema, com diu
Marisa, a nivell polític, ideològic, és un tema de configuració de drets i llibertats, i a
més de llibertat sexual de la dona, el que no pot ser és que s’estiga intentat lapidar una
dona per adulteri, i a un home no se li aplique, a part de la salvatjada que siga,
atemptatòria dels drets, és a dir, a la dona se la lapida i a l’home no. Esperem que el
Govern seguisca insistint perquè la veritat és que ha fet prou campanya als fòrums
internacionals per aquest tema, però cal aconseguir que es derogue en tot l’arc islàmic
aquest tipus de tarannàs.”
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Tanca el debat el ponent, Sr. CRISPÍN: “La veritat és que per un moment m’ha
semblat que Teresa eixiria a parlar del medi ambient perquè com que és la delegada de
medi ambient, però no, sembla que ha vingut a ratificar que votaran a favor de la
declaració, això de Marisa ho tenia clar perquè és la delegada de la Dona i llavors
semblava lògic que la delegada de la Dona recolze iniciatives en pro de la dona com em
semblava que era coherent que la delegada de medi ambient recolzara també iniciatives,
per això em semblava que parlaríem de medi ambient. Agrair als grups polítics la seua
sensibilitat en el tracte discriminatori sobre el tracte que reben les dones, en aquest cas a
l’Afganistan, i per extensió a la resta del món.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
Aprovar la proposició amunt transcrita, que ací es té per reproduïda a tots els

efectes.

13 PROPOSICIÓ SP INSTAR PERSONAL OFICINA DE CORREUS. EXP.
24/02-M

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició, que diu:
“De tots és coneguda la massificació i els retards que es produeixen a l’Oficina

de Correus del Port, donat l’escàs nombre de funcionaris que estan atenent el públic. El
temps d’espera per a ser atès oscil·la entre tres quarts i més d’una hora depenent de
l’horari en què s’acudisca a aquest servei.

Aquesta situació resulta insostenible en un servei públic de la importància del de
Correus i en atenció a la població a atendre que ronda els 40.000 habitants.

Per això, es proposa al Ple municipal que adopte acord amb part dispositiva del
tenor literal següent:

1. Instar el director territorial de Correus i Telègrafs de València, que amb la
major urgència destine més personal funcionari a l’oficina de Correus sítia al Port, per
tal com en atenció al nombre d’habitants i a les demandes la dotació actual resulta
manifestament insuficient, provocant temps d’espera inadmissibles en un servei públic
de la importància del de Correus”.

Obert el torn d’intervencions, el portaveu del Grup Socialista Progressista, Sr.
CRISPÍN, assenyala: “Només per manifestar el nostre suport a la moció que presenta
Isabel, però amb una esmena que espere que s’accepte, ja que si és cert que a l’oficina
del nucli del Port tenen dificultats d’atenció al públic, també en el que és el servei de
correus al nucli de Sagunt, i per extensió al municipi, també hi ha moltes dificultats, el
correu arriba tard, i no sempre amb les condicions que cal. Per tant nosaltres faríem una
esmena en el sentit que es dotara a la infraestructura de correus del municipi, de més
mitjans, que incloga naturalment el que ha plantejat Isabel que clama al cel i també allò
altre que no clama menys al cel, en el servei de correus en general al municipi, per tant
seria fer-ho extensiu a les dues oficines que té i també al servei de correus en general.”

La representant del Bloc, Sra. ALEGRE, en segon torn, diu: “En aquesta
proposició, des del Bloc vull comentar-li a Maribel i a Segregació del Port, que ja l’any
2000 quan es va aconseguir que Almardà tinguera una circumscripció per votar, vam
parlar amb Correus, el Sr. Ariño, el Sr. Alcalde i jo, sol·licitant que s’arreglara el
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repartiment de cartes a Almardà que era una cosa espantosa, el correu arribava amb un
retard enorme. Jo vaig escriure una carta al director de l’oficina del Port demanant-li
que es dotara del personal necessari perquè el que anara a Almardà i a Canet, no llevara
a una altra persona per a repartir les cartes al Port perquè efectivament sí que ens consta
que hi ha retard, però també com el Sr. Crispín ha dit al nucli de Sagunt ciutat també
tenim retard, per la qual cosa recolzem dues coses, dir que ja l’any 2000 es va fer eixa
gestió que vam veure necessària, si no se’ns ha fet cas no puc fer res, i recolzem
l’esmena que ha fet el Partit Socialista.”

El Sr. ALCALDE diu: “Simplement per afegir una esmena d’addició perquè
s’envie també a la delegada del Govern, ja que les gestions anteriors les vaig realitzar
amb la delegada de Govern perquè es donara el servei, en un principi vam sol·licitar
Canet, i després es va veure que convenia més que es donara des del servei del Port
l’atenció a Almardà, i encara que es va dotar de més personal, lògicament el creixement
del nucli de població en ambdós nuclis perquè possiblement estiga originant en aquests
moments retards.”

La ponent, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Es pot donar trasllat al delegat territorial o
fins i tot a la Societat Anònima Estatal, com vulguen vostès, nosaltres no tenim cap
inconvenient perquè si a Sagunt el servei és semblant en deficiències que es plantege,
molt al contrari del que diu el Sr. Civera nosaltres com a segregacionistes i veïns del
Port només desitgem per al Port el que tenen altres pobles, un ajuntament i uns serveis
eficients, no tenim cap inconvenient, el greuge comparatiu és la política de vostè, no la
nostra.”

En el debat, el Sr. Crispín presenta una esmena que consisteix a fer-la extensiva
als dos nuclis, a totes les oficines de Correus del municipi.

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Per la seua banda, el Sr. Alcalde presenta una esmena d’addició que consisteix
que es done trasllat de l’acord a la Delegació del Govern.

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Per tot això, incorporades les esmenes aprovades, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA:

Aprovar la proposició amunt transcrita i degudament esmenada, la part
dispositiva de la qual queda de la següent manera:

PRIMER: Instar el director territorial de Correus i Telègrafs de València que
amb la major urgència destine més personal funcionari a l’oficina de Correus sítia al
Port, tota vegada que en atenció al nombre d’habitants i a les demandes la dotació actual
resulta manifestament insuficient, provocant temps d’espera inadmissibles en un servei
públic de la importància del de Correus.

SEGON: Atès que la problemàtica exposada en la part expositiva es produeix
així mateix a l’oficina del nucli històric, fer extensiva la petició respecte de totes les
oficines de correus del municipi, tant de Sagunt-ciutat com de Sagunt-Port.

TERCER: Donar trasllat d’aquest acord a la Delegació del Govern a la
Comunitat Valenciana.
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14 PROPOSICIÓ SP DECLARACIÓ INSTITUCIONAL CONTRA LA
SHARIA ISLÀMICA. EXP. 25/02-M

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició, que diu:
“A través de les reiterades denúncies en els mitjans de comunicació i de les

campanyes organitzades per organismes internacionals de defensa dels drets humans i
d’igualtat de la dona tots coneixem la situació que pateix Safiya Huseini acusada
d’adulteri, acusació que en aplicació de la Sharia islàmica suposa la seua condemna a
mort mitjançant lapidació.

Avui, els mitjans de comunicació recullen la declaració d’inconstitucionalitat de
la Llei Islàmica o Sharia a Nigèria realitzada pel govern d’aquest país.

La nostra condemna unànime a l’aplicació d’aquestes lleis està per damunt de
qualsevol altra consideració d’índole religiosa, cultural o política perquè suposa
clarament l’exercici discriminatori contra les dones, en la seua condició de ciutadanes
d’un estat, perquè aquesta condemna no s’aplica si l’acusat d’adulteri és home.

Per això, es proposa l’adopció del següent acord amb part dispositiva del tenor
literal següent:

1. Manifestar la nostra repulsa i condemna a l’existència de la Sharia islàmica en
quant aquesta suposa una vulneració fonamental del dret a la igualtat que com a dones
tenen les ciutadanes de Nigèria, exigint del govern nigerià la derogació immediata de la
mateixa.

2. Instar al Govern de la nació perquè mitjançant via diplomàtica i als fòrums
internacionals (Parlament Europeu, Nacions Unides, etc.) plantege les mesures legals i
de tota índole a fi d’aconseguir la derogació de les normatives legals en aquells països
que vulneren el dret bàsic a la igualtat que les dones com a ciutadanes detenim i
impliquen no sols un tracte discriminatori i vexatori sinó fins i tot l’aplicació de la pena
de mort”.

Obert el torn d’intervencions, la ponent, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Evidentment la
ciutadana Safiya Huseini, ahir vam conèixer pels mitjans de comunicació que el tribunal
havia revocat la sentència, però hi ha un altre cas igual al nord del país, llavors, mentre
se seguisca aplicant aquest tipus de discriminació contra la dona, estarem alçant la veu
les dones, que no sols som el 60% al planeta, sinó que en el cas del tercer món som la
força de treball bàsica i la que aguantem en situacions penosíssimes les economies al
tercer món. Motiu de més perquè aquest tipus d’atacs i de visceralitat i discriminació
acaben d’una punyetera vegada. I açò ocorre perquè les dones no tenim encara el poder
polític que ens correspon.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
Aprovar la proposició amunt transcrita que ací es té per reproduïda a tots els

efectes.

En aquests moments el Sr. Ruiz s’incorpora a la sessió.

15 PROPOSICIÓ UV, COMPAREIXENÇA PRESIDENT CONSELL LOCAL
AGRARI. 26/02-M



56

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició, que diu:
“Mitjançant acta de la Comissió de Govern de data 20.02.02 hem sigut informats

que s’ha procedit a la incoació d’expedient de revisió d’ofici dels acords municipals
corresponents als expedients següents:

Expedient núm. 63/00. CLA que correspon a l’acord per la Comissió de Govern
de data 14.03.01 d’atorgar llicència d’obres d’acord amb els informes tècnics i jurídics
emesos pels serveis de l’Àrea d’Agricultura i amb la proposta de la Presidència del
Consell Agrari i regidor del Bloc-EV, Sr. Ariño, a Sra. Ángela Arambul Ambou, per a
la transformació de secà a regadiu per a la plantació de cítrics, en una superfície de 65
fanecades de la parcel·la 212 del polígon 12.

Expedient núm. 93/98 que correspon a l’acord per la Comissió de Govern de
data 25.04.01 d’atorgar llicència d’obres de conformitat amb els informes tècnics i
jurídics emesos pels serveis de l’Àrea d’Agricultura i amb la proposta de la Presidència
del Consell Agrari i regidor del Bloc-EV, Sr. Ariño, al Sr. Carmelo Blanco Sánchez per
a la transformació de secà a regadiu per a la plantació de cítrics, en una superfície de
76,5 fanecades, de les parcel·les 278, 279, 180, 281, 342 i 372 del polígon 12.

Expedient núm. 151/99 que correspon a l’acord per la Comissió de Govern de
data 21.03.02 d’atorgar llicència d’obres de conformitat amb els informes tècnics i
jurídics emesos pels serveis de l’Àrea d’Agricultura i amb la proposta de la Presidència
del Consell Agrari i regidor del Bloc-EV, Sr. Ariño, al Sr. José Vilalta Peñarroja, per a
la transformació de secà a regadiu per a la plantació de cítrics, en una superfície de 62,5
fanecades, de les parcel·les 27, 28, 30 i 414 del polígon 13.

A més d’algun altre expedient que ens consta també va ser incoat expedient en
comissions posteriors, i que esperem que se’ns facilite informació urgent.

Tots ells sancionats pel SEPRONA, en els quals s’assenyala infracció de la
normativa sectorial protectora del medi ambient per haver efectuat en sòl qualificat com
‘No Urbanitzable d’Especial Protecció’.

Per tal com, des d’Unió Valenciana entenem que, amb les llicències atorgades
per la Comissió de Govern previs els informes tècnics i jurídics i amb la proposta del
regidor president del Consell Agrari, Sr. Ariño, hem permès un flagrant atemptat al
medi ambient, del qual ja vam informar a través dels mitjans en la concessió inicial de
la llicència, ja que no enteníem com demanàvem en el Ple una modificació puntual del
Pla General d’Ordenació Urbana, partisca limitar les transformacions de manera que
foren inferiors a una hectàrea i que mai pogueren realitzar-se en sòl qualificat com ‘no
urbanitzable d’especial protecció’ i d’altra banda estàvem autoritzant transformacions
il·legals a la nostra demarcació.

Per tot això, sol·licitem:
PRIMER: Compareixença del president del Consell Agrari perquè informe el Ple

que quin ha sigut el suport tècnic i jurídic que es va emetre al seu dia, perquè la
Comissió de Govern concedira aquestes llicències i quin ha sigut el seu criteri per
sotmetre l’expedient a la seua aprovació.

SEGON: Que es pose a disposició dels grups municipals tots els informes
emesos per a la concessió de llicències d’obres per a la transformació de secà a regadiu
per a la plantació de cítrics durant l’exercici de 2001 i 2002, les còpies de les denúncies
del SEPRONA, les actuacions realitzades en la incoació dels expedients, l’informe de la
situació en què es troba en l’actualitat el sòl afectat per les llicències d’obres i la
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valoració mediambiental i econòmica que suposa aquesta actuació presumptament
il·legal”.

Obert el torn d’intervencions, la portaveu de Segregació del Port, Sra.
MARTÍNEZ, assenyala: “Quan en la junta de portaveus vas plantejar la compareixença,
nosaltres hi estem d’acord, però a més amb una sèrie de circumstàncies que hem anat
coneixent i que falta encara aclarir, evidentment, i anem a demanar una altra cosa, és
que l’equip de govern estiga d’acord amb això, amb la qual cosa llavors no es presentarà
la moció, demanarem l’obertura d’unes diligències informatives prèvies per conèixer els
fets que han motivat el fet que s’hagen emès cinc informes manifestament il·legals que a
més tindran una repercussió patrimonial greu. És a dir, l’Ajuntament, crec que ha sigut
el servei d’urbanisme, corregisca’m si m’equivoque, Sr. Castelló, és a partir de la
tercera o quarta llicència quan motiva la revisió d’ofici d’aquestes llicències,
anteriorment m’imagine que aquestes denúncies del Seprona arribarien a l’Ajuntament,
es cursarien al Consell Agrari i no tenim notícia que el Consell Agrari en fera res. A
nosaltres ens crida poderosament l’atenció que una actuació urbanística al voltant d’uns
180.000, 30 camps de futbol, o 160.000 metres quadrats, amb una guarderia rural de
vint i escaig membres no fóra observada pels serveis de la guarderia rural, llavors, crec
que és fonamental per aclarir els fets, i per tal com ens costarà uns quants milions de
pessetes la festa d’aquestes llicències il·legals, conèixer en quines circumstàncies es van
emetre eixos informes que són manifestament il·legals, per a això fa falta obrir unes
diligències informatives, cal nomenar un secretari i que es faça, i a més que el Sr. Ariño
comparega i explique quina ha sigut la seua actuació com a president del Consell
Agrari. Perquè per descomptat, jo i el meu grup municipal no ens creiem que una
actuació material que ronda els 160 o 180.000 metres quadrats, no fóra observada per la
guarderia rural, i segons informació facilitada verbal, no tenim la documentació, eixes
denúncies són cursades pel Seprona sense que en el Consell Agrari es realitzara cap
actuació, fins que no van arribar a urbanisme eixes denúncies, urbanisme va tenir
coneixement no hi havia hagut cap actuació material del Sr. Ariño, president del Consell
Agrari. Ací no s’està imputant a ningú, ja em guardaré jo molt com a funcionària, però
evidentment si hi ha una responsabilitat patrimonial de 20, 30 milions, del que siga, que
ha d’abonar aquest Ajuntament a càrrec de les butxaques dels ciutadans, i això serà així,
perquè cal revocar les llicències, que cada un assumisca la seua responsabilitat, la
política de vostè, que ja ens explicarà què ocorre amb la guarderia rural i quines
actuacions va fer i unes diligències informatives perquè el funcionari responsable de
l’emissió d’aquests informes manifeste el que haja de manifestar, i en quines
circumstàncies es pot produir reiteradament cinc informes manifestament il·legals.”

El Sr. MONTESINOS, portaveu d’Unió Valenciana, assenyala: “Simplement per
aclarir, en fi, jo pense que amb les dues propostes que sol·licitem nosaltres, si realment
es contesten en tota la seua intenció, més que importants per aclarir aquesta situació,
però obrir diligències informatives, jo ho admet, però precisament no entenc molt bé de
forma legalista com actuar, pense que amb les dues nostres seria prou, encara que no
rebutgem l’altra per aclarir aquesta situació.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:
Aprovar la proposició amunt transcrita, que ací es té per reproduïda a tots els

efectes.

16 MOCIÓ PSOE SOBRE EL REBUT DE L’AIGUA I FEM
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El Sr. VIDAL, representant del Grup Socialista Progressista, llegeix la moció
presentada, que diu:

“El Ple ordinari del mes de desembre, el Grup Socialista va plantejar que els
rebuts de l’aigua i fem s’estaven fent malament, es va presentar en el Ple un dels dits
rebuts, del qual l’Alcaldia va ordenar fer una còpia. Han passat tres mesos i no s’ha
rebut cap explicació.

És evident que l’alcalde és el màxim responsable de la direcció del que pot
anomenar-se com “la dinàmica municipal”, els “instruments municipals”. Instruments
sobre els quals actuen el Sr. Zarzoso o el Sr. Pérez i Cardo i possiblement altres regidors
del govern municipal. Dinàmica i instruments pels quals no pocs veïns tenen el
convenciment que se’ls està robant, veïns que pensen que els de l’Ajuntament són uns
lladres.

Hi ha indicis més que suficients perquè es puga afirmar que l’Ajuntament està
cobrant quantitats indegudes en el rebut d’aigua i fem. La gent es queixa i no troba cap
porta oberta on acudir, podria dir-se que “se li pega amb la porta als nassos”.

Com a exemple hem pres el del domicili d’un dels regidors, però podrien posar-
se més exemples. Llavors, com ha facturat l’Ajuntament l’any 2002 en el cas de
l’exemple?

El primer trimestre, la lectura de comptador segons el rebut, va ser del 16 de
gener al 12 de març, la qual cosa equival al consum de 2 mesos menys tres dies. El
consum va ser de 25 m3.

El segon trimestre, la lectura de comptador segons el rebut va ser del 12 de març
al 15 de maig, la qual cosa equival al consum de 2 mesos més 2 dies. El consum va ser
de 26 m3.

El tercer trimestre, la lectura del comptador segons el rebut va ser del 15 de maig
al 18 de setembre, la qual cosa equival al consum de 4 mesos més 2 dies. El consum va
ser de 46 m3.

El quart trimestre, la lectura del comptador segons el rebut va ser del 18 de
setembre al 13 de novembre, la qual cosa equival al consum de 2 mesos i 4 dies. El
consum va ser de 27 m3.

Com pot comprovar-se no hi ha hagut ni un sol trimestre de l’any en què les
lectures de comptador es corresponguen amb un trimestre. Durant tres trimestres
l’interval ha sigut de dos mesos i en un trimestre de quatre. Havent detectat també un
altre cas en què l’interval entre lectures de comptador arriba a superar els sis mesos,
trobant-se el comptador a la façana de l’immoble, perfectament accessible al lector.

La conseqüència és que tot aquell que supere els 45 m3 de lectura, l’excés fins a
120 m3 els ha de pagar 29’26 ptes., més cars i els excessos a partir de 120 m3 a 91’25
ptes., més cars. Però què fa un veí o veïna que s’adona de l’error?, quan l’entitat
bancària ja li ha descomptat l’import del rebut.

Allò habitual és acostar-se a l’Ajuntament perquè li aclarisquen el tema i es
troba que, després de deambular d’un lloc a un altre, pujar i baixar escales, preguntar a
uns i a altres, quan ja pensava que tenia davant el responsable de l’error, se li diu: “vaja
vostè a manteniment a última hora del matí, parle amb el seu lector de comptadors, que
ell li ho explicarà, perquè jo anote en el rebut la lectura que em passen de
manteniment”.

Hi ha un altre camí que és anar al jutjat i presentar una denúncia, un contenciós,
però normalment es desisteix, perquè anar al jutjat li costaria més, li costarà més de
1.000 o 10.000 ptes., que diuen els hi ha chorizado l’Ajuntament.

Finalment, davant de la seua impotència per trobar una explicació lògica, perquè
li restituïsquen el que és seu i perquè no té tot el temps del món per anar d’Herodes a
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Pilats, al marge que presente per escrit una reclamació, amb la incertesa de no saber ni
quan ni com es resoldrà, se sol desfogar amb els més diversos adjectius contra la
institució i contra els qui estem ací.

Tot això evidència la manca de coordinació entre els serveis econòmics
administratius i els serveis d’aigües manteniment. Hi ha quelcom que no funciona
adequadament. Per això, el Grup Socialista proposa al Ple municipal la presa en
consideració de la següent proposta d’acord:

1r. Que l’Alcaldia designe un funcionari per al nucli de Sagunt i un altre per al
nucli del Port, que actuant com a “finestreta única”, resolga les reclamacions que
puguen presentar-se sobre el rebut d’aigua i fem, de manera que el veí/ïna resolta el
problema amb un sol desplaçament.

2a. Que pels serveis econòmics en coordinació amb el servei d’aigües i
manteniment, s’agilite la devolució de les quantitats que pogueren haver cobrat
indegudament en l’exercici 2001 i existisca alguna constància d’això, bé per reclamació
de l’usuari o bé per haver detectat l’“error” pel personal funcionari.

Per a la seua determinació es considerarà a efectes de facturació, com màxim
consum d’un trimestre, el resultat de dividir el consum anual pel nombre de mesos
transcorreguts entre la primera lectura i l’última dels rebuts del primer i quart trimestre,
multiplicant la dita quantitat resultant per tres mesos.

3r. Que les lectures s’ajusten a tres mesos de consum i s’introduïsquen les
correccions precises en el programa que realitza els rebuts d’aigua i fem, perquè siguen
rebutjades i corregides les lectures el període de les quals siga superior en més menys 5
dies respecte al trimestre.

4t. Que en el revers del rebut, o bé en un tríptic específic, a adjuntar junt amb el
rebut, es facilite informació sobre tarifes i normes dels serveis.”

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per 12 vots a
favor de PSOE, SP i UV i 12 vots en contra de PP, BLOC-EV i GM, no es declara la
urgència de l’assumpte.

Obert un torn d’explicació de vot, el portaveu del Bloc, Sr. CIVERA, diu:
“Simplement dir que nosaltres hem votat en contra de la urgència perquè considerem
que és un tema prou important perquè s’estudie, i perquè les proves que s’apunten ací
mereixen per part dels responsables de les delegacions que es prepare informació, igual
com les mesures que es proposen per solucionar-lo impliquen reorganització de
departaments i tot açò per part de l’equip de govern implica un coneixement del que
s’està demanant i haguera sigut una irresponsabilitat per la nostra part començar a parlar
d’açò sense tenir una informació prèvia, perquè l’hem conegut ja quan s’havia començat
el Ple.”

El portaveu d’Unió Valenciana, Sr. MONTESINOS, assenyala: “Serè molt breu,
l’única cosa certa que comenteu vosaltres és per la precipitació de la moció, estic
d’acord, però tan cert és això com que això és un problema que tenim ací. Jo l’única
cosa que us dic si voleu, sou equip de govern i podeu fer el que us done la gana, no
abandoneu ni al Sr. Zarzoso ni al Sr. Pérez en aquest macro problema que existeix en
aquests moments, perquè no és cap favada, no els deixeu sols perquè la quantitat de
queixes que hi ha al municipi són reals. Sobre les mesures que es poden estudiar em
semblen molt interessants, potser es poden millorar però són molt interessants,
prenguen-s’ho seriosament.”
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La portaveu de Segregació del Port, Sra. MARTÍNEZ, explica: “Ens haguera
agradat que vostès que han votat en contra de la urgència l’hagueren acompanyat
d’algun tipus de mesures, jo puc entendre la rapidesa de la moció del Grup Socialista,
entenc que estan vostès en el seu dret. Nosaltres hem votat a favor perquè és un tema
molt conegut de tots, és més, nosaltres, vostès, tots, vam aprovar una moció l’any passat
perquè es començaren a redactar els reglaments de Serveis d’Aigua Potable,
Clavegueram i Fem, de cara a garantir un reglament als ciutadans, que regulara les
obligacions i drets, fa més d’un any i no tenim el més mínim coneixement que eixos
reglaments s’estiguen redactant i estiguen en marxa.”

El Sr. ALCALDE diu: “La junta de portaveus va ser fa tres dies, no fa tant de
temps i allò lògic és que s’haguera presentat allí i ens haguera donat un poquet de temps
a reaccions, i entenc que la comissió informativa ha d’estar assabentada i a tots ens
interessa, a vostès i a nosaltres resoldre els problemes dels ciutadans, no es tracta
d’ocultar res.”

PRECS I PREGUNTES
Durant aquest apartat abandona definitivament la sessió el Sr. García, així com

el Sr. Alcalde, el qual és substituït en la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr.
Castelló.

El Sr. CRISPÍN diu: “En principi no és un prec ni una pregunta, és simplement
una informació, que encara que ha eixit en els mitjans informatius em veia en
l’obligació d’informar al Ple, que vaig tenir un contacte amb l’ambaixador d’Albània a
Espanya i amb el director general de Promoció d’Albània, atenent a una invitació d’un
conegut dirigent de l’associació empresarial local, de Simón Montoliu, i que en aquella
reunió a més de com és costum, l’intercanvi de per a béns i de desitjar-los els millors
èxits quant al que venien a fer en principi que era establir relacions econòmiques entre
l’àrea d’influència del Port de València i Albània, en aquella conversa va sorgir
l’anècdota que hi havia una exposició itinerant sobre Albània que havia estat a
Barcelona uns dies, i en aquests moments em va semblar entendre que estava a
Salamanca, i que ells s’oferien que poguérem gaudir d’ella en la mesura de les
possibilitats dels locals per a ús cultural que tinguérem a Sagunt, a venir ací. Jo em vaig
comprometre amb ells en aquest cas a fer d’ambaixador d’Albània de segones i
plantejar-lo primer en el Ple i comunicar-lo, si és procedent és la Fundació de Cultura
que és la que ha d’entendre d’aquests temes, ja el comentarem allí, estem esperant que
ens facen arribar un catàleg sobre eixa exposició i després els responsables en concret
de la cultura seran els qui decidisquen respecte d’això. Em veia en l’obligació de
comentar-ho i per això aprofite el torn de precs i preguntes per fer-ho.

En qüestió més específica de precs i preguntes, volguera preguntar primer al Sr.
Ariño si és que li té agafat algun perjudici sobre el camí de Terol, ho dic perquè des que
has entrat tu en aquesta corporació no hi ha hagut dos mesos en què es puga circular per
ací, l’has alçat no sé quantes vegades, i la pregunta és quan deixaràs d’alçar-lo?, les
actuacions que faces com a mínim fes-les a l’hivern perquè jo em veig el panorama, ja
l’has tingut tancat durant setmanes perquè passen la canonada i ara esperares a mig
d’estiu per tornar-lo a tallar per asfaltar-lo. Recorde que fa any i mig em vas dir que
abans de desembre estarien solucionats el camí del Cano i el de Terol, com totes
promeses que feu es queda en promeses.
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Volguera preguntar si s’ha reunit el Consell de redacció del Butlletí Informatiu
Municipal o si voleu qui ha donat el vist i plau al número del BIM que ha eixit a la llum,
quan eixirà el pròxim BIM?, quant ha costat aquest número?, i qui ha autoritzat el seu
contingut?”

Contesta el Sr. ALCALDE: “Quant a això de l’ambaixador em produeix
estranyesa, crega’m, perquè he tingut altres experiències amb altres ambaixadors i que
no reba ni un comunicat de l’ambaixada d’Albània, jo em crec el que em diuen els meus
veïns i especialment alguns, i vaig accedir, lògicament tenim obligació d’atendre. Vostè
sap que en aquestes coses hem de ser protocol·laris, ací no arriba cap comunicació de
l’ambaixada, però em crec que alguna persona vindrà amb l’ambaixador, doncs bé,
accedisc a això, eixe dia jo tenia convocada a Cultura, a València, a la Generalitat
Valenciana, la reunió, el Consell de la Fundació Industrial, després a primera hora del
matí es produeix la crida que l’ambaixador hi havia ober boking en els vols i no
arribaria en tot el matí, jo vaig haver d’anar a la reunió que tenia convocada. No obstant
el Sr. Simón Montoliu sempre que cride tractarem d’atendre’l com atenem tots els
ciutadans i especialment aquestes persones perquè fruit de la col·laboració d’algun
d’ells, va ser el barco Odissea 2001, però, clar, produeix vertadera estranyesa que no hi
haja ja un escrit, sinó una telefonada dient de l’ambaixada que diga, l’ambaixador es
desplaça a Sagunt, o tal.”

El Sr. ARIÑO diu: “Jo abans no he dit res perquè com hi ha una compareixença
sobretot el tema, lamentable tema al meu entendre de les transformacions, ja l’explicaré
en el moment oportú, ja vaig donar una xicoteta explicació en la premsa i no tinc cap
inconvenient a ampliar-lo, i en el tema aquest plou sobre un lloc que no és cosa nostra,
tot açò és un tema del metre cúbic de l’aigua, l’aigua potable que ha de repartir-se tant a
la Baronia com a les Valls, el que passa és que passa per camins rurals, no és una cosa
que des del Consell Agrari en absolut hem donat cap permís sobre açò perquè tenen una
llicència prèvia de l’Ajuntament de Sagunt per poder fer tot tipus d’obres, no obstant
això com que són camins perquè es transiten, ens hem interessat per aquest tema.
Aquest estiu va estar tallat i vam explicar per què s’havia actuat d’eixa manera,
immediatament vam procedir a fer un asfaltat provisional i ens vam posar en contacte
amb ells, i és quan et vaig dir, això no va ser fa any i mig, va ser per octubre o
novembre, ens vam posar en contacte amb ells per veure perquè no l’acabaven
d’asfaltar, i ens van dir que era una qüestió de passar el tub a l’altre costat de la
carretera de Petrés i procedirien a asfaltar-lo, ens van dir que abans de Nadal, com en
Nadal no va ser, jo pregunte per dues vegades, ens van dir que al febrer, fins i tot l’altre
dia vam fer venir l’enginyer tècnic que porta tot tipus d’obres, perquè no sols estan
intervenint ací, després han fet i no els hem donat permís, i aprofite per explicar-ho, al
camí del Cano, un dia ens vam assabentar que estaven les màquines allí, ells tenen el
permís per actuar, però també haureu vist i si no us ho dic han actuat sobre el camí
d’Uixó, i han intervingut també per la via de servei que va paral·lela a l’autopista per la
part est, i a més s’està intervenint a la carretera que va de Petrés a Albalat, que també
agafa terme de Sagunt. Tot açò és el metre cúbic que està repartint-se, nosaltres el que
els hem demanat és que per favor de la manera més ràpida procedisquen a fer un
condicionament, per això el camí del Cano l’estan arreglant perquè vam demanar que
ara per Pasqua és un camí molt utilitzat, i el perquè no s’acaba de fer definitivament.
L’enginyer ens va dir que ells tenen una norma de la Conselleria que és qui supervisa
tots aquests projectes que fins que no es fan les proves definitives de pressió no els
autoritza a fer l’asfaltat i no es fan les proves definitives de pressió en trams perquè han
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de passar el tub aquest famós fins a l’altre costat de la carretera perquè han de passar per
davall d’Enagas i de l’Oleoducte, i ací és on han entropessat. Ells creien que en qüestió
de dies els donarien els permisos, porten quatre mesos buscant eixe permís, i encara no
el tenen, jo els he preguntat que quan el van a tancar i no han sigut capaços de donar-me
contestació, però és que no poden fer una altra cosa, el que sí que procediran perquè
eixe tram està acabat, és al camí del Cano, que tardaran 15 o 20 dies perquè ara han de
deixar que es consolide el paviment perquè, si no, no aguanta, a canvi és l’única
compensació que tenim és que no sols faran el tros que han trencat sinó que arreglaran
tot el camí de part a part, tant al d’Uixó com tots els que he anomenat abans, fins i tot se
m’oblidava i aprofite per dir-ho, la canonada l’estan passant a través del riu, està el tall
al pont que va la nacional 340 i després l’han de travessar i ja els vam dir que havien
d’esperar-se que passara Pasqua i abans de l’estiu perquè si no seria intransitable, el
tram que va per darrere de l’Opel, i anar a buscar la muntanya del cap del sol, que allí
va el dipòsit de Canet, tot açò ho han d’alçar, a canvi és que no sols arreglaran el tros
que espatlen sinó que faran de part a part la reparació, amb la qual cosa ens estalviaran
molts diners a aquest Ajuntament.”

El Sr. CASTELLÓ diu: “Preguntes concretes, si s’ha reunit el Consell del BIM?,
crec que li ho podia haver consultat a qualsevol company de Grup i li haguera dit que
no, que el Consell del BIM a part de les reunions que es realitzen quan hi ha algun
assumpte concret a tractar es reuneix sempre després que es produeix una nova edició
del BIM, de fet després de Pasqua, no sé de què se sorprèn la Sra. Cèlia perquè sap que
sempre que hi ha hagut un BIM la reunió és després, però no d’ara, jo porte al Gabinet
de Premsa en el consell assessor des de l’any 95 i sempre s’ha fet exactament igual.
Vostè no sap que no hi ha un consell de redacció?, vostè el desconeix i parla de coses
que no sap, no hi ha un consell de redacció, hi ha un consell d’administració del Gabinet
Municipal de Premsa o de Relacions Externes com s’anomena ara, si vostès coneixen
això, ara entenc el seu error, per què si hi ha un consell de redacció no s’ha reunit
prèviament a l’edició del Morvedre?, clar, és que nosaltres intentem no interferir en la
labor dels periodistes que funcionen a l’Ajuntament, ah, li fa riure, vostès obrarien al
revés?, els sembla malament el que fem nosaltres?, a nosaltres ens sembla normal, jo sé
que va haver-hi altres èpoques que no es feia així, des que estem nosaltres, i abans
també va ser, perquè recorde que va ser quan entrà Ramon García de president del
consell d’administració, aquestes coses cal aprendre-se-les, haver estat ací i haver après
i recordar-se de les coses, des que va entrar Ramon García es va canviar el sistema, i es
deixa llibertat als periodistes del Gabinet perquè executen el BIM segons estimen
pertinent, però és que això ho saben perfectament els seus companys de grup municipal,
no li ho he d’explicar jo. Vostès volien que els polítics influírem en els continguts del
BIM, efectivament, prèviament a açò, nosaltres no, nosaltres pensem que nosaltres no
hem d’influir en el que els funcionaris municipals realitzen, per això quan es publique el
número, ara el controlarem. De totes maneres ací tenen els funcionaris i els poden
preguntar el que vulguen vostès tranquil·lament, sembla que ningú és massa sospitós
d’haver entrat ací a la casa de la mà del PP des de l’any 95 per a arrere, des del 95 per a
endavant tampoc.

Per tant, qui n’autoritza el contingut?, el saber professional de la gent que està al
Gabinet de Premsa, políticament?, ningú, fan el que estimen adequat, i ressalten les
notícies que estimen adequades, com que no?, amb total garantia, li ho garantisc que sí,
li ho promet que jo no he conegut res del BIM fins que no ha aparegut l’endemà, i sóc el
president del Gabinet, supose que els altres regidors no sabien ni que eixiria, a mi
almenys José Luís em va dir que tal dia eixiria. Quin ha sigut el cost?, en pública
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licitació s’ha licitat dues vegades, va quedar deserta, i en aquesta tercera s’ha adjudicat
per un milió de pessetes, li ho poden dir els seus companys també, si vostè només
calcula la publicitat que porta el número, el cost d’eixa publicitat en periòdics de tirada
local, seria de 750.000 pessetes, el cost de la publicitat institucional, com tenim dos
milions per any pensem fer dos números per any, no podem fer una altra cosa, si en
tinguérem sis intentaríem fer sis números per any, però com que tenim dos milions
farem dos números per any. Sr. Crispín, vol que li conteste alguna de les seues
preguntes el funcionari que està ací, o prefereix que li ho diga personalment?”

El Sr. CIVERA diu: “Volia intervenir, Paco, perquè és que em fa la impressió,
independentment que a tu et semble que és més o menys polític, em sembla que no és
qüestió d’una pregunta si realment hi ha una comissió que tracta aquest tema, i jo he de
dir-te una cosa perquè estava en eixa sessió, a alguna no he pogut assistir però en eixa
estava, estava evidentment en el moment en què es va fer el canvi, si no recorde
malament abans de començar els tres últims números en què va canviar el format i el
disseny de la revista Morvedre, ens reuníem i tots els grups polítics estaven d’acord que
eixe butlletí tenia sentit només si s’abandonava la línia d’informació i de crítica política
que això ja ho tractarem en els periòdics locals, i vam decidir que el Morvedre tenia
sentit com a una revista institucional, en la qual la immensa majoria, tota la revista
pràcticament, es redactava en base al reportatge, tot són reportatges, llevant de les
planes als portaveus que es deixaven com a espai perquè els portaveus digueren el
missatge polític que consideraren oportú, he de dir açò en defensa dels treballadors,
perquè jo també tinc coses en contra, com és evident amb el número, però no respecte
d’això, jo pense que una revista institucional ha d’utilitzar les dues llengües oficials, i
sobretot potenciar un poc la que està més desprotegida, però eixe és un tema que ací no
s’ha de tractar, ja veurem en les comissions, que per a això estan. En defensa dels
treballadors, torne a repetir, he de dir que perquè els polítics vam decidir, es va dir que
eixa revista tenia sentit en base a una especificitat del tractament que era en base a
reportatges, que és el que ells fan, exempts de qualsevol crítica política, que quede açò
ben clar.”

La Sra. MARTÍNEZ diu: “Sr. Castelló, el BIM hi ha obligació legal de traure’l
crec que és cada 3 mesos segons el ROF, vostè ha de publicar eixes resolucions i acords
en el BIM, quan s’han publicat?, eixe és el contingut del BIM, el que no val és agafar la
llei i fragmentar-la, si vostè fa un BIM amb el contingut estricte del ROF, publiquen-se
les resolucions d’Alcaldia i els acords de comissió de govern i de Ple, que això és un
BIM, que és el que marca el ROF, i ha de ser cada tres mesos, és breu, si vostè està
argumentant davall l’aura de la llibertat de premsa, que ací ningú està qüestionant res,
que el control municipal sobre els continguts del BIM no es poden exercir, vostè està
dient una entelèquia, jo no li diré al Gabinet de Premsa què ha d’escriure, ara sobre què
escriurà?, per descomptat que el Gabinet de Premsa li haurà de dir als grups municipals,
mire vostè, pensem tractar el tema de l’aigua en aquest sentit, pensem tractar la pujada
d’impostos en aquest, i pensem tractar el consorci de fem perquè el considerem
d’interès, i ací direm els portaveus i representants si eixos temes són d’interès local o
no, i vostès com que tenen majoria ja decidiran, que això no es pot fer?, per descomptat,
això es fa en tots els costats. Si vostè parla de BIM, o publica les resolucions i els
acords cada tres mesos, o fa això vostè o allò altre estem pagant una propaganda
política. A mi em sembla bé que vostè diga cada tres mesos les resolucions d’Alcaldia,
perquè es fa, ara, quant a continguts i comentaris per descomptat que el consell
d’administració del BIM ha de conèixer quins continguts, sobre quins temes tractaran.
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Jo no li diré ni al Sr. Lozano ni a ningú el que ha de posar, però els temes de prioritat
d’informació municipal, per a què està un consell d’administració, em vol explicar vostè
per a què estem?, és absurd que hi haja un consell d’administració, és absurd, no té ni
peus ni cap eixe consell d’administració, si vostè no sap el que és un consell
d’administració d’una publicació, l’excuse, però evidentment es votara o es deixara de
votar el que fóra, el consell d’administració ha de saber eixos temes, i si és allò altre
cada tres mesos, i habiliten crèdit, i espere que convoque vostè el consell
d’administració.

Un prec, jo he tornat a comentar, per a quan estaran els reglaments d’aigua
potable, clavegueram i fem?, no sabem res, m’imagine que si no ho sap l’equip de
govern ho sabrà algú, jo li he fet la pregunta, jo estic parlant d’una moció aprovada fa
més d’un any, i això qualsevol ajuntament de 5.000 habitants intenta tenir-ho perquè és
el que està regulant les obligacions i els drets dels ciutadans, i les de l’administració
amb eixos ciutadans, i no estan, i seguiran sense estar. Una altra pregunta, el vial, platja
del Port Canet, ací es van presentar tres mocions, una d’Unió Valenciana, i dos del Grup
Socialista sobre l’arreglament de la carretera, hem llegit en premsa que ara, no obstant
això no es tinga l’autorització de la Confederació i de Costes s’arreglarà el vial, quins
han sigut els motius d’eixe canvi de decisió?, perquè fins a la data vostès anaven dient
que no es podia arreglar el vial perquè no era de competència vial, ara s’arreglarà el vial
de Canet al Port, sabent que no es tenen les autoritzacions, a què respon, que s’han obert
o es poden obrir el cap tres?, doncs per a eixos resultats es podrien vostès haver
espavilat i haver-lo fet fa vuit mesos, demanem eixa explicació també.

Un altre prec a la presidència de la corporació, portem mesos en què la Comissió
d’Hisenda no té sessió ordinària amb la qual cosa no hi ha precs i preguntes. Un altre
tema d’Hisenda, ací el Ple va votar en compliment de la Llei Reguladora d’Hisendes
Locals donar compte trimestral de l’execució del Pressupost, se’ns va prendre el pèl
perquè se’ns ha donat uns 10 quilos de paper que són d’impossible examen pels
regidors una vegada, ja no s’ha tornat a donar, la dació de compte al Ple que és
obligatòria per a control plenari de la Comissió de Govern, que són vostès els que tenen
la competència, no s’ha tornat a fer en absolut. Un altre tema, els comptes generals
d’aquest Ajuntament per a quan s’aprovaran?, perquè crec que tenim pendents les del
98, 99, 2000 i 2001, per a quan? Després ix vostè, Sr. Zarzoso, dient-los als socialistes
que a Gandia no sé què passa amb els comptes, o que no s’hi han presentat, vostè i jo
sabem com es van presentar les del 98 i 99, tot això són incompliments manifestos i ací
estem, ni reglament ni res, a veure ara que ens expliquen de la carretera de Canet,
perquè, mire vostè, que els regidors de l’oposició han demanat per activa i per passiva
que s’arreglara.”

El Sr. GIL diu: “Primera pregunta, aquest Ajuntament ha rebut comunicació del
Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana sobre la fallada suprema sobre
el Conveni amb Ingruinsa?, no s’ha rebut encara?. Segona pregunta, el mes passat es
feia una petició d’aigua per a Fenosa i els polígons industrials que situació està açò?.
Tercera pregunta, l’expedient 4/98 i en la sessió plenària de data 26-11-98 es va adoptar
canviar el nom de la plaça de la Companyia, a plaça Miguel Ríos Rosell, eixa placa ha
desaparegut i es va col·locar a través d’un expedient municipal, quina ha sigut la raó
perquè es lleve?, i la pregunta és si és que ha sigut una ordre des de Cultura, o ha sigut
una decisió de Manteniment sense que ningú li haja dit res o se li ha donat l’ordre a ell
perquè llevara la placa, qui ha fet aquest canvi? Les antigues naus de tallers s’estan
rehabilitant, es veu que per a una segona actuació de les Arts Escèniques, qui en té el
projecte?, deixeu-nos que vegem el projecte per veure en què consisteix la rehabilitació
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perquè l’empastre que estan fent és monumental. Jo trobe a faltar la seua veu, Sr.
Civera, en el sentit que la rehabilitació no s’acull a cap paràmetre dels normals, els
enormes finestrals dels laterals s’estan cobrint amb dues plaques de plàstic sense posar
vidre, és un autèntic empastre, i per dins m’imagine que el mateix, però no és només
això, és que la coberta s’està pintant, s’hauran gastat dels dos-cents i escaig milions de
pessetes gairebé el 40% en despesa de grues per pintar la coberta, m’agradaria que en la
Comissió d’Urbanisme poguérem veure l’expedient en què es veu quin tipus de
rehabilitació es realitzarà a les naus.

Dues preguntes escrites per al Sr. Castelló, una és sobre el desenvolupament
urbà del SUP VI, des del 6 de març de 2001 estic preguntant en les comissions
d’Urbanisme per la situació del SUP 2 Est sense que s’hi done cap resposta com ja és
costum en el delegat d’Urbanisme, Sr. Castelló. Amb data 21 de març de 2001
presentava al·legacions al projecte redactat per la signatura Esterlin, així com els veïns
del carrer Alcalà Galiano i continuem sense contestació per part d’Urbanisme, ha
transcorregut més d’un any des que es van fundar les al·legacions pel que és
inadmissible el comportament de l’alcalde i el regidor d’Urbanisme en aquest assumpte,
per tant passe a formular la petició en el Ple municipal esperant la contestació per escrit
dins del termini marcat pel ROF, no hi haurà cap repercussió al final contra
l’Ajuntament amb un PAI estranyament presentat? Un altre assumpte, terrenys ocupats
per la signatura Aucsa al Parc d’Ingruinsa, han ocupat amb el muntatge d’una tanca
metàl·lica la zona enjardinada existent davant de la façana principal de la nau de tallers
al polígon d’Ingruinsa, fins i tot ha construït una escala que accedeix a un soterrani que
abans no existia en eixa part de l’edifici, fa més d’un any que estic demanant en la
Comissió d’Urbanisme que se’m conteste per escrit de la legalitat o no de l’actuació
seguida per Aucsa, sense que fins al moment i com és habitual en el regidor
d’Urbanisme, Sr. Castelló, l’haja aconseguit. Per tant passe a formular la petició en el
Ple municipal esperant la contestació per escrit dins del termini marcat pel ROF. Una
altra pregunta, al polígon d’Ingruinsa, aquesta sí que és greu, s’han construït quatre
naus, parcel·les 38, 39 i 40, s’han construït amb llicència d’obra, d’acord amb les
normes que tenim al Parc d’Ingruinsa s’han construït malament les quatre, m’explique,
ha d’haver-hi 10 metres des de la vorera a la façana i n’hi ha 5, cal tirar les naus, cal
indemnitzar i veurem en quant està el ball, companys, que la cosa s’està posant
complicada. Si això del Consell Agrari ve també amb repercussions econòmiques, en
aquest per descomptat no hi haurà dubte, i la pregunta és la següent, hi ha un nou
industrial que està preparant el projecte per presentar la llicència d’obra, i la pregunta
que m’ha fet és: jo també construiré les naus com aquests senyors?, i jo li he dit que no,
perquè hi ha unes normes aprovades i haurà d’ajustar-s’hi, llavors, aquests per què sí?
El que sí que vull que quede constància i no t’ho porte per escrit és esbrinar què és el
que passa ací, tenim repercussions econòmiques perquè les naus es tiraran, els cinc
metres per tota la longitud i pels onze metres i escaig que tenen les naus ha d’anar al sòl,
però ja veurem el propietari d’eixa construcció, a més de la repercussió econòmica que
demane pel dany que se li faça, el que pot demanar cara una qüestió de possible negoci
que tinga, quant de temps tardarà això de materialitzar-se?, caldrà reunir-se amb la
propietat?, caldrà fer algun expedient d’això?, Alfred, com es dóna una llicència d’obres
a aquestes altures al Parc d’Ingruinsa, quan se n’han donat no sé quantes?, què és el que
passa?, és que no té explicació. Se sap ja la fallada de la plaça Ángel Perales, que també
l’anem a pagar?, o posem límit a la situació o algú ha d’agafar les maletes i anar-se’n
d’ací. La qüestió és perquè us comenceu a moure ràpidament abans que s’organitze més
embolic.”
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El Sr. RUIZ diu: “Molt breu, fa uns mesos es va acordar, és sobre la retolació
dels carrers del Port, que hi havia coses incorrectes, i es va paralitzar la retolació perquè
s’havia de corregir, preguntar què s’està fent sobre el tema?”

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 13
hores i 50 minuts, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDE

ANNEX A L’ACTA: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC
El Sr. Ruíz diu: “A causa de l’hora intempestiva, que són gairebé les dues,

celebre que eixes comissions informatives funcionen i es plantegen moltes de les
qüestions que ací es debaten en les comissions informatives perquè crec que d’alguna
forma faríem un poc més curts els plens. Sr. Castelló, fa uns mesos vaig fer per escrit
una petició a aquest Ajuntament que d’alguna forma es done solució al tema del pas
d’andanes de l’estació de Sagunt, aquesta ciutat pensa que més que una estació amb
65.000 habitants que té, pensa que necessita una estació de tren més d’acord amb el que
és la nostra ciutat, que a més que el pas no reuneix les condicions d’accessibilitat a les
andanes, ni de seguretat, ni reuneix la normativa europea d’accés a viatgers o a persones
que accedeixen als trens, ni a minusvàlids, ni a persones majors, ni a xiquets, etc., etc.,
que fins a la data encara no s’ha donat una solució al problema. A més tenim una estació
que ens agradaria a la major part dels ciutadans que fóra més europea, que ha de ser al
seu dia l’eix de vertebració d’aquesta Comunitat quant a França, i que continuem encara
tenint una estació que fa pena. Perdó, si jo quan els he escoltat a vostès he mantingut el
meu silenci i el meu respecte i a més la meua atenció, algun dia m’adormiré perquè açò
és per adormir-se. Simplement continuar posant l’accent perquè es facen les gestions
necessàries davant de la Conselleria de Transports a fi que l’accés a andanes de la nostra
estació s’adeqüe i permeta el pas d’una andana a una altra a les persones majors, als
xiquets i a tot aquell impossibilitat que haja d’agafar el tren perquè se’ls està coartant la
llibertat d’accés a eixes persones a poder viatjar on els done la gana, perquè eixes
escales no ho permeten, ja és hora que prenguem consciència i se solucione el problema.
Allò altre en definitiva és que des d’aquest Ajuntament ha d’haver-hi un projecte de
futur mirant de cara a la Comunitat Econòmica Europea per canviar d’alguna forma eixa
estació i fer-ne una conforme al que és avui en dia Sagunt i al que ha de ser en un futur,
també entraria la urbanització, per al meu mode de veure, de l’av. País Valencià, amb
açò deixaríem aquesta ciutat amb més condicions. Posar l’accent amb l’accés als trens
de l’estació. Que es contemple un reunió amb el conseller de Transports i que en
definitiva s’arribe a la negociació amb Renfe que adeqüen l’estació.”


